
روزنامه

معاون اقتصادی و مالی شهرداری قم خبرداد:

تسویه بدهی 2 هزار میلیارد 
تومانی شهرداری به بانک ها
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اتوبوس در ناوگان  معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری قم از جایگزینی 270 
حمل ونقل عمومی شهر قم در مدت چهار سال گذشته خبر داد. عباس ذاکریان 
اظهار  اتوبوس رانی شهر قم  ناوگان  توسعه  اقدامات صورت گرفته در  به  اشاره  با 
داشت: در مدت پنج سال گذشته در چندین مرحله ۱0۸ دستگاه اتوبوس جدید 
خریداری شده و به تازگی نیز خرید ۵2 دستگاه قطعی شده که قرار است به زودی 
تحویل شود. وی با بیان اینکه متأسفانه با کمبود اتوبوس در کشور مواجه هستیم، 
ابراز کرد: در چندسال گذشته ۱۱۳ دستگاه اتوبوس بازسازی اساسی شده است که 

استاندار قم بر لزوم برندسازی و هویت بخشی برای هر یک از بخش های استان و 
همچنین توجه ویژه به مطالعات راهبردی و کاربردی در تک تک روستاهای استان 
تأکید کرد. بهرام سرمست در نشست شورای برنامه ریزی و توسعه استان با اشاره 
به مطالعات برنامه توسعه اقتصادی و اشتغالزایی روستایی در دو بخش خلجستان و 
کهک بیان داشت: بازبینی این مطالعات بر اساس تقسیمات جدید کشوری و تأسیس 
دو شهرستان کهک و جعفرآباد در دستور کار قرار گیرد. وی در ادامه به اهمیت 
برندسازی و هویت بخشی برای محصولات تولیدی در استان توجه داد و افزود: این 

معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری قم خبرداد:

جایگزینی ۲۷۰ دستگاه اتوبوس در ناوگان حمل ونقل عمومی 
استاندار قم تاکید کرد :

ضرورت برندسازی برای هر یک از بخش های استان

معاون اقتصادی و مالی شهرداری قم گفت: 2 هزار میلیارد 
بانک ها طی ۶ سال  به  قم  بدهی های شهرداری  از  تومان 
به تدریج در حال تسویه  با وصول مطالبات دولتی  گذشته 

کامل است. سید مرتضی حسام نژاد روز یکشنبه در جمع 
خبرنگاران، افزود: بدهی شهرداری قم هم اکنون به حدود 
یک پنجم بودجه سال ۱۴00 رسیده که نسبت به چند سال 
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مدیرکل محیط زیست استان قم اعلام کرد:

هوای قم در وضعیت خطرناک

70 درصد درآمد شهرداری قم از حوزه املاک است
رشد ۶ برابری سرمایه گذاری درحوزه شهری
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مدیرکل تعزیرات حکومتی استان قم خبرداد:

صدور حکم 3,4 میلیاردی برای قاچاقچی پوشاک

مدیرکل بازرسی استان قم: 

طرح ویژه نظارت برقیمت گذاری وعرضه 
کالا با جدیت اجرا می شود 

بر  نظارت  ویژه  طرح  گفت:  قم  استان  بازرسی  مدیرکل 
با عدم  برخورد  و  و خدمات  کالا  و عرضه  روند قیمت گذاری 
پاسخگویی احتمالی مدیران و کارکنان دستگاه های اجرایی تا 

روی کار آمدن دولت جدید با قدرت اجرا می شود. 
حجت الاسلام محمود طالبی اظهارداشت :قیمت بسیاری از 
کالا ها و خدمات وضعیت افسارگسیخته ای دارد و این موضوع 

معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی قم در بازدید از روزنامه ایمان :

رسانه ها در پیشگیری از وقوع جرم 
نقش اساسی دارند

سرپرســت معاونــت اجتماعــی 
فرماندهــی انتظامــی اســتان قم 
گفــت: پلیــس بــه رســانه هــا به 
عنوان یــک فرصت نگاه مي کند، 
مهمترین هدف پلیس، پیشگیري 
از وقــوع جرم در جامعه اســت که 
امنیت را به دنبال دارد و رسانه ها 
در این موفقیت نقش اساسي را بر 
8عهده دارند.  سرهنگ محمدرضا 

آیت الله اعرافی در دیدار رئیس پلیس راهوراستان قم:

قم در زمینه رعایت قوانین راهنمایی
 و رانندگی الگو باشد

شهردار قم :

اولویت مدیریت شهری بر توسعه 
فضای سبزاست

اشاره  با  علمیه،  حوزه های  مدیر 
عرصه های  در  باید  قم  اینکه  به 
گوناگون به ویژه در زمینه رعایت 
قوانین راهنمایی و رانندگی سرآمد 
و الگوی سایر شهرها باشد، گفت: 
قم  که  نیست  پسندیده  اصلا 
مانند سایر شهرها و یا پایین تر از 
مقررات  و  قوانین  رعایت  در  آنان 
راهنمایی و رانندگی باشد.  آیت الله 

امروز  گفت:  قم  شهردار 
از  به بیش  فضای سبز شهر 
20 مترمربع رسیده و تلاش 
سرانه  دوم  برنامه  در  است 
مترمربع  به 2۶  سبز  فضای 
بستری  مسئله  این  و  برسد 
برای افزایش ماندگاری زائر در 
شهر باشد. دکتر سیدمرتضی 
8سقائیان نژاد با تأکید بر اینکه  8
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با حضوراستاندار قم ؛

سه مرکز واکسیناسیون جدید کرونا افتتاح شد

استاندار قم روز یکشنبه ضمن افتتاح سه مرکز واکسیناسیون کرونا و بر ضرورت 
افزایش تعداد مراکز واکسیناسیون به ۱۷ مرکز تا پایان هفته آینده تاکید کرد. 

بهرام سرمست در حاشیه افتتاح سه مرکز واکسیناسیون در استان قم اظهار کرد: 
با پیگیریهای صورت گرفته تاپان هفته جاری سه مرکز دیگر نیز افتتاح خواهد شد.

استاندار قم بیان کرد: تا پایان هفته ی آینده تعداد مراکز واکسیناسیون کرونا به ۱۷ 
مرکز می رسد. سرمست ضمن قدردانی از کادر درمان که در زمینه ی واکسیناسیون 
شهروندان فعال هستند گفت: با پیگیریهای صورت گرفته از وزارت بهداشت در تلاش 
هستیم تا واکسن مورد نیاز و درخواست مردم را تامین کنیم. استاندار قم خاطرنشان 
کرد: با تکمیل واکسیناسیون افراد با سنین بالا، واکسن برای سنین پایین تر نیز تزریق 
خواهد شد. در برنامه روز جاری سه مرکز واکسیناسیون در مدرسه امام صادق )ع( 

خیابان معلم، پردیسان و امامزاده سید معصوم)ع( افتتاح شدند.
 

با حضور معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی قم صورت گرفت:

افتتاح مرکز تجمیعی واکسیناسیون کرونا 
ویژه فرهنگیان  

سلامت  ارتقاء  راستای  در  کرد:  اعلام  قم  پزشکی  علوم  دانشگاه  عمومی  روابط 
تجمیعی  مرکز  رو،  پیش  تحصیلی  سال  شروع  برای  بسترسازی  و  فرهنگیان 
طی  مردادماه  یکشنبه ۱۰  اروز  از  قم  استان  فرهنگیان  ویژه  کرونا  واکسیناسیون 
مراسمی آغاز به کار کرد.  سیامک محبی معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی قم 
در این مراسم گفت: این مرکز با همکاری اداره کل آموزش وپرورش استان قم در چهار 
لاین تزریق از امروز شروع به کار کرده و انتظار می رود با استقبال فرهنگیان، روند تزریق 
واکسن در این گروه شغلی ۱۴ روز به طول انجامد.  کارشناس مسئول سلامت نوجوانان 
و مدارس معاونت بهداشت دانشگاه علوم پزشکی قم نیز در این آیین گفت: شروع این 
واکسیناسیون از فرهنگیان ناحیه ۲ با بیش از سه هزار نفر کارکنان، اعم از نیروهای 
به صورت  که  حق التدریس،  نیروهای  و  غیردولتی  مدارس  در  شاغل  آزاد  و  رسمی 
ناحیه ای به این مرکز فراخوانده می شوند، می باشد. پروین خواجات افزود: این مرکز 
واقع در میدان روح الله جنب دبیرستان امام صادق)ع(، ورزشگاه شهید امجدی تجهیز 
شده است.  وی خاطرنشان کرد: برای جلوگیری از هرگونه تجمع و ایجاد نظم و 
صیانت از سلامت جامعه فرهنگی، افراد بدون اعلام قبلی به مراکز مراجعه نکنند، بلکه 
بر اساس نوبت دهی که از قبل اعلام یا از طریق پیامک توسط اداره کل آموزش وپرورش 

استان قم به آن ها ارسال می شود، در محل واکسیناسیون حضور داشته باشند.

مدیر کل محیط زیست استان قم اعلام کرد:

هوای قم در وضعیت خطرناک
مدیر کل محیط زیست استان قم گفت: هوای قم در وضعیت خطرناک است که این 

وضعیت در سال گذشته وجود نداشته است.
موسوی در گفت وگویی با اشاره به اینکه هوای قم در وضعیت خطرناک است و این 
وضعیت در سال گذشته وجود نداشته است گفت: علت پدیده گرد و غبار کمبود 
بارندگی ها، نرسیدن حق آبه ها به استان، کاهش پوشش گیاهی و برداشت بی رویه 
از مراتع است، به همین دلیل کانون پدیدار شدن ذرت معلق در هوا هم کانون های 

داخلی استان مانند دشت حسین آباد میش مست و اطراف دریاچه نمک است.

مدیر منطقه چهار شهرداری قم :

بوستان خضر نبی)ع( افتتاح می شود

جولان کرونا درسایه بیخیالی
کرونا دلتا مثل گودزیلاهای فیلم های ژاپنی وهالیوودی 
به جان مردم افتاده است؛ خراب می کند و جلو می رود. 
در آن فیلم ها اما کسانی هستند که به جنگ این گودزیلاها 
می روند. ارتش با تجهیزات نظامی و قهرمانان قصه با علم و 

شجاعت خود در نهایت، این اژدهاهای برخواسته از دل تاریخ را نابود می کنند اما در کشور 
به نظر می رسد هیچ کس با دلتا کاری ندارد.

همه از پر شدن بیمارستان ها حرف می زنند، از بالا رفتن آمار مرگ و میر اما هیچ کس 
کاری نمی کند. 6 روز را در تهران تعطیل کردند اما بسیاری از آنهایی که تعطیل بودند عزم 

سفر کردند و چالوسی شدند.
هر بی تجربه ای در امر مدیریت می داند که تنها راه کنترل این بیماری در شرایط فعلی جدا 
از زدن واکسن، اجرای سخت گیرانه قوانین کرونایی است. تعطیلی سراسری یک هفته ای 
و عقب انداختن تمام معوقات بانکی و ایجاد فضای آرام ذهنی برای مردم، می تواند کمک 

شایانی در کنترل کرونا دلتای مرگ بار کند.
واقعا اگر سخت گیری های کرونایی در دستور کار قرار نگیرد، باید شاهد روزهای سیاه تر 

از امروز باشیم.
ما مردم هم بیخیال شده ایم. آنهایی که برای نان به دل کرونا می زنند و هر روز با مترو و 
وسایل نقلیه عمومی به محل کار خود می روند، چاره ای ندارند. از میان جان و نان، نان را 
انتخاب کرده اند. شرایط اقتصادی به گونه ای شده است که اگر نان نرسد، زندگی چنان 
رنگ سیاه خود را نشان می دهد که بیا و ببین. سرپرست خانواده می گوید، جان من فدای 
آسایش خانواده. دولت و نهادی مختلف هم که هیچ کمکی به مردم نمی کنند. به طور مثال 

برای بانک ها، دوران کرونا با دوران غیر کرونا هیچ فرقی ندارد. آنها مامور هستند و معذور.
در این میان اما برخی همچنان عروسی و تولد می گیرند، مهمانی می روند، رستوران ها 
را پر می کنند و از طبیعت جاده چالوس لذت می برند. نمی دانم اینها فکر می کنند کرونا 
شوخی است؟ یا دیگر بیخیال دنیا شده اند و می خواهند این چند روز عمر را در خوشی 
سپری کنند. می دانید چرا کرونای ایران به اینجا رسیده است؟  چون ما مردم بیخیال و 
مسئولان  بیخیال تر داریم. یاد دیالوگ معروف فیلم هزار دستان افتادم که می گوید:» 

جماعت خواب ، اجتماع خواب زده ، جامعه چرتی. عجب ملتی!«
هم  می کنی  اعتراض  گفت؟  می شود  چه  نمی زند،  ماسک  مترو  در  که  کسی  به 
می گوید:»ای بابا، اینها همه بازی سیاسی این سیاستمدارهاست.«! واقعا کاش می شد، 

سرمان را از دست اینها به دیوار بکوبیم.
وضعیت واکسن که معلوم نیست. همچنان از دیگر کشورها عقب هستیم. وضعیت رعایت 
پروتکل های بهداشتی هم که در پایین ترین حد ممکن است و نمی دانم هنوز چطور برخی 
امیدوار هستند که ما کرونا را شکست می دهیم. مگر می شوید بدون تجهیزات نظامی در 

یک جنگ تمام عیار پیروز شد که انتظار داریم در نبرد با کرونا فاتح باشیم؟

یک نماینده مجلس: 

طرح صیانت از فضای مجازی واقع نگرانه 
و آینده نگرانه نیست

نماینده مردم زنجان و طارم در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه طرح صیانت از فضای 
مجازی واقع نگرانه و آینده نگرانه نیست، اظهار داشت: حوزه دیجیتال و الکترونیک مدام در 
حال پیشرفت سریع است که با طرح موضوعاتی مثل استارلینک اصلا ممکن است درآینده 

اینترنت دست ما نباشد. 
مصطفی طاهری روز یکشنبه در جمع خبرنگاران افزود: در تدوین طرح ها و قوانین در 
خصوص فناوری اطلاعات و حوزه فضای مجازی نباید فقط گذشته و یا دو سه روز آینده 

را ببینیم.
وی به یکی از دلایل اصلی مخالفت خود با این طرح ادامه داد: کار ناصوابی که در تدوین 
طرح انجام شد این است که شما می خواهید برای ۸۰ میلیون نفر راجع به موضوعی 
تصمیم بگیرید که این جمعیت دارند با آن زندگی می کنند، در چنین وضعیتی ارائه این 

گونه طرح ها بدون صحبت با جامعه و اقناع افراد، اشتباه استراتژیک است.
دیده شده است  این فرض  با  از فضای مجازی  اظهار داشت: طرح صیانت  طاهری 
که دولت فعلی و سیاست های آن وجود دارد در حالی که ممکن است با روی کار آمدن 
دولت سیزدهم سیاست ها متفاوت باشد، از این رو کم کردن اختیارات دولت در این طرح 
زیاد است و بر اساس آن دست و پای دولت در این حوزه بسته می شود.  وی با یبان اینکه 
نیت آنانی که طرح را نوشته اند، خیر بوده است، گفت: بالاخره ما انقلاب کردیم و مساله 
استقلال برایمان خیلی مهم است.   نماینده مردم زنجان و طارم در مجلس شورای اسلامی 
با بیان اینکه من با مشمول اصل ۸۵ شدن این طرح هم مخالف بودم، گفت: معتقدم طرح 

این موضوع در صحن مجلس می توانست منجر به پخته تر و مفیدتر شدن آن شود.
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معاون اقتصادی و مالی شهرداری قم گفت: ۲ هزار میلیارد تومان از بدهی های 
شهرداری قم به بانک ها طی 6 سال گذشته با وصول مطالبات دولتی به تدریج در 

حال تسویه کامل است.
سید مرتضی حسام نژاد روز یکشنبه در جمع خبرنگاران، افزود: بدهی شهرداری 
قم هم اکنون به حدود یک پنجم بودجه سال ۱۴۰۰ رسیده که نسبت به چند سال 

گذشته وضعیت مطلوب تری به خود گرفته است.
حسام نژاد گفت: از سال ۹۵ تسویه بدهی های شهرداری نسبت به ایجاد بدهی 
پیمانکاری  و  ملکی  بدهی های  تلنبار شدن  از  و  مثبتی داشته  روند  های جدید 

جلوگیری بعمل آمده است.
قم  شهرداری  اکنون  هم  داشت:  ابراز  قم  شهرداری  مالی  و  اقتصادی  معاون 
6۰۰میلیارد تومان به بانکها و حدود ۸۰ میلیارد تومان نیز پیمانکاران و حوزه املاک 

بدهی دارد.
حسام نژاد خاطرنشان کرد: شهرداری قم در سال ۹۹، 6۵۰ میلیارد تومان اوراق 

مشارکت فروخته که باید تا ۴ سال آینده تسویه شود.
وی ابراز کرد: ۲۰۰ میلیارد تومان از این اوراق برای نوسازی ناوگان اتوبوس رانی و 
بقیه برای بهره برداری و تکمیل قطار شهری هزینه شده که ۵۰ درصد از هزینه خرید 

اتوبوس های شهری باید توسط دولت پرداخت شود.
70 درصد درآمد شهرداری قم از حوزه املاک است

معاون اقتصادی و مالی شهرداری قم تصریح کرد : ۷۰ درصد درآمد شهرداری قم از 
محل خرید و فروش املاک بوده و ۳۰ درصد آن بصورت نقدی است و املاک نقش 

اساسی در درآمد و هزینه کرد این نهاد دارد. 
وی یادآور شد: بودجه نقدی شهرداری حدود هزار و ۸۰ میلیارد تومان است و با وجود 
این بودجه اندک امکان نوسازی ناوگان عمومی و بهره برداری از قطار شهری نبوده و 

چاره ای جز انتشار اوراق مشارکت برای شهرداری باقی نمی ماند.
به باور وی، بدهی شهرداری به بانک ها با پیمانکاران با یک دیگر تفاوت اساسی دارند 
و در صورتی که بدهی پیمارنکاران در لحظه تسویه نشود روند توسعه شهری دچار خلل 

می شود.
حسام نژاد ابراز داشت: طی چند سال گذشته به صورت مستمر ۷۰درصد بودجه 

شهرداری قم در بخش عمرانی و ۳۰ درصد در بخش جاری بوده است.
حسام نژاد بیان کرد: بخاطر وابستگی شدید شهرداری به حوزه املاک قیمت 
گذاری املاک، و تملک پلاک ها با دقت عمل بالایی توسط کارشناسان شهرداری 

انجام می گیرد.
از  معاون اقتصادی و مالی شهرداری قم ادامه داد: قیمت گذاری املاک یکی 
چالش برانگیزترین حوزه فعالیت های شهرداری قم است که رابطه مستقیمی با تبعات 

اجتماعی و اعتماد عمومی دارد.
رشد ۶ برابری سرمایه گذاری در شهر قم 

برابری   6 رشد  نشست،  دراین  نیز  سرمایه گذاری  امور  در  قم  شهردار  قائم مقام 
سرمایه گذاری در شهر قم را در 6 سال گذشته مورد توجه قرار داد و گفت: سعی کردیم 
از تجربیات گذشته استفاده کرده و موانع سرمایه گذاری را برطرف کنیم و با جذب 
حمایت شورا و مدیریت عالی شهر قراردادهای متعددی را در حوزه سرمایه گذاری 

منعقد کنیم. 

محمدرضا معرفت در نشست خبری تشریح عملکرد 6 ساله شهرداری قم با تاکید بر 
اینکه قراردادهای 6 سال گذشته شهرداری بیش از ۲ هزار و۳۰۰ میلیارد تومان ارزش 
داشته است افزود: سهم شهرداری حدود ۳۵ درصد و سهم سرمایه گذار از این پروژه ها 

6۵ درصد بوده که نشان از تحول حوزه سرمایه گذاری شهرداری دارد.
قائم مقام شهردار قم در امور سرمایه گذاری رشد 6 برابری سرمایه گذاری در شهر قم را 
در 6 سال گذشته مورد توجه قرار داد و گفت: سعی کردیم از تجربیات گذشته استفاده 
کرده و موانع سرمایه گذاری را برطرف کنیم و با جذب حمایت شورا و مدیریت عالی 

شهر قراردادهای متعددی را در حوزه سرمایه گذاری منعقد کنیم.
وی احداث 6 جایگاه کوچک سوخت رسان، مجتمع خدماتی بهشت، مجتمع 
کهشکان غدیر، شهربازی بزرگ بوستان غدیر، پارکینگ طبقاتی تقاطع عماریاسر، 
چند پروژه تجاری و اقامتی در بلوار پیامبر اعظم را از پروژه های سرمایه گذاری اخیر 
شهرداری قم دانست و گفت: ارزش روز سهم شهرداری در این قراردادها حدود ۲ 
هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان است؛ در واقع شهرداری در این پروژه ها حدود ۸۰۰ میلیارد 
تومان سرمایه گذاری کرده که در بخش نقدشونده ارزش افزوده قابل توجهی داشته 

است.
انعقاد 27 قرارداد سرمایه گذاری درطی 6 سال 

وی  با بیان اینکه از سال ۸۱ تا ۹۴ مجموعا ۲۰ قرارداد سرمایه گذاری در شهرداری 
منعقد شده است اظهار کرد: از سال ۹۴ تاکنون حدود ۲۷ قرارداد سرمایه گذاری در 

شهرداری منعقد شده است.
معرفت با بیان اینکه مشارکت و سرمایه گذاری در شهرداری با دو نگاه ارائه خدمات 
ذاتی شهرداری توسط بخش خصوصی و درآمدزایی پیگیری می شود تصریح کرد: 
یکی از پروژه هایی که در حوزه سرمایه گذاری در دستور کار مدیریت شهری بوده 

احداث هتل 5 ستاره در شهر قم بوده که پیش از این نداشتیم.
وی با بیان اینکه شهرداری با تمام هتل داران به نام کشور برای ساخت هتل در شهر 
قم مذاکره کرده است افزود: با توجه به اینکه احداث هتل در مقیاس بزرگ با هزینه های 
سنگین اقتصادی نیست، اهرم های تشویقی در این خصوص در شهر قم پیش بینی 

شد که از آن جمله عدم اخذ هزینه زمین، بخشودگی عوارض و... بوده است.
قائم مقام شهردار قم در امور سرمایه گذاری افزود: در حال حاضر سه قرارداد هتل 
در بلوار پیامبر اعظم )ص(داریم که یکی از آنها هتل طوبی است که در مقیاس ملی 
بسیار ویژه بوده و حدود ۴۰۰ اتاق دارد. در حال حاضر در پروژه های هتل، بخش 
تجاری تعریف شده که شهرداری شریک بخش تجاری بوده و بخش اقامتی در اختیار 
سرمایه گذار خواهد بود و برای هتل های پنج ستاره پول عوارض و زمین از سرمایه گذار 

دریافت نمی شود که این شرایط در کشور بی نظیر بوده است.
20 قرارداد سرمایه گذاری در بلوار پیامبر اعظم )ص(نهایی شده است

وی خاطرنشان کرد: آورده این مزایا این است که شهر دارای ظرفیت های ویژه اقامتی 
شده و اقتصاد شهر را متحول می کند؛ این پروژه ها جذب گردشگر و افزایش ماندگاری 

زائرین را در پی داشته و به صورت غیرمستقیم درآمد شهرداری نیز بالا می رود.
معرفت خاطرنشان کرد: هم اکنون ۲۰ قرارداد سرمایه گذاری در این بلوار نهایی 
شده و ترس از سرمایه گذاری برای اجرای پروژه های بزرگ در این بلوار معنوی از بین 

رفته است.
معرفت با اشاره به پروژه سرمایه گذاری ضلع شرقی حرم مطهر حضرت معصومه)س( 
تصریح کرد: در 6 سال گذشته این پروژه در دستور کار شهرداری بوده و تلاش کردیم 
این وظیفه شهرداری را از طریق بخش خصوصی محقق کنیم؛ در برخی مذاکرات تا 

حدود زیادی جلو رفتیم ولی به سرانجام نرسید.
وی گفت: یکی از گزینه های پیش روی شهرداری ورود مستقیم و یکی از گزینه ها 
جذب سرمایه گذار است و در حال مذاکراتی هستیم و مطالعات در حال انجام است و 

امیدواریم به سرانجام برسد.
سرمایه گذاری  پروژه  به  اشاره  با  سرمایه گذاری  امور  در  قم  شهردار  قائم مقام 
سامان سازان تصریح کرد: شهرداری خود مطالبه گر این پروژه است و سرمایه گذار به 
تعهدات عمل نکرده و برخی واحدهای تجاری واگذار شده است. تنها راه حل این 

موضوع این است که دستگاه قضائی ورود کرده و آن را به سرانجام برساند.
وی با اشاره به پیگیری شهرداری برای حضور سرمایه گذاران خارجی در قم تصریح 
کرد: در بسیاری از این مذاکرات با مشکل نرخ برابری دلار با ریال مواجه شدیم که 
تضمینی وجود نداشت و بیمه ها هم از این تضمین منع شده اند و به همین خاطر 

اتفاقی در این خصوص نیفتاد.

معاون اقتصادی و مالی شهرداری قم خبرداد:

تسویه بدهی 2 هزار میلیارد تومانی شهرداری به بانک ها

مصطفی داننده*
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استاندار قم تاکید کرد :

ضرورت برندسازی برای هر یک
 از بخش های استان

استاندار قم بر لزوم برندسازی و هویت بخشی برای هر یک از بخش های استان و 
همچنین توجه ویژه به مطالعات راهبردی و کاربردی در تک تک روستاهای استان 
تأکید کرد. بهرام سرمست در نشست شورای برنامه ریزی و توسعه استان با اشاره 
به مطالعات برنامه توسعه اقتصادی و اشتغالزایی روستایی در دو بخش خلجستان 
و کهک بیان داشت: بازبینی این مطالعات بر اساس تقسیمات جدید کشوری و 
تأسیس دو شهرستان کهک و جعفرآباد در دستور کار قرار گیرد. وی در ادامه به اهمیت 
برندسازی و هویت بخشی برای محصولات تولیدی در استان توجه داد و افزود: این 
برندسازی ها علاوه بر روستاهای استان می تواند در هر بخش هم در نظر گرفته شود 
که به طور مثال می توان به اولویت موضوع گردشگری در بخش خلجستان اشاره 
کرد که می تواند محور توسعه این بخش قرار گیرد. استاندار قم همچنین خواستار 
توجه همه دستگاه ها و سازمان های استانی به مطالعات برنامه توسعه اقتصادی و 
اشتغالزایی روستایی استان در پیشبرد برنامه ها شد و اضافه کرد: ضروری است تا 
مطالعات انجام شده بر اساس بُرش دستگاهی به هر یک از دستگاه های استانی 
ابلاغ شود. وی با اشاره به تذکر درست رئیس دفتر وزارت امور خارجه در قم درباره 
ضرورت توجه به انواع زمینه های گردشگری در استان خاطر نشان کرد: گردشگری 
در استان قم بیشتر در گردشگری مذهبی خلاصه شده، در حالی که انواع زمینه 
های گردشگری می تواند در استان به عنوان محور توسعه مدّ نظر قرار گیرد. استاندار 
قم با تصریح بر این که مسائل مربوط به مناطق نمونه گردشگری در استان در دست 
پیگیری است اذعان کرد: دفتر وزارت امور خارجه در قم می تواند اقدامات قابل 
توجهی برای شناسایی و جذب گردشگر و سرمایه گذار بویژه از کشورهای همسایه و 
یا کشورهای حوزه خلیج فارس را در دستور کار داشته باشد. وی در ادامه به موضوع 
تدقیق پلاک های محدوده های توسعه ای در قم توجه داد و گفت: آن چه در شورای 
برنامه ریزی و توسعه استان و در این زمینه مورد بحث و بررسی واقع می شود، بر 
اساس درخواست ها، نیازها و اعلام واگذاری ها در شرایط واقعی موجود است که در 
صورت موافقت اعضای این شورا، مورد تصویب قرار می گیرد، ولی بدیهی است که 
اجرا، عملیات، مصادیق و مباحث حقوقی این مسائل در جای خود محفوظ خواهد 
بود. استاندار قم در پایان بر ضرورت سهم بندی شهرستان های استان بر اساس 
شاخص ها توجه داد و یادآور شد: لازم است تا برنامه های عملیاتی نیز بر اساس 

همین سهم بندی ها و شاخص ها شکل بگیرد.
 

رئیس سازمان نظام مهندسی ساختمان استان قم خبر داد:

برگزاری آزمون ورود به حرفه مهندسان
 با حضور 4 هزار و  531 نفر 

رئیس سازمان نظام مهندسی ساختمان استان قم از برگزاری آزمون ورود به حرفه 
مهندسان با حضور۴ هزار و  ۵۳۱ نفر در روزهای  ۱۳ تا ۱۵  مردادماه در قم خبر داد.
مهندس امین مقومی اظهار داشت: در راستای اجرای قانون نظام مهندسی و 
کنترل ساختمان، آزمون ورود به حرفه مهندسان برای متقاضیان اخذ پروانه اشتغال 
بکار مهندسی در رشته های عمران ، معماری ، مکانیک ، برق ، نقشه برداری ، 
شهرسازی و ترافیک همزمان با سراسر کشور در روزهای  چهارشنبه، پنجشنبه و 
جمعه ۱۳، ۱۴ و ۱۵  مردادماه در دانشگاه قم برگزار می شود.  وی با اشاره به تعداد 
شرکت کنندگان در این آزمون اظهار داشت: در مجموع ۴ هزار و  ۵۳۱ نفر در قم 
در این آزمون ثبت نام کردند که از این تعداد ۳هزار و ۸6۲ نفر آقا و  66۹ نفر خانم 
هستند. رئیس سازمان نظام مهندسی ساختمان قم افزود: برای قبول شدگان در این 
آزمون پس از تکمیل مدارک مورد نیاز ، پروانه اشتغال به کار صادر می شود و این افراد 
می توانند فعالیت رسمی خود را آغاز کنند. مقومی گفت: در رشته عمران ، معماری 
، مکانیک و برق دو آزمون محاسبه و نظارت برگزار می شود و نحوه برگزاری آزمون 
در رشته معماری نیز به صورت تستی و تشریحی است و علاوه بر آن در رشته های 
عمران و معماری آزمون اجرا نیز برگزار می شود. وی ادامه داد: آزمون اجرا در رشته 
های عمران، معماری، مکانیک و برق و آزمون نظارت رشته های برق و مکانیک در 
صبح روز چهارشنبه ۱۳ مردادماه برگزار و آزمون نظارت رشته های معماری و عمران و 
همچنین آزمون رشته های نقشه برداری، شهرسازی و ترافیک نیزصبح روز پنجشنبه 
۱۴ مردادماه برگزار می شود. مقومی افزود: آزمون طراحی معماری ، مکانیک و برق 
و آزمون محاسبات عمران، طرح و اجرای گود، پی و سازه نگهبان و آزمون ارزیابی، 
طرح و اجرای بهسازی نیز در  روز جمعه ۱۵ مردادماه همزمان با سراسر کشور در 
دانشگاه قم برگزار می شود. وی گفت: در این دوره علاوه بر آزمونهای ورود به حرفه 
مهندسان، کاردانهای فنی ساختمانو تعیین صلاحیت حرفه ای معماران تجربی 
؛آزمون صلاحیت کارشناس ماده ۲۷ نیز در رشته های هفتگانه مهندسی در روز 
پنجشنبه هفته جاری برگزار می شود. رئیس سازمان نظام مهندسی ساختمان 
استان قم گفت: داوطلبان شرکت در آزمون ورود به حرفه مهندسان می توانند کارت 
ورود به جلسه را با مراجعه  به سایت دفتر امور مقررات ملی ساختمان به  نشانی 
اینترنتی www.inbr.ir  دریافت کنند. مقومی تاکید کرد: با توجه به شیوع ویروس 
کرونا و وضعیت قرمز استان قم در این زمینه، رعایت دستورالعمل های بهداشتی 

وزارت بهداشت از جمله زدن ماسک برای حضور در جلسه آزمون الزامی است.
 

مدیرعامل سازمان فرهنگی هنری ورزشی شهرداری قم خبرداد:

برپایی کارگاه های آموزشی مهارت زندگی 
در سراهای محله 

برپایی کارگاه های  از  مدیرعامل سازمان فرهنگی هنری ورزشی شهرداری قم 
آموزشی مهارت زندگی مبتنی بر سبک زندگی اسلامی در سراهای محله شهر قم 
خبر داد. ابوالقاسم مقیمی با اشاره به برنامه های انجام شده در ایام دهه ولایت اظهار 
داشت: طرح میثاق ولایت با هدف تکریم، تبلیغ و تعظیم ایام دهه ولایت به ویژه عید 
غدیر خم در قالب برنامه های متنوع فرهنگی توسط سازمان برگزار شد. مدیرعامل 
سازمان فرهنگی هنری ورزشی شهرداری قم افزود: برنامه های طرح میثاق ولایت با 
توجه به شرایط کرونایی استان با رعایت کامل شیوه نامه های بهداشتی و با هماهنگی 
و کنترل ستاد مدیریت کرونای قم برگزار شد. به گفته وی برگزاری جشن نشاط 
شهروندی، جنگ نشاط، اجرای سرود، مدیحه سرایی، شعرخوانی، روایت گری، 
نقاره خوانی و غیره بخشی از برنامه های انجام شده در قالب طرح میثاق ولایت بوده 
است. مقیمی یادآور شد: مردمی بودن محور برنامه های فرهنگی، هنری و ورزشی 
شهرداری قم است و در تمام برنامه ریزی ها تلاش شده تا جنبه و وجهه مردمی بودن 
تقویت شود. وی با بیان اینکه در طول دهه ولایت هر شب در مناطق و محلات مختلف 
شهر قم جشن های میثاق ولایت با حضور پررنگ شهروندان و رعایت پروتکل های 
بهداشتی برگزارشده است، گفت: برپایی خیمه های علوی شامل ایستگاه های 
فرهنگی، ایستگاه کودک، ایستگاه مشاوره و غیره نیز همزمان با طرح میثاق ولایت 
در محلات مختلف شهر برگزار شد. وی ادامه داد: اجرای گروه های سرود و برپایی 
کارگاه های آموزشی مرتبط با مهارت های زندگی مبتنی بر سبک زندگی اسلامی نیز 

با همت این سازمان در حال برگزاری است.
 

سرپرست سازمان حمل ونقل و ترافیک شهرداری قم خبرداد:

فعال سازی نوبت دهی اینترنتی معاینه فنی 
در سامانه قم یار 

سرپرست سازمان حمل ونقل و ترافیک شهرداری قم  گفت :شهروندان قمی برای 
دریافت نوبت مراکز معاینه فنی می توانند بدون اتلاف وقت با مراجعه به سامانه قم یار 

ثبت نام کنند.
قاسم طالبی اظهارداشت :سامانه قم یار درگاه میز خدمات الکترونیکی شهرداری 
قم چندی است با ارائه خدمات اینترنتی، ضمن کاهش تردد شهروندان و افزایش 
سرعت خدمات، درصدد رفع نیازهای شهروندان بدون مراجعه حضوری و یا حضور 
در مرحله نهایی خدمت ارائه شده است. وی افزود :در راستای رسیدن به این اهداف، 

بخش نوبت دهی اینترنتی معاینه فنی خودرو نیز در این بستر فعال شده است.

جامعه تشنه اندیشه
در جهان مجازی، ایدئولوگ ها، از هر مسلک و مرام، 
برای کنش  ها  توده  امروزه  اند.  توده ها شده  مطرودِ 
سیاسی از عکس، پیام، "فایل ویدیو"، نمادها، سخن 

های کوتاه و تمایلات لحظه ای خود به مثابه نیروی محرکه استفاده می کنند.
در بسیاری از کشورها، توده ها جنبشی جنون آفرین به جانشینی سیاست برمی 
گزینند. مقصر، البته آنان نیستند. این ماییم که رسم سودا درافکنده ایم و از باروهای 
بلندِ رسانه های رسمیِ خویش باورهای خرافه پرداخته ایم. این ماییم که رابطه توده 
را با متفکران بریده ایم، سازمان اجتماعی قدرت را از کارآمدی تهی نموده و پیوند 
حکومت را با اندیشمندان سست کرده ایم؛ تا به خیال خود مردمان را به سیاق 
خویش بسازیم. غافل از اینکه توده، "خوابی" که رسانه رسمیِ ما برایش دیده را با 

"خیالی" که از رسانه های اجتماعی برساخته بر هم می زند.
و اما شرح سخن این است که امروزه توده های جوان نیازی به خواندن متونِ 
ایدئولوژی های سیاسی نمی بینند و همچون هم نسلان ما برای پیکار سیاسی 
منتظر نظریه پردازی ایدئولوگ ها نمی مانند.  به این عبارت ها که از برخی توییت 
ها برگرفته شده توجه کنید: "چرا اصلا برای اعتراض باید اهدافمون والا باشه؟ رک و 
پوست کنده بگم من یکی خیلی از دردام اینه فلان چیز تو کشورم نیست، "نوشیدنی" 
آزاد نیست، سینما فیلم روز نمی ذاره، استریمر نداریم، نمی تونم برم کمیک کان، 
نمی تونم ... بشم، همین چیزای کوچولو و سطحی. من هیچ هدف آسمانی والایی 
ندارم." یا توییت دیگر: "بچه ها ببینید راستش رو بگم من دلم نمی خواد مهاجرت 
کنم. دلم میخواد تو شیراز زندگی کنم. همین جا بی ... باشم. همین جا "نوشیدنی 
سیف" بتونم تهیه کنم. و همین جا از سفورا و آمازون خرید کنم. در حالی که عصر 
میرم خونه ی مامانم و هفته ای یه شب داداشم و پسرش رو ببینم. من دلم میخواد 
همینجا باشم." محتوای رسانه های مجازی، خود جای ایدئولوژی را می گیرد. تصویر 
های "نوستالژیک" که در پیام رسان های اجتماعی پراکنده است احساس گنگ و 
غریبی به گذشته را در افراد پدید می آورد که حقانیتی دم دستی برای کنش سیاسی 
فراهم می کند. این احساس حقانیت سرپوشی بر تناقض های فکری می گذارد. 
همزمان با شعار "مرگ بر دیکتاتور" از یک دیکتاتوری تاریخی حمایت می کند؛ و 
اساسا هیچ تناقضی را هم احساس نمی کند. همان دیکتاتوری که نوزادهای مدنی 
همچون مجلس و احزاب و متفکرانِ پسا مشروطه را نابود کرد و فرصتی تاریخی را، که 

برای نخستین بار در عصر جدید برای ایران پدیدار شده بود، سرکوب کرد.
اما نکته مهم در تناقضات درونی یا غنای فکری چنین گرایش هایی نیست. مهم این 
نیست که این گرایش ها ایدئولوژی هستند یا نیستند یا چه میزان استحکام نظری 
و غنای "انتلکتوئل" دارند یا ندارند. مهم این است، تکرار می کنم، مهم این است که 
این "ایدئولوژی" های صوری و تصویری توان سیاسی کردنِ توده های غیرسیاسی را 
دارند. چنین رویکردهایی جریان ساز و موج خیز و شهرآشوب اند. سرخوشان عشق و 

جویندگان شادی را به سربداران افسانه ایِ حرکت اجتماعی تبدیل می کنند.
ساختار فکری جوامع را می توان در قالب یک هرم نمایان کرد. در راس این هرم 
حاکمان، در میانه آن نخبگان وسرآمدان فکری و در قاعده هرم انبوه مردمان اند. 
خواسته ها و نیازهای مبهمِ مردم توسط کادرهای فکریِ نخبگان سر و سامان نظری 
می یابد، تبدیل به ایدئولوژی می شود، "به خورد" توده داده می شود و جنبش های 
مردمی را ایجاد می کند و به کارِ پیکار می آید. نویسندگان، روشنفکران، کنشگران 
سیاسی و احزاب را می توان یک "جامعه مدنی فکری" نامید که در تنور داغ نیازهای 
مردمان نان ایدئولوژی می پزند و به خورد آنان می دهند تا جانی و جایی و انگیزه 
ای برای کنش سیاسی بیابند. آنگاه که این نان نباشد آنها به رویایی خام بسنده می 

کنند.
به دیگر سخن، اگر جامعه را تشنه اندیشه ورزی و کنشگری کردید آماده باشید که 
توده به هر سرابی دل ببندد و به هر سرایی پای نهد. در این روزهای دامن گستریِ 
رسانه های اجتماعی همین حکایت است که تکرار می شود. مردمان، دیگر علاقه ای 
و حوصله ای برای خواندن ایدئولوژی های چپ و راست و اصلاح طلب و اصولگرا و 
جامعه شناس و متفکر ندارند. همان "کلیپ" های تصویری که آنها را خیالاتی کند و 
به آرزوهای رویایی برساند کافیست. اگر جامعه را از فکر و اندیشه و تحزب خالی کردید 
و خود به مداحی و واعظی بسنده کردید سوی مقابلِ شما نیز چنین خواهد کرد. او 
نیز برای ایدئولوژی سیاسی خویش دست از دامان کوتاهِ فکر شما برخواهد داشت و 

به دامن های کوتاه "تمدنِ طاغوت" روی خواهد آورد.
سازمان قدرت که از آن به حکمرانی همه گیر می توان نام برد مجموعه ایست از 
مجلس، دولت، قضا، احزاب، عرف، هنجارها، ارزش ها و ... . این سازمان قدرت 
نسبت به حاکمیت ملی در میانه هرم قدرت قرار می گیرد. این میانه هرم شبیه همان 
میانه هرم فکریست که در بالا به آن اشاره شد. این هر دو میانه ی هرم )یعنی قدرت 
فکری و قدرت سازمانی( به اضمحلال کشیده شده اند. سازمان قدرت از هویت 
کارکردی خود عاری شده است. میانجی های فکری و ایدئولوگ ها و روشنفکران و 
متفکران نیز، هر چند ارزشمندند، اما برای توده اعتباری ندارند. نتیجه روشن است 

توده مستقیما با حاکمیت مواجه می شود... .
رسانه های اجتماعی فرصت بی بدیل دیگری نیز برای توده فراهم کرده است 
 ROUTING( "که از آن در ادبیات فنی به "مسیریابی در حاشیه و برجسته سازی
AROUND AND GLOMMING ON( یاد شده است. مسیریابی در حاشیه 
به معنی این است که همگان بدون دروازه بان های سنتیِ خبر با مخاطبان ارتباط 
برقرار می کنند. شما می توانید محتوای مورد نظر خود را با ابزارهای گوناگونِ رسانه 
های اجتماعی منتشر کنید. اجمال سخن در برجسته سازی این است که رسانه 
های جدید اجتماعی فرصتی را فراهم کرده است که توده خود به راهنما و دروازه بان 
خبر تبدیل شود. با استفاده از تکنولوژی ساده " بِبُر و بچسپ" )copy & paste(، به 
افزودن نظرات ساده خود می پردازد و رخدادهای سیاسی-اجتماعی را برجسته می 
سازد. "سخنان قصار" انفرادی و ایدئولوژی تصویری تولید می کند؛ دیگر چه نیازی 

به ایدئولوژی های غامض روشنفکران؟
به طریقی متناقض نما، سیاست هایی که در پی قطع ارتباط نخبگان و متفکران 
و احزاب از توده است آبی به آسیاب "مسیریابی در حاشیه و برجسته سازی" می 
ریزد و توده ای کردن سیاست و بی هویتی و افسارگسیختگی آن را تشدید می کند. 
بنابراین جای تعجب ندارد که این توده زخم خورده همه را به یک چوب می راند و خود 

مستقیما با حاکمیت نردِ مبارزه می بازد.
آنگاه که میانجی و قاصدی نباشد که دادِ مردمان و فریاد فکوران را به "پیامی مدنی" 
تبدیل کند باید هم منتظر سیالیّتی اعتراضی بود که از هرج و مرجی کور سر بر آورد. 
اگر رابطه حکمت و حکومت را به وعظ و خطابه و منبرهای ساده لوحانه کاهش دهید 
جز شماری سپید مویِ محترم دیگر کسی را در پای خطبه ها و خطابه های رسمی 
نمی توان یافت. در آتشِ این بارهای فتنه، باروهای غرور و باورهای جهل است که ماهِ 
گرم سیاست، به تیر سوی مرداد روان می شود. حکمتِ سیاست در مرداب جهالت 
فرو می غلطد. در چنین هنگامه های تاریخیِ سیاست در ایران بوده که تیشه عشق بر 
فرقِ فرهادِ آرمان خواه، دارِ جهالت بر حقیقت حلاج و داغ سوزان فتنه بر تنِ سیمینِ 

حسنکِ وزیر می نشسته و باقی حکایت با چرخ گردون است.
به قول اقبال لاهوری:

گرمی کارزارها،
تاج و سریر و دارها

 می نگریم و می رویم ... .

محمد علی ابطحی :

آقای رییسی مراقب
 مین پخش کن ها باشد!

عضو مجمع روحانیون مبارز در توییتی نوشت: مین پخش کن های حرفه ای توجه 
کنند که از این به بعد دولت خودشان است.

محمد علی ابطحی، فعال سیاسی اصلاح طلب در توییتی نوشت: 
مین پخش کن های حرفه ای که طول این سالها مرتب آن را در سیاست داخلی و 
خارجی جلوی پای دولت منفجر می کردند از این به بعد توجه کنند دولت خودشان 

است.
آقای رئیسی باید مراقب مین های خودشونی هاشون باشد. برای آنها ترک عادت 

موجب مرض است.

اخبار

 
 رئیس جمهور با بیان اینکه هر آنچه از سال های گذشته تا امروز با مردم صحبت 
کردیم و اعلام کردیم  چیزی برخلاف واقعیت نبود، گفت: آنچه واقعیت بود به مردم 
گفتیم البته بخشی از واقعیت را به مردم نگفتیم و از نظر من نمی شد آنها را بگوییم به 
دلیل اینکه آنها را مفید نمی دانستم و می ترسیدم یک هدف بسیار بلندی که همه 

باید دنبال کنیم و آن وحدت ملی است،  صدمه ببیند. 
حجت الاسلام والمسلمین دکتر حسن روحانی روز یکشنبه در آخرین جلسه 
هیات وزیران در دولت دوازدهم، تاکید کرد: خیلی از مسایل را به جان خریدیم و 
خیلی از اشکالات را پاسخ ندادیم برای اینکه انسجام ملی و وحدت ملی در کشور 
حفظ شود. دکتر روحانی با بیان اینکه مردم به خوبی آگاهی دارند که شرایط این 
دولت در 4 سال اول با 4 سال دوم یکسان نبود، گفت: در 4 سال اول از از لحاظ 
داخلی، بین المللی، سرمایه اجتماعی، امید مردم به آینده شرایط بهتری داشتیم 

ولی در 4 سال دوم شرایط کمی متفاوت بود.
 برای عیب و نقص ها از مردم عذرخواهی می کنیم

 رئیس جمهور افزود: در 4 سال اول در دوران تعامل با جهان بودیم و به خودمان 
کاملًا اطمینان داشتیم که حریف قدرت های بزرگ در مذاکره هستیم و  یک در 
میلیون هم تردید نداشتم که در مذاکره با جهان شکست نمی خوریم و شکست 
نخوردیم  و دیدید که با دیپلماتها و حقوقدان های توانمند در مقاطع حساس به 

پیروزی رسیدیم و آثار این پیروزی ها را شاهد بودید.
دکتر روحانی با اشاره به اینکه اگر جنگ تحمیلی اقتصادی نبود روند موفقیت 
ها را ادامه می دادیم، گفت: در شرایط سخت تحریم و جنگ اقتصادی واردات 2 
هزار و 500  نوع کالا از جمله خودرو را ممنوع کردیم و نتیجه این ممنوعیت واردات، 

گرانی این کالاها بود.
رئیس جمهور با بیان اینکه نمی گوئیم کار ما بی نقص و بی عیب بوده و حتماً نقص 
و عیب داشتیم، معصوم نبودیم و معصوم نیستیم، گفت: تلاش ما این بوده که نقص 
و عیب ما کمتر باشد، اما اگر عیب و نقصی داشتیم از مردم عذرخواهی می کنیم و 

از آنها طلب عفو و رحمت می کنیم.
دکتر روحانی با بیان اینکه پیروزی یا شکست به گفتن و حرف نیست، تصریح کرد: 
پیروزی و شکست از روی علائم و نتایجی که دارد قابل تشخیص است. کاهش تورم، 
افزایش رشد اقتصادی، اشتغال، سرمایه گذاری و کاهش تورم پس از 23 تیر سال 

94 گواه آن بود که در مذاکرات با قدرت های بزرگ به پیروزی رسیدیم.
از بهار سال 97 به بعدجنگ اقتصادی تمام عیاربود

رئیس جمهور با بیان اینکه اگر کسی تفاوت زمان صلح و جنگ را تشخیص ندهد، 
باید خیلی غصه بخوریم، اظهار داشت: از بهار سال 97 یک جنگ اقتصادی تمام 
عیار را به ما تحمیل کردند که اگر این دوران جنگ تحمیلی نبود و همان روند قبل را 

ادامه می دادیم وضعیت بسیار بهتر از الان بود.
دکتر روحانی با اشاره به اینکه ممنوعیت صادرات نفت و مسدود شدن تعاملات 
بانکی به معنای گران شدن اقلام وارداتی و کاهش درآمدهای ارزی است، تصریح 
کرد: طبیعی است که در چنین وضعیتی مردم تحت فشار قرار می گیرند. در این 
وضعیت ناچار بودیم تامین مواد اولیه کارخانجات و کالاهای اساسی را در اولویت 
قرار دهیم اما قطعا در شرایط جنگی تحقق اهداف طراحی شده برای زمان صلح 

مقدور نیست.
رئیس جمهور با بیان اینکه باید شرایط جنگ را با اقتضائات جنگ سنجید، 
اقتصادی،  باشیم که دولت در زمان جنگ  باید توجه داشته  خاطرنشان کرد: 
سیاست جیره بندی و نظام توزیع کوپنی را که سیاستی رایج در زمان جنگ است، 
اجرا نکرد و کشور در سه سال و نیم جنگ اقتصادی بر اساس سیاست وفور کالا که 

مورد تاکید بنده بود، اداره شد.

دکتر روحانی در ادامه سخنان خود اظهار داشت: باور بنده این بود که جنس 
باید در بازار به وفور وجود داشته باشد، قیمت  آن البته دست دولت نیست ولی 
تا جایی که می توانیم باید کنترل کنیم. برای واردات کالاهای اساسی ارز 4200 
تومانی اختصاص دادیم اما قیمت کالا فقط بر مبنای قیمت ارز تعیین نمی شود و 

هزینه های حمل و نقل و مسایل دیگر مثل تورم نیز تعیین کننده است.
رئیس جمهور با تاکید بر اینکه با وجود یک جنگ اقتصادی تمام عیار سیاست 
توسعه کشور را رها نکردیم، اضافه کرد: کشوری که وارد جنگ می شود، قاعدتا 
مسیر توسعه را رها می کند و مشغول مدیریت امور روزمره زندگی مردم می شود، 
اما دولت دوازدهم در همین شرایط جنگ تحمیلی فقط 3.5 میلیارد دلار برای 

پالایشگاه بیدبلند سرمایه گذاری کرد.
دکتر روحانی با تشریح برخی از دیگر اقدامات و طرح های زیربنایی دولت از جمله 
سدسازی، آب رسانی، ساخت تصفیه خانه های فاضلاب و امثال آن اظهار داشت: 
جمعیت روستایی بهره مند از آب شرب سالم و پایدار در این دولت از زیر یک میلیون 
نفر به بیش از 10 میلیون نفر رسیده و گازرسانی به روستاها از 14 هزار روستا به 

بیش از 33 هزار روستا افزایش یافت.
دکتر روحانی خاطرنشان کرد: البته دولت برنامه های توسعه ای بزرگی نیز داشت 
که محدودیت های ایجاد شده در نتیجه اعمال تحریم ها مانع از تحقق آنها شد. ورود 
قطارهای سریع السیر به کشور، نوسازی ناوگان حمل و نقل و مدرن سازی تجهیزات 
دفاعی از جمله برنامه هایی بود که دولت به دلیل ایجاد محدودیت های مالی به دلیل 

تحریم نتوانست آنها را محقق کند.
رئیس جمهور در بخش پایانی سخنان خود از وزرا و معاونین رئیس جمهور که در 
8 سال گذشته روزهای سختی را پشت سر گذاشتند تشکر و قدردانی کرد و گفت: 
در ایام شیوع کرونا روزهای سختی بر مدافعین سلامت گذشت. می دانم این افتخار 
که امروز بتوانیم صدها هزار نفر را در روز واکسینه کنیم چقدر سخت به دست آمده 

است.
دکتر روحانی اظهار داشت: اگر کسی می خواهد درباره دولت قضاوت کند باید 
تحریم، کرونا و خشکسالی را با هم ببیند و بعد قضاوت کند. همچنین از وزارت 
اطلاعات، وزارت کشور و وزارت دفاع که در این شرایط سخت امنیت مطلوبی در 

کشور ایجاد کردند تشکر می کنم.
رئیس جمهور از وزارت کشاورزی که تولید محصولات کشاروزی و گسترش آبیاری 
مکانیزه را سرلوحه اقدامات خود قرار داد نیز تشکر کرد و گفت: البته تشکر اصلی 
را باید از ملت ایران داشته باشیم که همه این پیروزی ها در سایه همراهی و مقاومت 
این مردم بزرگ و رهنمودهای مقام معظم رهبری به دست آمده است. ملت ایران دو 
پیروزی بزرگ را یکی در تعامل سازنده و دیگری در مقاومت در برابر جنگ اقتصای 

به دست آوردند.

روحانی در آخرین جلسه هیات وزیران دولت دوازدهم:

در طول این سالها هر چیزی گفتیم برخلاف واقعیت نبود

رییس سازمان انرژی اتمی ایران گفت: دستاوردهای 
دولت تدبیرو امید در صنعت هسته ای بی بدیل است 
حداکثر  که  کرد  ثابت  ایران  اتمی  انرژی  سازمان  و 
هوشمندی لازم را در مذاکرات و در متن برجام به خرج 

داده است. 
علی اکبر صالحی روز یکشنبه در آیین بهره برداری 
از طرح های وزارت نفت، سازمان انرژی اتمی، وزارت 
کرد:  خاطرنشان  اجتماعی  تامین  سازمان  و  کشور 
دستاوردهای دولت تدبیروامید در صنعت هسته ای 
بی بدیل است و در نتیجه تلاش کارکنان سازمان انرژی 
اتمی در هشت سال اخیر، به ویژه از سال ۱۳۹۷ و بعد از 
خروج آمریکا از برجام، تراز توان هسته ای کشور در همه 

زمینه ها بر همگان آشکار شد.
وی گفت: سازمان انرژی اتمی ایران اثبات کرد که 
حداکثر هوشمندی لازم را در مذاکرات و در متن برجام 
به خرج داده است. از سوی دیگر، سازمان انرژی اتمی 
عظیمی  و  زیربنایی  پروژه های  انجام  بر  علاوه  ایران 
مانند توسعه چرخه سوخت هسته ای کشور، توسعه 
نیروگاه های اتمی را با احداث واحدهای ۲ و ۳ در بوشهر 
به ارزش ۱۰ میلیارد دلار از منابع مالی دولتی آغاز کرد.

رییس سازمان انرژی اتمی، ایجاد مرکز تولید و توسعه 
یون درمانی  بزرگ  مرکز  و  )تترا(  ایران  داروهای  رادیو 

مجموعا به ارزش حدود ۳۵۰ میلیون یورو بدون اتکا به 
بودجه دولت را از دیگر دستاوردهای دولت تدبیروامید 
در حوزه هسته ای عنوان کرد و افزود: دولت تدبیروامید 
در سخت ترین شرایط جنگ اقتصادی، این طرح ها را  
آغاز کرد و به پیش برد و حدود ۸۵ درصد این ۲  پروژه 

اخیر تقریبا کامل شده است.
صالحی، چالش های سازمان انرژی اتمی برای تامین 
مخازن محافظت از سوخت های مصرف شده نیروگاه 
بوشهر را یادآور شد و گفت: سوخت که مصرف می 
شود به مدت هفت سال دراستخری زیر گنبد نیروگاه 
بوشهر محفوظ می ماند تا خنک شود و رادیواکتیویته آن 
کمتر شود اما بعد از خنک شدن باید به صورت خشک 
نگهداری شود. برای نگهداری از سوخت مصرف شده 
نیروگاه نیازمند مخزن های بزرگی به وزن حدود ۱۲۰ 
تن را داریم. استخر سوخت مصرف شده نیروگاه بوشهر 
جهت  را  ها  مخزن  این  باید  و  است  پرشدن  حال  در 

نگهداری سوخت مصرف شده تامین می کردیم.
نیاز  مورد  نتوانستیم مخزن های  اینکه  بیان  با  وی 
را به خاطر تحریم ها از بازار بین المللی تهیه کنیم، 
تصریح کرد: به همین دلیل با توجه به جمیع مسائل 
فنی، سیاسی و حقوقی مرتبط با این موضوع، سازمان 
انرژی اتمی ایران بدون عدول از هیچ یک از تعهدات 

مخازن  ساخت  و  طراحی  خود،  حقوقی  بین المللی 
دومنظوره بومی را که یکی از پیچیده ترین پروژه های 
مهندسی کشور در سطوح بالای استانداردهای ایمنی و 
مهندسی است، آغاز کرد. تمام مراحل طراحی، ساخت 
اجزا و مونتاژ آنها برای اولین بار در کشور انجام و باعث 

ارتقای سطح تکنولوژی صنایع مختلف کشور شد.
تامین  امکان  گفت:  اتمی  انرژی  سازمان  رییس 
این تجهیزات از خارج از کشور باتوجه به تحریم های 
ظالمانه بین المللی حاکم بر صنعت هسته ای بسیار 
دشوار است و از سوی دیگر قیمت نمونه خارجی، بدون 
هزینه حمل و نگهداری، برای هر مخزن ۲ و نیم میلیون 
دلار و به عبارت دیگر ۱۰ میلیون دلار برای چهار مخزن 
در سال است. به حمدالله با ساخت نمونه کاملا بومی 
این مخازن  با ۵۰ درصد قیمت نمونه خارجی، مانع از 
خروج این مقدار ارز از کشور می شویم. صالحی تصریح 
کرد: این پروژه عظیم مهندسی به دلیل قرارگیری در 
اتمی  نیروگاه های  ایمنی  تجهیزات  یک  کلاس  رده 
باعث ارتقای بیش از پیش خودباوری و اعتماد به نفس 
متخصصان سازمان انرژی اتمی جهت ورود به ساخت 
سایر تجهیزات کلاس یک نیروگاهی شده است. برای 
اولین بار در کشور توانستیم فورج، آهنگری و ریخته گری 

بالای 6۰ تن داشتیم که قطعه عظیمی است.

رییس دفتر رییس جمهوری: 

تلاش برای مقابله با فناوری محکوم به شکست است 

سخنگوی وزارت امور خارجه با بیان اینکه چند ده هیئت در سطح روسای جمهور 
در مراسم تحلیف رئیس دولت سیزدهم شرکت می کنند، گفت: در همین راستا، 

رئیس جمهور عراق به تهران سفر می کند. 
سعید خطیب زاده سخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان پیش از ظهر امروز 
)یکشنبه( در نشست خبری با حضور خبرنگاران که به صورت ویدئو کنفرانس برگزار 
شد، اعلام کرد: سفر رئیس جمهور عراق به ایران در برنامه است و به احتمال زیاد، 
برای مراسم تحلیف به ایران سفر می کند. این سفر در چارچوب روابط دوجانبه است. 

علاوه بر او، چند ده هیئت دیگر، برای حضور در مراسم تحلیف عازم ایران هستند.
وی افزود: لازم است همین جا یادآوری کنم، از همان ابتدا که زمان مراسم تحلیف 
معلوم شد، وزارت امورخارجه و سفارت خانه ها با دستورالعمل های ارسالی از مرکز به 
طور گسترده با هماهنگی مجلس شورای اسلامی و دفتر رئیس جمهور منتخب، 

پیگیر برگزاری مراسم تحلیف بودند.
سخنگوی وزارت امور خارجه تصریح کرد: چند ده هیئت در سطح روسای جمهور 
و دولت ها، روسای مجالس، وزرای خارجه و فرستاده های ویژه عازم تهران هستند، 

که نشان از مقبولیت و مشروعیت کشورمان در عرصه بین المللی است.
خطیب زاده همچنین در خصوص احتمال حضور نماینده ای از عربستان سعودی 
در مراسم تحلیف رئیسی، گفت: تا آنجایی که من جزئیات را دیدم، اسمی از نماینده 

عربستان در این مراسم نیست، اما باید مجدداً چک کنم.
وی همچنین در خصوص برگزاری اجلاس چهارجانبه کریدور شمال به جنوب، 
افزود: کریدور شمال و جنوب از مهمترین کریدورهای ایران است که از سال ۲۰۰۱ 

به دنبال توسعه آن بودیم.
سخنگوی دستگاه دیپلماسی اظهار داشت: هند به عنوان توسعه دهنده بخشی 
از آن نقش مهمی دارد. گفتگوهایی هم برای برگزاری این اجلاس شده اما زمان آن 

مشخص نشده است.
رژیم صهیونسیتی بداند با فرافکنی دردی دوا نمی شود

رژیم  گفت:  کشورمان،  به  صهیونیست ها  اتهام زنی  به  واکنش  در  خطیب زاده 
اشغالگر قدس باید دست از این اتهام زدن های واهی بردارد. این بار اولی نیست که 

رژیم اشغالگر قدس این چنین اتهاماتی را متوجه کشور ما می کند.
است.  برده  و وحشت  ترور  ناامنی،  با خود  رفته  رژیم هرجایی  این  افزود:  وی 
مسئولیت وضعیت فعلی بر عهده آنانی است که پای رژیم صهونیستی را به منطقه 

باز کرده اند.
سخنگوی وزارت امور خارجه با بیان اینکه قطعاً این اظهارات محکوم است، گفت: 
رژیم صهیونیستی بداند با این فرافکنی ها دردی از دردهایش دوا نمی شود. هر کسی 

باد بکارد، طوفان درو می کند.
اظهارات دبیرکل شورای همکاری خلیج فارس اجاره ای است

سخنگوی وزارت امور خارجه در خصوص ادعای دبیرکل شورای همکاری خلیج 
فارس علیه کشورمان، تصریح کرد: تکرار این ادعاهای عجیب و غریب نشان از عدم 

شناخت دقیق او از تحولات غرب آسیا و درک ناقص وی است.
خطیب زاده ادامه داد: ضرورت دارد آنچه در زمین در جریان است، دبیرکل شورای 
همکاری به آن توجه داشته باشد. آنچه او می گوید بارها گفته شده است که منویات 

یکی، دو عضو شورا است و نه تمامی اعضا.
وی با بیان اینکه جای تاسف دارد که اظهارات او اجاره ای است، تصریح کرد: هم، 
دبیرکل و هم یکی، دو کشور دیگر، باید مروری بر مواضع و شناخت ناقص شان داشته 

باشند.
تحریم های آمریکا خللی در برنامه های ما ایجاد نمی کند

سخنگوی دستگاه دیپلماسی همچنین در واکنش به اخباری در خصوص احتمال 
اعمال تحریم های جدید از طرف امریکا علیه کشورمان، گفت: یک اعتیادی در 
واشنگتن درباره تحریم ها وجود دارد، با اینکه خودشان بارها اظهار کرده اند فشار 
حداکثری نه تنها شکست خورده است بلکه به یک شکست حداکثری برای ایالات 

متحده نیز تبدیل شده است.
وی تاکید کرد: ایران بیش از چهاردهه است مورد این تحریم های ظالمانه قرار 
گرفته است و همواره نشان داده است که هر آنچه آنها انجام داده اند، نمی تواند اراده 
ایران را بشکند یا خللی در برنامه های مشروع ایران در حوزه های دفاعی و توسعه ای 

ایجاد کند.

سخنگوی وزارت امور خارجه خبرداد:

حضورچند ده هیئت خارجی در مراسم تحلیف رئیسی

کیومرث اشتریان*
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علل و توصیه هایی برای تسکین گردن درد اندر خواص یک سبزی تابستانه!
اگر می خواهید میزان مصرف روزانه سبزیجات خود را افزایش دهید، تنها به خوردن 
سالاد فکر نکنید. کدوسبز یک خوراکی سرشار از مواد مغذی و یک افزودنی هوشمند 
برای هر برنامه غذایی است. با کدو سبز غذاهای مختلفی می توان تهیه کرد؛ از 

خورش و خوراک و کوکو گرفته تا سوفله و کدوی شکم پُر و ...
فواید کدو سبز فراتر از لذت بخش کردن منوی غذایی شماست. مزایایی که کدو 

سبز، طبق گفته تحقیقات، برای بدن به ارمغان می آورد را در ادامه بخوانید:
۱. ممکن است خطر ابتلا به سرطان را کاهش دهد

چه سابقه خانوادگی ابتلا به سرطان داشته باشید و چه سایر عوامل خطر برای ابتلا 
به این بیماری را دارا باشید، افزودن منظم مقداری کدو سبز به برنامه غذایی، می تواند 
در طولانی مدت از شما محافظت کند. تجزیه و تحلیل تحقیقی منتشر شده در سال 
۲۰۱۷ نشان داد که کدو سبز نه تنها خاصیت مبارزه با سرطان را نشان می دهد، بلکه 

میزان مرگ ومیر را برای انواع خاصی از سلول های سرطانی نیز بالا می برد.
2. می تواند به کاهش وزن کمک کند

کدو سبز منبع فراوانی از کاروتنوئیدها، از جمله لوتئین، بتاکاروتن و زاگزانتین، است 
که از انواع رنگدانه های گیاهی است که اغلب در میوه ها و سبزیجات با رنگ های زرد، 
قرمز و نارنجی یافت می شود. برای کسانی که سعی در کاهش وزن دارند، افزایش 
مصرف کاروتنوئیدها یک انتخاب کاملًا هوشمندانه است. مطالعه ای که در سال 
۲۰۱۲ انتشار یافت نشان داد مقادیر بالاتر کاروتنوئیدها در خون افراد مورد مطالعه، با 

کاهش وزن و کاهش چربی مرتبط است.
۳. ممکن است خطر بیماری قلبی را کاهش دهد

ممکن است ساده ترین راه برای بهبود سلامت قلبتان، افزودن مقداری کدو سبز به 
رژیم غذایی باشد. در مطالعه منتشر شده در سال ۲۰۱۸، ۲۹۱۰۳ مرد طی یک دوره 
مطالعه ۳ ساله و یک دوره پیگیری ۳۱ ساله مورد بررسی قرار گرفتند. آنچه محققان 
کشف کردند این بود: کسانی که سطح بتاکاروتن سرمی بیشتری دارند، هم از نظر 
ابتلا به بیماری قلبی و هم سکته مغزی، و همچنین میزان مرگ و میر ناشی از هر 

علتی، در معرض خطر کمتری قرار دارند.
۴. ممکن است موجب بهبودی سلامت ایمنی شود

از مرکبات  افزایش دریافت ویتامین C در رژیم غذایی، لازم نیست حتماً  برای 
استفاده کنید، کدو سبز یک منبع غنی از این ماده مغذی ضروری است. با مصرف 
یک کدو سبز بزرگ، ۵۷.۸ میلی گرم ویتامین C دریافت خواهید کرد که بیش از 6۰ 
درصد میزان مورد نیاز روزانه برای مردان و بیش از ۷۵ درصد برای زنان است. و با 
تمام این میزان ویتامین C، سیستم ایمنی تان تقویت خواهد شد. مطالعات متعددی 
نشان داده اند که سطح کافی ویتامین C در سرم افراد ممکن است یک اثر پیشگیرانه 

در برابر عفونت داشته باشد و از شدت و مدت بیماری در بین بیماران بکاهد.
۵. ممکن است به تنظیم فرایند هضم کمک کند

اگر هضم غذا به کندی پیش می رود، افزودن مقداری کدو سبز به برنامه غذایی، 
می تواند به حل این مسئله کمک کند. یک کدو سبز متوسط علاوه بر اینکه منبع 
غنی از آب است، که می تواند به حرکت غذا در دستگاه گوارش کمک کند، حاوی دو 
گرم فیبر، یعنی هشت درصد از میزان مورد نیاز روزانه است که باعث می شود هضم 

غذا منظم تر شود.

مشکلات پوستی متعددی وجود دارد که باعث نارضایتی است و بی شک 
ترک های پوستی یکی از آن هاست. این ترک ها ظاهری نازیبا به پوست می دهند 

و باعث نارضایتی اکثر خانم ها هستند.
بروز  پوست  الاستیک  فیبرهای  شکستگی  نتیجه  در  پوستی  ترک های 
می کنند. زمانی که پوست کشیده می شود، فیبرهایی که کشانی کمتری دارند 
در هم شکسته می شوند و ترک های پوستی روی پوست نمایان می شوند. این 
مشکل به ویژه در بین خانم ها رایج است و بیشتر در زمان بارداری بروز می کند. 
ترک های پوستی در ابتدا به رنگ بنفش بوده، سپس قرمز و در نهایت به رنگ 
سفید در می آیند و روی پوست جا خوش می کنند. واقعیت این است ترک هایی 
که هنوز به رنگ بنفش هستند را می توان از بین برد اما ترک هایی که رنگشان 
سفید شده را نمی توان به طور کامل حذف کرد و فقط می توان ظاهر آن ها را 
بهبود داد. در این مطلب چند توصیه برای بهبود وضعیت ترک های پوستی و 

زیباتر کردن ظاهر پوست ارائه می دهیم. لطفاً با ما همراه باشید.
انواع ترک های پوستی

ترک های پوستی نتیجه جدا شدن فیبرهای پوستی هستند. این ترک ها بدون 
دخالت ما و بدون راهی برای پیشگیری بروز می کنند. معمولًا بدون درد ظاهر 
می شوند؛ اما ممکن است گاهی فرد احساس سوزش بسیار جزئی و یا احساس 

کشیدگی پوستی داشته باشد.
درست است که ما هیچ نقشی در بروز ترک های پوستی نداریم و در اکثر 
موارد نمی توانیم از آن ها پیشگیری کنیم اما یادتان باشد پوست هایی که به 
خوبی مرطوب می شوند کمتر دچار مشکلات مختلف خواهند شد. در واقع 
چرب و مرطوب کردن پوست مانع بروز ترک های بسیار عمیق خواهد شد. 

هر چه پوست شما نرم تر و منعطف تر باشد می تواند در برابر تغییرات فیزیکی 
ایجاد شده بهتر عمل کند. یعنی اینکه بدون ایجاد شکستگی و پارگی در 
فیبرها خاصیت ارتجاعی بهتری دارد و بدون ایجاد ترک های عمیق به خوبی 
کش می آید. باید بدانید که همه ترک ها یکسان نیستند و ترک ها نیز انواع 

مختلف دارند:
نوع اول، ترک هایی هستند که به دلیل کشیدگی زیاد پوست در نتیجه تغییرات 

ناگهانی وزن بروز می کنند.
نوع دوم ترک هایی هستند که در مرحله بلوغ روی پوست ایجاد می شوند. در 
دوران بلوغ ما در دوره بسیار حساسی هستیم که در طی آن بدن تغییرات بسیار 
زیاد و مهمی را متحمل می شود. اختلالات هورمونی در دوران بلوغ نیز می تواند 
باعث بروز ترک های پوستی شوند که غیرقابل اجتناب بوده و برگشت ناپذیر 
هستند. بدین معنی که نمی توان با آن ها کاری کرد و به خودی خود روی پوست 

جا خوش می کنند.
نوع سوم ترک های پوستی در نتیجه بارداری بروز می کنند. این نوع ترک ها 
بیشتر روی سینه ها، ران ها، کپل ها و شکم دیده می شوند. در حالت کلی، 
ترک های بارداری از ماه ششم و از زمانی که پوست شروع به کشیده شدن 

می کند ایجاد می شوند.
نوع دیگری از ترک ها، ترک هایی هستند که در نتیجه استفاده از داروهای 

کورتونی روی پوست جا خوش می کنند.
در نهایت ترک ها ممکن است در نتیجه ورزش های سنگین بروز کنند که باعث 
ایجاد تغییرات زیاد در قطر بافت های بدن می شود. این موارد در ورزشکاران و 

رقصنده ها و غیره دیده می شود.

چگونه می توان ظاهر ترک ها را بهبود بخشید؟
کرم ها را دریابید

کرم ها و محصولات پوستی سرشار از ویتامین A برای مقابله با ترک های پوستی 
فوق العاده هستند. این نوع محصولات معمولًا حاوی خواص احیاکنندگی 
هستند و استفاده روزانه از آن ها به صورت کرم یا روغن می تواند ظاهر ترک ها 

را بهتر کند.
مواد غذایی سرشار از ویتامین های C ،A و B مصرف کنید

ویتامین های C ،A و B به بدن کمک می کنند تا بافت های خود را احیا کرده 
و کلاژن بیشتری تولید کنند. به همین دلیل نیز برای بهبود وضعیت ترک های 
پوستی فوق العاده هستند. برای جذب هر چه بیشتر این ویتامین ها به سراغ 

کیوی، هویج، توت ها، گلابی، انجیر و هندوانه بروید.
لایه برداری کنید

لایه بردارها به از بین بردن ضایعات و لایه های اضافی پوست کمک می کنند. 
به همین دلیل نیز برای بهبود مشکل ترک های پوست مؤثر عمل می کنند. 
ماندلیک اسید که در بادام تلخ و گلیکولیک اسید که در عصاره چغندر قند وجود 
دارد نتایج مثبتی روی ترک های پوستی ایجاد می کنند. اگر به دنبال لایه برداری 

عمیق تر باشید درموابریژن تکنیک مؤثرتری است.
لیزر درمانی برای کاهش ترک های پوستی

لیزر درمانی روشی مناسب برای مقابله با ترک های پوستی است. با این حال 
یک روش پرهزینه محسوب می شود که همه امکان استفاده از آن را ندارند. با 
وجود اینکه لیزردرمانی یک روش طبیعی نیست؛ اما نتایج خوبی دارد بنابراین 
نمی توان از معرفی این تکنیک صرف نظر کرد. اگر توان مالی مناسبی دارید و 
ترک های پوستی برایتان مشکل آزاردهنده ای است می توانید از این روش برای 

کم رنگ کردن آن ها استفاده کنید.
مزوتراپی

مزوتراپی یک درمان ایده آل برای درمان ترک های پوستی جدید است که تازه 
ایجاد شده و رنگ آن ها هنوز ارغوانی است. در این روش برخی ترکیبات مانند 
اسید هیالورونیک، آنتی اکسیدان ها، ویتامین ها، مواد معدنی یا اسیدآمینه ها 
را در مناطق موردنظر تزریق می کنند تا روند احیای سلول ها تسریع پیدا کرده 
و پوست بازسازی شود. برای این کار باید با پزشک متخصص مشورت کنید. 
متخصص پوست تنها فردی است که می تواند تشخیص دهد این شیوه برای 

شما مناسب است یا خیر.
از گیاه دم اسبی استفاده کنید

گیاه دم اسبی نه تنها برای رفع حالت احتباس آب بدن مناسب است بلکه 
می تواند برای برطرف کردن ترک های پوستی نیز مؤثر باشد چون حاوی میزان 

قابل توجهی سیلیسیوم است.
مواد لازم:

الکل ۴۰ درصد ۴ لیوان معادل یک لیتر
گیاه دم اسبی نصف لیوان معادل ۱۰۰ گرم

آب لیموترش ۸ تا ۱۰ قطره
آب ۲ لیوان معادل ۵۰۰ میلی لیتر

روش تهیه و استفاده:
الکل ۴۰ درصد و گیاه دم اسبی و آب  ابتدا  داخل یک شیشه تیره رنگ، 
لیموترش را بریزید و مخلوط کنید. اجازه دهید این مواد به مدت ۱ ماه بماند. 
بعد از این مدت دو لیوان آب به آن اضافه کنید تا رقیق شود. شما می توانید روزانه 
دو مرتبه ترک های پوستی را با این محلول ماساژ دهید. بعد از یک مدت تغییرات 

ایجاد شده را مشاهده خواهید کرد.

زیباتر کردن ظاهر پوست ترک خورده؛

تغذیه کودک با شیر مادر تا چه سنی توصیه می شود؟6 توصیه برای بهبود وضعیت ترک های پوستی

شیرمادر و سیستم ایمنی کودک

شیر مادر، سالم ترین غذا برای کودک است. مطالعات بی شماری نشان داده اند 
که شیر مادر دارای تمام مواد مغذی مورد نیاز کودک طی اولین مرحله از زندگی 
اوست. تغذیه ی کودک با شیر مادر ارتباط کاملًا نزدیک و مستقیم با عملکرد درست 

سیستم ایمنی کودک دارد.
می تواند  حتی  و  است  نوزاد  تکامل  و  رشد  تضمین کننده ی  مادر  شیر 
تعیین کننده ی کیفیت مکانیسم های دفاعی بدن کودک در سال های بعدی 

زندگی او باشد، بنابراین مؤلفه ای اساسی در وضعیت سلامت کودک است.
ترکیبات آغوز و شیر مادر

شیر مادر نه تنها حاوی ریزمغذی ها و درشت مغذی هاست بلکه دارای مقدار 
زیادی از ایمونوگلوبولین هایی است که به کودک منتقل می شوند. تغذیه کودک 
با شیر مادر طی ماه های اول زندگی او می تواند به میزان چشمگیری ریسک ابتلا 
به آلرژی ها و مشکلات خودایمنی را کاهش دهد. این مسئله تا حدودی به وجود 

ایمونوگلوبولین ها مربوط می شود.
آغوز یا همان شیری که اولین بار بعد از زایمان ترشح می شود حاوی مقدار 
زیادی از این ترکیبات بیواکتیو است که خواص مفیدی دارند. در شیر مادر علاوه 
بر موادی که در بالا گفتیم، سیتوکین های بسیار باکیفیت و اسیدهای چرب 

چندغیراشباع نیز وجود دارند.
فواید تغذیه با شیر مادر برای سیستم دفاعی کودک

سازمان بهداشت جهانی اکیداً توصیه می کند که کودک طی شش ماه اول 
زندگی خود با شیر مادر تغذیه شود. زیرا فواید شیر مادر برای تکمیل سیستم ایمنی 

بدن او ثابت شده است.
تغذیه با شیر مادر می تواند احتمال بیماری های خودایمنی را کاهش دهد

همان طور که گفتیم آغوز و شیر مادر می توانند احتمال بروز مشکلات خودایمنی، 
مثلًا آلرژی ها، در کودک را کاهش دهند. تغذیه کودک با شیر مادر طی اولین سال 
زندگی او احتمال ابتلا به بیماری های مرتبط با نقص عملکرد سیستم ایمنی را در 

سال های بعدی پایین می آورد.
کاهش احتمال بیماری های عفونی با شیر مادر

تغذیه با شیر مادر می تواند احتمال مرگ ناشی از عفونت ریه را طی اولین مرحله 
از زندگی کودک به میزان زیادی کاهش دهد. کودکانی که از شیر مادر تغذیه 
می کنند به احتمال زیاد از این بیماری ها جان سالم به در می برند و در برابر ابتلا 
به انواع بیماری های مزمن و پیچیده در سال های بعدی زندگی نیز ایمنی بیشتری 

دارند.
نقش شیر مادر در رشد بهتر سیستم ایمنی در نوزادان نارس

از سیستم های  خیلی  که  است  این  نارس  نوزادان  اصلی  مشکلات  از  یکی 
بدنشان رشد کامل نکرده است. در نتیجه این وضعیت می تواند عملکرد فیزیولوژی 
آن ها را ضعیف نماید، از این رو ممکن است دچار عوارضی شوند که سلامتی آن ها 

را به خطر می اندازد.
در این موارد، تغذیه با شیر مادر اهمیت بیشتری پیدا می کند. شیر مادر می تواند 
عملکرد و کارآمدی سیستم ایمنی کودک نارس را بهبود ببخشد. در نتیجه ریسک 

ابتلا به مشکلات خودایمنی در کوتاه مدت کاهش خواهد یافت.
تغذیه کودک با شیر مادر تا چه سنی توصیه می شود؟

کارشناسان  می شود.  آن  پیرامون  زیادی  بحث های  که  است  موضوعی  این 
می گویند مادران باید طی اولین سال زندگی کودک او را با شیر خود تغذیه کنند تا 

کودک از تمام فواید آن بهره مند شود.
هرچند درست است که تغذیه مکمل را می توان بعد از شش ماهگی شروع کرد 
اما بهتر است تغذیه با شیر مادر تا شش ماه بعدی نیز ادامه پیدا کند. اما دیگر 
متخصصین عقیده دارند کودک بعد از این مدت نیز می تواند با شیر مادر تغذیه 
کند. اما این امکان همیشه وجود ندارد، مثلًا به دلیل احساس ناراحتی که مادر 
تجربه می کند، یا حساس شدن و درد سینه. اگر قرار است شیر خشک را جایگزین 
شیر مادر کنید، خیلی مهم است که به ترکیبات آن که روی برچسب محصول ذکر 

شده توجه داشته باشید.
در  ساده  قند  زیادی  مقدار  دارای  بازار  در  موجود  شیرخشک های  از  خیلی 
ترکیبات خود هستند که برای کودک مضر است. ضمناً باید مطمئن شوید که 

کودک به اندازه کافی با اسیدهای چرب غیراشباع تغذیه می شود.
تغذیه با شیر مادر به رشد و تکامل سیستم ایمنی او کمک می کند

تغذیه با شیر مادر، کلید عملکرد مناسب سیستم ایمنی نوزاد است که می تواند به 
میزان زیادی ریسک ابتلا به آلرژی ها و آسم و دیگر بیماری های مربوط به مشکلات 

خود ایمنی را کاهش دهد.
ضمناً شیر مادر احتمال بقای کودک را افزایش داده و ریسک ابتلا به پنومونی 
شدید را پایین می آورد. شیر مادر حاوی باکیفیت ترین پروتئین، اسیدهای چرب 
غیراشباع و تمام ویتامین هایی است که بدن انسان برای فرایندهای فیزیولوژیکی 

خود نیاز دارد.
درست است که در مورد اینکه تا چه زمانی باید با شیر مادر کودک را تغذیه کرد 
اختلاف نظرهایی وجود دارد اما تقریباً تمامی کارشناسان معتقدند کودک حداقل 

تا یک سالگی باید با شیر مادر تغذیه شود.

یک متخصص طب سنتی مطرح کرد:

مضر بودن مصرف هم زمان خربزه و عسل
یک متخصص طب سنتی گفت :در کتاب های طب سنتی مصرف همزمان دو 
خوراکی با طبع گرم، سرد، خوراکی های نفاخ و مواد مرطوب با یکدیگر و به فاصله 
نزدیک از هم منع شده است.  هدی برهانی اظهارداشت: طب سنتی مصرف 
همزمان دو خوراکی با طبع سرد، را سبب تولید بلغم و مشکلات گوارشی می داند. 
به همین دلیل خوردن سرکه با برنج )ترشیجات بعد از برنج(، ماست با ترب و ماهی، 
گوشت مرغ با ماست و ماهی، شیر با گوشت مرغ و ماهی را مضر می داند. وی گفت: 
همچنین در طب سنتی آمده خوردن آب سرد بلافاصله بعد از نان گرم سبب ایجاد 
عفونت در بدن می شود همچنین طب سنتی می گوید حل کردن عسل در آب 
جوشی که از 6۰ درجه بالا باشد سبب تولید ماده شیمیایی مضر برای بدن می شود، 
اما در طب رایج به چنین موضوعی اشاره نشده است. این متخصص طب سنتی 
افزود: مصرف همزمان خوراکی های سرد سبب پیسی می شود البته باید گفت هیچ 
مطالعه بالینی برای تأیید این موضوع انجام نشده است.  وی افزود: همچنین در این 
طب آمده از مصرف غذای شیرین )خربزه( بعد از غذای غلیظ، بی هضم )گوشت( 
خودداری کنید، زیرا باعث می شود این غذا در بدن به صورت فاسد در آید و نفخ 
معده و عوارض گوارشی را در پی داشته باشد. برهانی همچنین مصرف همزمان 
غذا های نفاخی همچون آش سوپ را مضر دانست. این متخصص طب سنتی، 
این سخن را که عده ای می گویند مصرف همزمان پنیر و بادام مضر است را غلط 
دانست و گفت: مصرف پنیر با گردو، بادام یا پسته منفعت دارد.  برهانی اضافه کرد: 
مصرف انار بعد از حلیم گندم یا بعد از کله گوسفند به دلیل اینکه هر دو مرطوب 
هستند سبب می شود چربی خون در بدن به شدت افزایش یابد. وی بالا رفتن 
صفرا، حساسیت، آلرژی پوستی و خارش را به دلیل مصرف همزمان دو خوراکی 
گرم دانست و گفت: موادی همچون مویز و عسل با هم مصرف نشود. این متخصص 
طب سنتی در پایان مصرف خربزه و عسل را سبب ورم روده دانست و گفت: تمامی 
این موارد در طب سنتی آمده است، اما اینکه یکبار خوردن آن ها یا مصرف چند 

باره فرد را به این بیماری دچار می کند بستگی به طبع و وضعیت گوارش فرد دارد.
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رئیس دفتر وزارت امور خارجه در قم :

گردشگری سلامت و مذهبی باید درقم 
جدی تر دیده شود 

رئیس دفتر وزارت امور خارجه در قم با اشاره به مطالعات اخیر توسعه اقتصادی و 
اشتغالزایی در بخش های روستایی استان گفت: بدیهی است محدودیت های آب 
در قم امکان توسعه کشاورزی، باغداری و دامداری را از استان سلب می کند و از 

این رو این موارد نمی تواند اولویتی برای استان باشد.
حمید مکارم در نشست  شورای برنامه ریزی و توسعه استان قم با بیان این که 
گردشگری سلامت و مذهبی باید در قم جدی تر دیده شود اظهار کرد: آمارها 
نشان می دهد ۹۰ درصد اهالی کشور عراق در سفر به ایران حتما به قم می آیند، 
اما باید پرسید این افراد به جز زیارت در قم، امکان چه انتخاب هایی برای بازدید 
دارند. وی افزود: بر این اساس، پیشنهاد جدی این است که ساخت رستوران ها، 
موضوع بوم گردی و همچنین گسترش مراکز اقامتی و تفریحی متناسب با شأن قم 

در اولویت دستور کار مدیریت استان قرار گیرد.
همچنین فرماندار قم در این نشست به ضرورت کاربردی بودن مطالعات توسعه 
اقتصادی و اشتغالزایی بویژه در بخش های روستایی استان توجه داد و یادآور شد: 
مطالعات انجام گرفته در این زمینه باید با تصمیم گیران و تصمیم سازان مناطق 

روستایی بویژه شوراهای روستایی در میان گذاشته شود.
مرتضی حیدری در عین حال یکی از معضلات توسعه روستایی را إعمال سلیقه 
هر یک از دستگاه ها در پهنه روستاها برشمرد و اذعان کرد: برخورداری از مطالعات 
جامع توسعه اقتصادی و اشتغالزایی در بخش های روستایی می تواند مانع مهمی 

برای تحمیل ایده های متفرقه از سوی برخی دستگاه ها به این مناطق باشد.
وی در ادامه با اشاره به مطالعات آمایشی انجام شده در محدوده کلی استان 
و همچنین شهرستان های استان بیان داشت: لازم است تا مجموعه مطالعات 
انجام شده در زمینه توسعه اقتصادی و اشتغالزایی مناطق روستایی استان به نحو 

مقتضی و به صورت مشاوره ای به اطلاع روستائیان رسانده شود.
فرماندار قم همچنین خواستار پیوند خوردن مطالعات مختلف انجام گرفته در 
زمینه های توسعه اقتصادی و اشتغالزایی روستاهای استان شد و گفت: پیوند بین 
این مطالعات می تواند سبب دگرگونی وضعیت روستاها و جلوگیری از مهاجرت 

روستائیان به شهرها باشد.
و اما رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان قم نیز در این نشست خواستار توجه 
مطالعات روستایی به پایداری منابع آب و خاک شد و گفت: لازم است تا اسناد 

بالادستی بخش کشاورزی هم در این مطالعات مورد توجه قرار گیرد.
عباس پورمیدانی سپس افزود: بیشتر مطالعات توسعه اقتصادی و اشتغالزایی 
این  به مفهوم توسعه به صورت کمّی نظر دارد، در حالی که  بخش روستایی 

مطالعات باید بیشتر بر مفهوم توسعه پایدار تمرکز داشته باشد.
  

رئیس اداره راههای فرعی و روستایی استان قم خبرداد:

بهره برداری از پروژه بهسازی محور 
روستایی خلج آباد – خدیجه خاتون 

رئیس اداره راههای فرعی و روستایی اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای 
استان قم گفت :با اعتباری افزون بر ده میلیارد ریال ، طرح بهسازی محورروستایی 
خلج آباد – خدیجه خاتون بخش سلفچگان ) استان قم ( به طول حدود یک 

کیلومتر اجرا وبه بهره برداری رسید.
مهدی حسینی  اظهارداشت :اضمحلال سطح راه و مطالبات مردمی را از عمده 
دلایل تسریع دراجرای پروژه بهسازی این محور برشمرد و خاطر نشان ساخت د 
: این محور ، عامل اتصال دو روستا دربخش سلفچگان است که از جمله مراکز 

تولیدات باغی و پرورش دام دراستان قم می باشند .
مهدی حسینی اضمحلال سطح راه و مطالبات مردمی را از عمده دلایل تسریع 
دراجرای پروژه بهسازی این محور برشمرد و خاطر نشان ساخت : طی بازه زمانی 
کمتر از یکهفته ) ۳۰ تیر الی 6 مرداد ( نسبت به بهسازی محور خلج آباد – خدیجه 
خاتون اقدام و مورد بهره برداری قرار گرفت . وی طول مسیر پروژه را قریب یک 
کیلومتر عنوان وتصریح کرد : درخصوص عمده اقدامات صورت گرفته در راستای 
بهسازی این مسیر ، میتوان به  تنظیف بستر ، لکه گیری و روکش آسفالت ، اشاره 
کرد . حسینی عرض مسیر بهسازی را نیز شش متر دانست و یادآور شد : اهتمام 
ویژه ای به منظور تسطیح حریم ومناسب سازی شانه راه درقالب طرح امانی 

صورت گرفت که جا دارد از همکاران خود در اداره سلفچگان تشکر نمایم .
رئیس اداره راههای فرعی و روستایی اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای 
استان قم هزینه اجرایی طرح بهسازی محور روستایی خلج اباد – خدیجه خاتون 
را بالغ بر ده میلیارد ریال عنوان و تاکید کرد : هزینه اجرایی این پروژه از محل 

اعتبارات  عمرانی استان قم تامین شده است .
مهدی حسینی درخاتمه ضمن تاکید بر رعایت کامل جوانب ایمنی توسط 
کاربران جاده ای عنوان کرد: بی تردید راههای روستایی به دلیل ترافیک ترکیبی و 
تردد ادوات کشاورزی مانند تراکتور ، کمباین و .. از شرایط خاصی برخوردارند که 

باید نسبت به رعایت مقررات و جوانب ایمنی درآنها ساعی تر بود .
 

یک مقام مسئول در آموزش و پرورش استان قم خبرداد:

درخشش دانش آموز قمی در دومین 
جشنواره ملی همیار مشاور

دانش آموز پایه هفتم آموزشگاه کوثر شهرستان کهک در دومین جشنواره ملی 
همیار مشاور جزء منتخبین کشوری این جشنواره قرار گرفت.

مهدی خادمی جمکرانی رئیس اداره امور تربیتی، مشاوره و مراقبت در برابر 
آسیب های اجتماعی آموزش و پرورش استان قم گفت: این جشنواره امسال برای 
دومین بار به میزبانی استان مازندران برگزار شد که اثر اینفوگرافی خانم زهرا نظری 
دانش آموز پایه هفتم آموزشگاه کوثر شهرستان کهک با موضوع خود مراقبتی در 

فضای مجازی جزو آثار منتخب کشوری قرار گرفت.
وی افزود: همکاران و دانش آموزان استان قم در این جشنواره حضور خوبی 

داشته و از استان قم ۱۰۷ اثر به دبیرخانه این جشنواره ارسال شد.
رئیس اداره امور تربیتی، مشاوره و مراقبت در برابر آسیب های اجتماعی سوق 
دادن دانش آموزان به سمت استفاده ی بهینه از فضای مجازی و تولید محتوا در 
این فضا را از اهداف معاونت پرورشی و فرهنگی دانست و تصریح کرد: در این راستا 
اقدامات بسیار خوبی انجام شده و تا کنون صدها اثر و محتوای تربیتی و فرهنگی 
توسط معاونین و مربیان تربیتی و مشاوران و دانش آموزان استان تهیه و در کانال ها 
و گروه های فعال حوزه ی پرورشی از سطح اداره کل تا مدارس جهت استفاده 
بارگذاری شده است. وی در پایان این موفقیت را به مجموعه همکاران فرهنگی 

استان قم، شهرستان کهک و خانواده این دانش آموز تبریک گفت.
  

دبیرشورای آموزش و پرورش شهرستان قم :

هزینه کلاس های فوق برنامه مدارس 
هیئت امنایی تغییر نمی کند

دبیرشورای آموزش و پرورش شهرستان قم گفت :هزینه کلاس های فوق برنامه 
مدارس هیئت امنایی شهر قم برای سال تحصیلی ۱۴۰۰ – ۱۴۰۱ بدون تغییر 
اعمال می شود. رضوی با اشاره به اینکه هزینه شهریه فوق برنامه ۳۵ مدرسه 
هزینه  می شوداظهارداشت:  اعمال  پارسال  همانند  قم  شهر  امنایی  هیئت 
کلاس های فوق برنامه در پایه ابتدایی ۱۸۰ هزار تومان، پایه متوسطه اول ۲۱۰ 
هزار تومان و پایه متوسطه دوم ۲۴۰ هزار تومان است. رضوی افزود: اختصاص 
زمین به متراژ ۷۰۰ متر برای مدرسه ۳ کلاسه روستای عنایت بیک و رایگان شدن 
عوارض ساختمانی ۲ مدرسه در روستای چشمه شور و علی آباد کورگل از دیگر 
مصوبات شورای آموزش و پرورش شهرستان قم بود. فرماندار قم در جلسه این 
شورا با اشاره به ضرورت واکسیناسیون فرهنگیان شهر قم گفت: لازم است در کنار 
واکسیناسیون معلمان، نیرو های شاغل در مراکز زبان و آموزشگاه های علمی آزاد با 

معرفی به ستاد استانی کرونا در اولویت واکسیناسیون قرار گیرند.

مدیرکل بازرسی استان قم: 

طرح ویژه نظارت برقیمت گذاری و عرضه 
کالا با جدیت اجرا می شود 

مدیرکل بازرسی استان قم گفت: طرح ویژه نظارت بر روند قیمت گذاری و عرضه 
کالا و خدمات و برخورد با عدم پاسخگویی احتمالی مدیران و کارکنان دستگاه های 

اجرایی تا روی کار آمدن دولت جدید با قدرت اجرا می شود. 
حجت الاسلام محمود طالبی اظهارداشت :قیمت بسیاری از کالا ها و خدمات 
وضعیت افسارگسیخته ای دارد و این موضوع به وضوح نشان می دهد نظارت های 

دستگاه های متولی بر روند عرضه کالا ها و محصولات کافی نیست.
به گفته طالبی، مرغ با قیمت مصوب از کشتارگاه به دست فروشندگان می رسد، 
اما مرغ دولتی بلافاصله در بازار تمام می شود در حالی که مرغ قطعه بندی شده به 
وفور وجود دارد و این مسائل نشان می دهد که در غیاب نظارت دستگاه ها عده ای با 
سوء استفاده کامل مرغ دولتی را برای فروش با قیمت بالاتر وارد کانال های دیگری 
می کنند. مدیرکل بازرسی استان قم گفت: برخی از مرغداران مدعی هستند که 
قیمت این محصول در استان های همجوار بالاتر است و می خواهند محصول خود 
را در شهر های دیگر عرضه کنند؛ با قاطعیت به آن ها اعلام می کنیم اگر می خواهید 
این کار را بکنید نهاده های دامی خود را هم از این پس از همان استان ها تامین کنید 
و به سراغ دستگاه های استان قم نیایید. طالبی افزود: این مشکل در مساله تخم مرغ 
و سیمان نیز مشهود است و عرضه خارج از شبکه و گران فروشی غیرمعقول در آن 
کاملا نمایان است که بخش اصلی آن از عدم نظارت مدیران اجرایی ناشی می شود.

 مدیرکل بازرسی استان قم یادآور شد: بازرسی و نظارت ها نشان می دهد که بخش 
مهمی از لجام گسیختگی امروز قیمت ها از عدم مسئولیت پذیری مدیران و کارکنان 
دستگاه های دولتی نشات گرفته است. او اضافه کرد: انحصاری شدن تولید یک 
محصول توسط یک یا چند شرکت خصوصی زمینه بروز فساد و کاهش قدرت عمل 
دستگاه های دولتی در نظارت و برخورد بازدارنده با عوامل ایجاد فساد را به وجود 
می آورد و برای رفع ریشه ای بستر های فساد باید اجازه ایجاد انحصار در هیچ کالا 
و خدماتی داده نشود.  مدیرکل بازرسی استان قم یادآور شد: مشکل برق کارخانه 
سیمان نیزار قم برطرف شده و تولیدات این واحد مانند سابق در حال انجام است، 
اما محصول نهایی همچنان چندبرابر قیمت واقعی به دست مصرف کننده می رسد.

طالبی عنوان کرد: دستگاه های اجرایی ویترین و نماد نظام هستند و با مدیران یا 
کارمندانی که بخواهند به هر بهانه ای مردم را در پشت اتاق یا سالن ادارات معطل نگه 

دارند بدون کمترین تعارفی برخورد سختی صورت خواهد گرفت.
مدیرکل بازرسی استان قم ادامه داد: شهروندان و مراجعه کنندگان به دستگاه های 
اجرایی و خدمات رسان نیز با نوعی سردرگمی و معطلی در دریافت خدمات روبه رو 

هستند و برخی از مسئولان به بهانه کرونا و ... از پاسخگویی به مردم سرباز می زنند.
طالبی ابراز کرد: یک هفته از طرح ویژه سازمان بازرسی قم گذشته و این بازرسی ها 
تا تثبیت دولت جدید ادامه خواهد داشت. مدیرکل بازرسی قم با اشاره به سه دستگاه 
اجرایی با بیشترین نارضایتی عمومی و گزارش ۸۸۵ شکایت و گزارش فساد عنوان 
کرد: بیشترین نارضایتی و شکایت مردم از ابتدای امسال مربوط به دانشگاه علوم 

پزشکی، شهرداری و اداره کل ورزش و جوانان بوده است .

رییس سازمان جهاد کشاورزی استان قم: 

133 میلیارد تومان برای مدیریت آب 
درقم هزینه شد 

رییس سازمان جهاد استان قم با اشاره به اختصاص ۱۳۳ میلیارد تومان برای 
مدیریت آب در بخش کشاورزی گفت: این میزان اعتبار در بخش هایی همچون 
اجرای سامانه های نوین آبیاری،اجرای عملیات انتقال آب با لوله به مزارع، تجهیز و 
نوسازی اراضی سنتی، احیا و مرمت قنوات و اجرای شبکه آبیاری و زهکشی که هر 

کدام موارد متعددی را دربرمی گیرد، هزینه شده است.
 عباس پورمیدانی، افزود: افزایش راندمان آبیاری، افزایش تولید، صرفه جویی در 
مصرف آب کشاورزی، کاهش هزینه های تولید و افزایش عملکرد محصول، کاهش 
مصرف سموم و کود های شیمیایی و کاهش علف های هرز از جمله مزایای اجرای 
این که  بیان  با  پورمیدانی  یاد شده در بخش کشاورزی استان است.  طرح های 
حفاظت و بهره برداری بهینه از منابع طبیعی و رویکرد اصلی سازمان جهاد کشاورزی 
قم در اجرای طرح های توسعه ای است، ادامه داد: طی سال های اخیر تخصیص 
اعتبار لازم برای بهره برداری، بازسازی و نگهداری سامانه های نوین آبیاری که افزایش 

راندمان را در پی دارد، در استان قم با جهش خوبی مواجه شده است.
 رییس سازمان جهاد کشاورزی قم تاکید کرد: کشاورزی در قم با تنش های محیطی 
و کمبود منابع آبی همراه است، به همین دلیل استفاده از سامانه های نوین آبیاری در 
این استان یک ضرورت برای حفظ زمین های کشاورزی به شمار می آید و در همین 

راستا روند تجهیز مزرعه ها و باغ ها به این سامانه ها با سرعت بیشتر ادامه می یابد.
پورمیدانی با اشاره به این که بخش مهمی از هزینه های اجرای سامانه های نوین 
آبیاری در قم توسط تسهیلات و حمایت های دولتی تامین می شود، بیان داشت: 
سازمان جهاد کشاورزی قم در چارچوب طرح های مصوب، کاهش مصرف آب 
در بخش کشاورزی استان را با استفاده از روش های متنوع همچون به کارگیری 

سامانه های نوین آبیاری در اولویت برنامه های خود قرار داده است.
نزدیک به ۱۴ هزار تن در بخش کشاورزی قم مشغول فعالیت هستند؛ بیشتر 
بهره برداران بخش کشاورزی قم را روستاییان استان تشکیل می دهند به نحوی که 
کشاورزی به تن هایی ۴۵ درصد اشتغال روستائیان در بخش های مختلف استان را به 
خود اختصاص داده است. میزان متوسط تولید بخش کشاورزی استان قم در سال 

حدود یک میلیون تن در زمینهٔ محصولات زراعی، باغی، دامی و شیلات است 
 

مدیرکل فنی و حرفه ای استان قم :

کسب مهارت از اتلاف هزینه ها 
جلوگیری خواهد کرد 

التحصیلان  فارغ  از  درصد   ۴۵ اینکه  بیان  با  استان  حرفه ای  و  فنی  مدیرکل 
دانشگاهی در قم از آموزش های فنی و حرفه ای بهره می برند، گفت: کسب مهارت از 

اتلاف هزینه ها جلوگیری خواهد کرد.
محمود تقی پوراظهارداشت: قدم برداشتن با کسب مهارت و ایجاد تخصص های 
با نیاز های جامعه، موجب ارتقای پویایی و شادابی  مختلف، متناسب و هماهنگ 
در میان قشر جوان می شود و از هدر رفت منابع انسانی و مالی در کشور جلوگیری 
خواهد کرد.   مدیرکل فنی و حرفه ای استان قم با تاکید بر اینکه کسب دانش، مهارت 
و فناوری های نوین یکی از مهمترین ارکان توسعه اقتصاد پایدار به شمار می رود، ادامه 
داد: در آموزش های فنی و حرفه ای شناخت اهداف، مشکلات و چالش های پیش رو 
سبب همکاری تنگاتنگ میان منابع انسانی و مسئولان می شود و اشتغال زایی و بهبود 
بهره وری را در کشور رقم می زند.  وی با اشاره به اینکه نظام آموزش فنی و حرفه ای 
مهمترین بخش پازل مهارت آموزی نظام آموزشی کشور شناخته می شود، افزود: تربیت 
نیروی انسانی ماهر در بخش های مختلف فنی و حرفه ای از جمله مهمترین رویکرد های 
با بیان اینکه توجه به آموزش های فنی و حرفه ای در  این سازمان است.  تقی پور 
دستیابی به توسعه پایدار از اهمیت ویژه ای برخوردار است، ادامه داد: رشد این محور، 
توسعه منابع انسانی و کلید آن آموزش های فنی و حرفه ای به شمار می رود.  مدیرکل 
فنی و حرفه ای استان قم در پایان گفت: نظام آموزش فنی و حرفه ای باید با سرمایه 

گذاری بر نیروی کار، تمام تلاش خود را در جهت نیل به توسعه پایدار به کار بگیرد.

 معاون توسعه مشارکت های مردمی کمیته امداد استان قم:
۸۶ مرکز نیکوکاری عمومی و تخصصی فعال است

از فعالیت ۸6 مرکز  امداد استان قم  معاون توسعه مشارکتهای مردمی کمیته 
نیکوکاری عمومی محله محور و تخصصی کارآفرینی، دانشگاهی، فرهنگی و زکات 
در استان خبر داد.  سید محمدرضا میره ای با اشاره به اینکه رسیدگی سریعتر به 
مشکلات نیازمندان از اهداف مهم این نهاد است گفت: با تأسیس این مراکز کار خیر 
به خود مردم واگذار شده است که هم بیشتر در دسترس مردم هستند و هم خدمت 

به محرومان با سرعت بیشتری انجام می شود.

از تکامل شخصیت  این موضوع که بخشی  بیان  با  آسیب شناس اجتماعی 
کودکان و نوجوانان تحت تاثیر فضای مجازی قرار گرفته است، گفت: این موضوع 

سبب شده تا این قشر از جامعه در فراگیری مهارت ها احساس خلأ کنند.
کودکان از همان دوران نوزادی هرنوع کمبودی را در واکنش های خود بروز 
می دهند، به همین جهت افرادی که متعلق به خانواده های فقیر هستند، وقتی 
خود را با دیگران مقایسه می کنند با نوعی کمبود مواجه می شوند و در واقع امیال 
ارضا نشده به عنوان امیال سرکوفته در زندگی آنها اثر منفی می گذارد و طبیعتاً رفتار 
و واکنش های آنها غیر معمول و نامتعارف خواهد بود. یکی از این نیازها به غیر از 
مسایل اقتصادی خانواده، بحث مربوط به ارتباط آنها با همسالان و همکلاسی ها و 
افراد خارج از  خانواده است و اگر متولیان، آموزگاران، اساتید و متصدیان مناسبی 
داشته باشند، تعامل با آنها، بستر مطلوبی برای رشد شخصیت افراد فراهم می 
آورد. چون این مراکز فقط آموزش نمی دهند، بلکه پرورش می دهند. بنابراین 
۲ مولفه یکی همکلاسی ها و همسالان و دیگری متصدیان این موسسات اعم 
کارمندان اقتصادی و آموزگاران و معلمان نقش اساسی در شکوفایی ذهنی و 

شخصیتی کودکان دارند.
در این زمینه ببا »محمدرضا سرگلزاری« آسیب شناس اجتماعی و حقوقدان  به 
گفت و گو پرداخت ایم  و این مقوله را از منظرهای مختلفی بررسی کرد. در ادامه 

متن گفت وگو را می خوانیم:
مهارت آموزی کودکان و نوجوانان  

محمد رضا سرگلزاری با بیان این موضوع که کودکان و نوجوانان با حضور در 
جمع همسالان و همکلاسی های خود سعی می کنند تا مهارت های مختلف را 
بیاموزند، گفت: نوجوانان در میان همسالان خود نقاط ضعف خود را کاهش و 
نقاط قوت خود را افزایش می  دهند و در یک رقابت سالم، هدف مشخص آینده 
خود را طراحی و برای دستیابی به آن برنامه ریزی می کنند. نیاز مادی و تربیتی به 
خصوص نیاز به محیط خارج از خانه جهت خودسازی فرد به عنوان یک محیط 

لازم برای کودکان محوری و اساسی است.  
تعطیلی مهدکودک ها،  مدارس و دانشگاه ها نه تنها این فرصت را از کودکان، 
نوجوانان و جوانان گرفته است، بلکه زمینه ای  برای حضور بچه ها در فضای 
مجازی فراهم  کرده است که با تصاویر و اطلاعات مجازی که چندان با فرهنگ 
کشور ما مأنوس نیست و سبب می شود تا کودکان باکاربران و مخاطبان نامناسب 
و با اشخاصی که ممکن است که هم سن و سال او نباشند، برای رفع نیازهای خود 
آشنا شوند و لطمه های فراوانی به آنها وارد شود. در واقع به تدریج بخشی از تکامل 
شخصیت آنها با غفلت و رکود مواجه می شود و چون این کودکان و نوجوانان نیاز به 
تکامل دارند به جای برخورداری از الگوهای حقیقی مجبور می شوند از مدل های 

مجازی استفاده کنند.
او در ادامه افزود: در فضای مجازی ممکن مهارت های غیر واقعی فرا گیرند و 
در نهایت بعد از مدتی احساس خلأ کنند. اینجاست که  خطر افسردگی بالا رفته 
و خودآزمایی و اعتماد به نفس تقلیل پیدا می کند و با ورود به محیط بیرون بدون 
داشتن تجربه در این سنین حساس دچار انحراف، سرخوردگی، اعتیاد و مشکلات 
رفتاری از جمله پرخاشگری می شوند. بر اساس تحقیقات انجام شده در بسیاری 
از جرایم از جمله سرقت، درگیری های فیزیکی و اعتیاد ۸۰ درصد جوانان افسرده 
به سمت بزهکاری روی آورده اند. در مطالعات داخلی هم ارتباط میان فقر مالی و 
معنوی با افسردگی و بزهکاری ثابت شده است. اگر متولیان و متصدیان توان لازم 
از لحاظ شناخت روانی داشته باشند و نیاز این کودکان و نوجوانان را درک کنند، 
متناسب با آن نیازها شرایطی را ایجاد می کنند که در آنها احساس سرخوردگی و 

کمبود به وجود نیاید.
تمایل افراد افسرده به ارتکاب جرم

سرگلزاری با اشاره به این موضوع که اشخاص افسرده شانس بیشتری برای 
ارتکاب جرم دارند،  بیان داشت: جمعیت کیفری در میان افراد افسرده بیشتر از 
دیگران است و میان مشکلات فرهنگی، اقتصادی، خانوادگی و... با افسردگی 
ارتباطی تنگاتنگ وجود دارد و افسردگی به اقداماتی چون خودکشی یا دیگرکشی 
منجر می شود که خشونت های خانوادگی یکی از آنها است. انسان افسرده به 
دلیل کم حوصلگی آستانه مقاومت کمی دارد و به نسبت سایر افراد به شدت 
مرتکب  نوعی  به  که  می شود  باعث  پذیری  تحریک  این  است.  پذیر  تحریک 
جرایم شوند و خشونت های خانوادگی در آنها زیاد شود و سکانس های اولیه را 

که خشونت کلامی است به سکانس های خشونت فیزیکی ارتقا دهد. التهاب 
سیاسی، فقر، فساد مدیریتی، اعتیاد به مواد مخدر و الکل جزو این عوامل آسیب زا 
هستند.  در یک سال و نیم گذشته با شیوع بیماری کرونا مسایل بسیاری در 
جامعه به وجود آمده است که نتیجه آن پدیده ای به نام خلأ عاطفی و برهوت 
ارتباط انسانی را دامن زده است که نتیجه آن در افزایش خودکشی، درگیری با قمه 
یا چاقو، اعتیاد به  الکل و سیگار در میان نوجوانان و جوانان دیده می شود و از 

عوارض این افسردگی و افسارگسیختگی روحی و روانی است.
بارها در گفتمان های رسانه ای  عضو هیات علمی دانشگاه اظهار داشت: 
از مسوولان خواسته شده که برای ارایه هر راهکار باید نخست آسیب شناسی 
کرد. چیستی و چرایی شرایط موجود، مسایل آسیب شناسی، جامعه  شناسی، 
اقتصادی، فرهنگی، آموزشی، تربیتی و...را بررسی کرد، وقتی علت  ها را متوجه 
شدیم در آن  زمان می توان راهکار مناسب را طراحی کنیم. به عنوان یک آسیب 
شناس، جرم شناس و حقوقدان با نزدیک به  نیم سده مطالعه به این نتیجه رسیده 
ام که عمل به این چهار راهکار راهگشای بسیاری از این مشکلات در جامعه است.

شایسته سالاری در مدیریت کشور
وی شایسته سالاری در بخش های مدیریتی کشور را لازمه توسعه دانست و اظهار 
داشت: شایسته سالاری اصل و لازمه توسعه کشور به شمار می رود و دولت ها 
باید به این مهم توجه ویژه ای داشته باشند. ما باید با دنیا روابط عزتمندی برقرار 
کنیم و از شعارهایی که هیچ ثمره  و تاثیرگذاری مثبتی در زندگی مردم نخواهند 
داشت، صرف نظر کنیم.  روابط با همسایگان و جهان سبب می شود که شرایط  
مطلوب اقتصادی برای مردم فراهم شود.  تورم مهار و اشتغال و کسب و کار رونق 
یابد. مشکلات بخش مسکن و سایر موانع  مرتفع  شود. در نتیجه فساد، افسردگی، 

جرم و جنایت کمتر می شود و تعادل رفتاری و اخلاقی به جامعه بر می گردد.
عینیت گرایی در تصویب و اجرای قانون و برنامه  

این حقوقدان خاطرنشان کرد: شعارهای بدون برنامه و پشتوانه، شکست اهداف 
و همچنین نارضایتی مردم  را در پی خواهد شد. بنابراین اگر بتوان با نوعی اقدام 
و برنامه ریزی بستر اعاده بذل و شعار سابق را فراهم کنیم، مجموعه این برنامه ها 
باعث می شود تا جوان ها را دریابیم و تعادل عاطفی را به خانواده برگردانیم و مردم 
در این شرایط از این التهاب و احساس بیهودگی رهایی یابند. انتظار می رود که 
دولت سیزدهم با رویکرد نوین در امور داخلی و خارجی در اقتصاد و فرهنگ کشور 
روش جدیدی را پیشه بگیرد اما اگر بخواهند بر اساس ذهنیت گرایی بدون توجه 
به واقعیت های اجتماعی حرکت کنند، صدمات بیشتری متحمل کشور خواهند 
کرد. راه درست عقلانیت در اجرای برنامه ها، دوری از شعارگرایی،  پیروی از شعور 

گرایی و عمل گرایی است.
سرگلزاری در پایان با تاکید بر اینکه فرزندان متعادل متعلق به جامعه متعادل 
هستند، خاطر نشان کرد: هوش ملت ایران به گونه ای است که اگر بستری فراهم 
شود که تعادل اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی به کشور برگردد و فضای باز سیاسی 
ایجاد شود نه تنها از فرار مغزها جلوگیری می کنیم بلکه بسیاری از ایرانیان خارج 
از وطن  به میهن برمی گردند. بنابراین راه نجات کشور واقع گرایی، برنامه ریزی و 

استفاده از همه نیروهای خادم مردم است.  

در گفت و گو با یک آسیب شناس اجتماعی مطرح شد؛

حضور نوجوانان در فضای مجازی چالش جدی دوران  کرونا

 »اعتماد به نفس« همان حس طلایی است که اگر 
توانایی انجام خوب یک کاری را دارید آن را تا مرحله 
عالی پیش می برد. چون آن اطمینان قلبی به خودتان و 
محبتی که به خودتان در این اعتماد به نفس نهفته است 
شما را بالا می برد. بسیاری از افراد هستند که با اینکه 
توانایی بالایی دارند در برهه  های حساس کم می آورند. 
مانند کشتی گیری که پیش از مسابقات همه حریفانش 
را شکست داده اما وقتی روی تشک مسابقات جهانی 
می رود شکست می خورد. اعتماد به نفس پایین گاهی 
شخصیت ما را نیز زیر سوال می برد. خود کم پنداری 
باعث می شود حسرتی همیشگی به زندگی و یا افرادی 
داشته باشیم که ممکن است حتی توانایی و استعداد و 
مهارت هایشان از ما کم تر باشد. به همین دلیل با »هدی 
سعدونی« کارشناس ارشد مشاوره خانواده درباره کمبود 
صحبت  آن  ساده  درمان  و  ریشه ها  نفس،  به  اعتماد 

کردیم.
حتما شنیده اید که گاهی گویند فلانی با خودش 
راحت است فلانی با خودش درگیر نیست. درواقع این 
راحت بودن با خود، همان اعتماد به نفس است. یادمان 
نرود که برای تقویت اعتماد به نفس باید گام به گام و با 
تمرین پیش برویم چرا که برای بعضی از ما اعتماد به 

نفس نداشتن تبدیل به عادت شده است.
یعنی هرجا که حس می کنیم توجه ها هم به سمت 
ما آمده است. به طور مثال حالایا باید سخنرانی کنیم و 
یا کاری انجام بدهیم عادت کرده ا  یم که احساس عدم 
اطمینان خاصی به سراغمان بیاید درصورتی که افراد 
با اعتماد به نفس و موفق عادت کرده اند که به محض 
مواجه با چالش دنبال راه حل باشند پس برای تقویت 
اعتماد به نفس باید به کمک تمرینات و تلاش سعی 

کنیم فرکانس خود را تغییر دهیم. حالا چرا فرکانس؟
اگرشما دوتا گیتاررا کنارهم قرار دهید و سیم یکی از این 
گیتار ها به ارتعاش دربیاید؛ دقیقا همان سیم درگیتارکناری 
پدیده  پدیده،  این  به  دانشمندان  درمی آید.  ارتعاش  به 
طنین موافق می گویند . ما انسان ها هم یک سیستم 
پیچیده از جریان های الکتریکی هستیم و فرکانس های ما 
و انرژی های ما روی آدم های اطراف تاثیرگذار است و ما 
می توانیم به وسیله تمرین فرکانس های متفاوتی پیدا کنیم 
و درنتیجه دردرجه اول احساس بهتری نسبت به خود 
داشته باشیم و این احساس بهتر را به محیط بیرونی خود 

منتقل کرده و شاهد احساسات بهتری باشیم.
محل کمبود اعتماد به نفس را پیدا کنید

درگام اول تقویت اعتماد به نفس  باید متوجه شویم که 
اعتماد به نفس پایین ما دقیقا درکدام قسمت از زندگی  ما 
بیشترین آسیب را وارد می کند و در چه جاهایی  بیشتر 
برایمان مشکل ایجاد می کند برای مثال اگر اعتماد به 
نفس پایین من باعث شده که نتوانم به خوبی در جمع 

صحبت کنم و تعریف خوبی از خودم و توانمندی هایم 
داشته باشم ؛ باید سعی کنم در موارد  کلامی شروع به 
مطالعه کردن کنم. در جمع های دوستانه بیشتر صحبت 
کنم و صرفا شنونده نباشم  . بعد این بیشترصحبت کردن 
را به جمع های بزرگ تر هم تعمیم بدهم و گام به گام به 
صحبت کردن در جمع های بزرگ تر نزدیک شوم.  نکته 
بعد این است که تصورکنم قرار است در جمع خاصی در 
مورد خودم و توانمندی هایم صحبت کنم و یک معرفی 
از خودم ارائه دهم و اجازه دهم تمام احساساتی که در آن 
لحظه ممکن است تجربه کنم را در جمع خودمانی تری 
تجربه کنم. این تصویر سازی ذهنی باعث می شودکه 
ذهن من نسبت به آن موقعیت آشنایی بیشتری پیدا 
کند  و هراسش نسبت به صحبت در یک محیط رسمی تر 

کمتر شود.
برنامه روزانه برای احساس ارزشمندی

 داشته باشید
داشت.  برنامه  باید  نفس  به  اعتماد  بردن  بالا  برای 
حتما باید روزانه زمانی  را برای اختصاص دادن به کاری 
که مدت ها دلمان میخواست انجام بدهیم اما به علت 
مشغله های زیاد پشت گوش انداختیم مشخص کنیم. 
حتی اگر بتوانیم روزانه نیم ساعت برای خود اختصاص 
بدهیم این نیم ساعت را نباید دریغ کنیم. این عمل 
که ما در طول روز یک زمانی را داشته باشیم که صرفا 
احساس  می شود  باعث  باشد  خودمان  برای  صرفا  و 

خودارزشمندی درون ما تقویت شود .
مقایسه را حذف کنید

کار دیگری که حتما باید انجام دهیم حذف مقایسه از 
ذهن است. قطعا  این اتفاق یک شبه نمی افتد؛ ما حتما 
نیاز به تمرین زیاد داریم و این طور نیست که اگر الآن به 
این نتیجه رسیدیم که باید مقایسه را از زندگیمان حذف 
کنیم، فردا موفق شویم اما می توانیم کم کم این مقایسه را 
در ذهنمان کم کنیم. زمان هایی که می خواهیم مقایسه 
میدهیم  خودمان  به  خودمان  که  هایی  پیام  با  کنیم 
؛این یاد آوری را داشته باشیم که نه »تو حق نداری این 
کاررا بکنی« ،»هیچ فرقی بین خورشید و ماه نیست و 
بنابراین هیچ مقایسه ای نباید انجام بدهی«،»تو منحصر 
به فردی، تو خوبی ،هرکسی نقاط ضعف وقوت خودش 
با شخصیت خودش  البته هرکس متناسب   » را دارد 
یک سری پیام هارا به خود بدهد و باعث شود که آن 

مقایسه ها کم تر و کم رنگ تر بشوند.
درباره نقاط ضعف تان با دیگران صحبت نکنید

بعضی افراد دائما درباره ایرادات و نقاط ضعف شان 
مدام  در حرفهایشان  آن ها  بقیه صحبت می کنند.  با 
و  می کنند  را  کمبودهایشان  و  شکست ها  توصیف 
نمی دانند این کار بیشتر به اعتماد به نفس شان لطمه 
می زند. کار دیگری که حتما نیاز داریم انجام بدهیم این 

است که خیلی جدی تصمیم بگیریم که دیگر راجع به 
مشکلات و نقاط ضعفمان با دیگران صحبت نکنیم. 
و  به گفتن مشکلاتمان  ما شروع می کنیم  که  زمانی 
نقاط ضعفمان، احساس بی  به  صحبت کردن راجع 
ارزشی را در خود تقویت می کنیم .پس بنابراین بهتر 
است هرچه سریع تر برای حذف این عادت در زندگیمان 

اقدام کنیم.
ریشه های اعتماد به نفس پایین چیست؟

آیا پیش خودتان فکر کرده اید که ریشه اعتماد به نفس 
درمان   به  ریشه یابی  این  شاید  کجاست؟  شما  پایین 
آن هم کمک کند.ریشه های عدم اعتماد به نفس به 
به  مربوط  ازعلل  دسته  یک  میشود  تقسیم  دسته  دو 
دوران کودکی ما یعنی احساساتی که باعث می شود 
ما احساس دوست نداشتنی بودن و یا احساس خوب 
ما  و  که گذشته  مربوط می شود  باشیم  داشته  نبودن 
عوامل  دسته  یک  اما  نداریم  آن   روی  کنترلی  دیگر 
مربوط به حال حاضر مربوط می شود. یعنی یک سری 
عوامل درزمان حال وجود دارد که این احساس دوست 

نداشتنی بودن تداوم یابد.
عادت های غلط

یعنی  ماست  عوامل خرده عادت های  این  از  یکی 
آخرین  را  باشیم همیشه خود  ما عادت کرده  این که 
نفر قرار بدهیم و درتمامی موراد اولویت با دیگران باشد 
فردی  خوشپوشی  به  زمانی  که  کرده ایم  عادت  مثلا 
با کسی ملاقات  قرار هست  که  بدهیم  اهمیت  خود 
خود  های  جوراب  بودن  تمیز  به  زمانی  مثلا  یا  کنیم 
اهمیت بدهیم که بدانیم می خواهیم جایی برویم که 
مجبوریم کفش مان را دربیاوریم . تازه این ها چند مورد 
جزئی هست همین خرده عادت ها وقتی درکنارهم 
قرار می گیرد مارا به این نتیجه میرساند که ما اصلا مهم 

نیستسم و مهم دیگران هستند.
تظاهر

دومین عامل تظاهر کردن به چیزی هست که نیستیم 
شروع  بی اهمیت  و  جزئی  مسائل  درمورد  ما  وقتی 
به تظاهر کردن می کنیم. در واقع این پیام را به خود 
می دهیم که برای قابل قبول بودن اصلا کافی نیستیم 
و حتما باید تظاهر کنیم تا دیگران مارا بپذیرند. در غیر 

این صورت از جمع های مختلف جذف می شویم.
گفتگوهای ذهنی

سومین عامل گفتگو های ذهنی ماست. گفتگوهای 
ذهنی ما تاثیر بسیار زیادی در میزان اعتماد به نفس و 
نگاه ما نسبت به خودمان دارد. انقدر تاثیرات زیادی دارد 
که تاثیر حرف های  هر آدمی هرچند مهم نمی تواند این 
تاثیر را بر ما داشته باشد بنابراین بسیار خوب است که به 
بررسی ان عوامل درون خودمان بپردازیم و بدانیم کدام 

عامل به اعتماد به نفس ما  بیشترین ضربه را می زند.

با کمبود اعتماد به نفس چه کنیم؟
چند راهکار ساده برای تقویت اعتماد به نفس
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مرکز آمار اعلام کرد:

قم و تهران پایین ترین نرخ تورم تیرماه

براساس تازه ترین اطلاعات منتشر شده، قم با ۴۰.۲ درصد و تهران با ۴۱.۷ 
درصد کمترین نرخ تورم دوازده ماه منتهی به تیرماه را ثبت کردند. 

براساس گزارش مرکز آمار از وضعیت نرخ تورم تیرماه، عدد شاخص کل برای 
خانوارهای کشور )100=1395( به ۳۲۷.۴ رسید که نسبت به ماه قبل 3.5 

درصد افزایش نشان می ¬دهد.
در این ماه بیشترین نرخ تورم ماهانه خانوارهای کشور مربوط به استان لرستان 
با 5.9 درصد افزایش و کمترین نرخ تورم ماهانه مربوط به استان سمنان با 1.4 

درصد افزایش است.
درصد تغییر شاخص کل نسبت به ماه مشابه سال قبل )تورم نقطه به نقطه( برای 

خانوارهای کشور 43.٦ درصد است.
بیشترین نرخ تورم نقطه به نقطه مربوط به استان ایلام با 53.9 درصد و کمترین 

آن مربوط به استان تهران با 37.7 درصد است.
نرخ تورم دوازده ماهه منتهی به تیر ماه 1400 برای خانوارهای کشور به عدد 

44.2 درصد رسید.
بیشترین نرخ تورم دوازده ماهه مربوط به استان کردستان با 50.1 درصد و 

کمترین آن مربوط به استان قم با 40.2 درصد است.
وضعیت نرخ تورم خانوارهای شهری استان ها در تیرماه 

در تیر ماه 1400 عدد شاخص کل برای خانوارهای شهری )100=1395( به 
۳۲۳.۸ رسید که نسبت به ماه قبل 3.٦ درصد افزایش نشان می ¬دهد.

در این ماه بیشترین نرخ تورم ماهانه خانوارهای شهری مربوط به لرستان با 9.٦ 
درصد افزایش و کمترین نرخ تورم ماهانه مربوط به استان های¬ سمنان و سیستان 
و بلوچستان با 1.3 درصد افزایش است. درصد تغییر شاخص کل نسبت به ماه 
مشابه سال قبل )تورم نقطه به نقطه( برای خانوارهای شهری کشور 42.9 درصد 

است.
بیشترین نرخ تورم نقطه به نقطه خانوارهای شهری مربوط به ایلام با 52.7 

درصد با و کمترین آن مربوط به استان تهران با 37.7 درصد است.
نرخ تورم دوازده ماهه منتهی به تیر ماه 1400 برای خانوارهای شهری به عدد 
43.7 درصد رسید. بیشترین نرخ تورم دوازده ماهه مربوط به استان کردستان با 

49.9 درصد و کمترین آن  مربوط به  استان قم با 40.1 درصد است.
وضعیت نرخ تورم خانوارهای روستایی استان ها در تیرماه 

در تیر ماه 1400 عدد شاخص کل برای خانوارهای روستایی )100=1395( به 
۳۴۷ رسید که نسبت به ماه قبل 3.2 درصد افزایش داشته است.

به استان  این ماه بیشترین نرخ تورم ماهانه خانوارهای روستایی مربوط  در 
خوزستان با 5.2 درصد افزایش و کمترین نرخ تورم ماهانه مربوط به استان گیلان 

با 1.4 درصد افزایش است.
درصد تغییر شاخص کل نسبت به ماه مشابه سال قبل )تورم نقطه به نقطه( برای 
خانوارهای روستایی 47.7 درصد است. بیشترین نرخ تورم نقطه به نقطه مربوط 
به استان ایلام با 59.1 درصد و کمترین آن مربوط به استان تهران با 40.5 درصد 

است.
نرخ تورم دوازده ماهه منتهی به تیر ماه 1400 برای خانوارهای روستایی به عدد 
47.3 درصد رسید. بیشترین نرخ تورم دوازده ماهه مربوط به استان کرمانشاه با 

53.1درصد و کمترین آن مربوط به استان تهران با 41.8 درصد است.

یک کارشناس بازارسرمایه :

بورس از نظر بنیادی به شرایطی
 با ثباتی رسیده است 

یک کارشناس بازارسرمایه با بیان اینکه بورس از نظر بنیادی به شرایطی با ثباتی 
رسیده است، گفت: بازار بر اساس متغیرهای بنیادین پیش می رود و معاملات با 
توجه به گزارش مناسب شرکت ها و رشد قیمت  کامودیتی ها )مواد پایه و معدنی( در 

بازارهای جهانی وضعیت طبیعی و بدون هیجانی را در پیش می گیرد.
سلمان نصیرزاده ،  روند معاملات بورس تا پایان مردادماه را مورد ارزیابی قرار 
داد و افزود: در چند وقت گذشته شرکت های پتروشیمی، فولادی، سنگ آهنی 
و سیمانی گزارش های خوبی را نسبت به سایر شرکت ها ارائه دادند و با شرایطی 

مناسب تر برای سرمایه گذاری همراه شدند.
به گفته وی، نماد هر یک از  این شرکت ها که در وضعیت مناسبی قرار داشته 
باشند مورد توجه سهامداران خواهند بود و شاهد اثر معاملات آنها در تابلوی 

معاملاتی بورس و بهبود وضعیت شاخص بورس هستیم.
این کارشناس بازار سرمایه خاطرنشان کرد: در هفته دوم مرداد ماه، بازار به دنبال 
روند معاملات نخستین روزهای آغازین این ماه شرایط مطلوب تری را در پیش می 
گیرد T اما به نظر می رسد که بازار در نیمه دوم مرداد ماه تا حدودی تحت تاثیر 

برخی از مسایل سیاسی باشد.
 وی معتقد است، این احتمال وجود دارد که بازار  در نیمه دوم مرداد ماه رفتار 
محافظه کارانه تری را داشته باشد که این موضوع به طور حتم در روند معاملات 

مردادماه بازار موثر خواهد بود.
نصیرزاده اظهار داشت: در مجموع بازار بر اساس متغیرهای بنیادین پیش می 
رود و معاملات این بازار با توجه به گزارش مناسب شرکت ها و  روند قیمت ها در بازار 

جهانی وضعیت معقولی را در پیش می گیرد.
این کارشناس بازار سرمایه به ریسک های تهدیدکننده معاملات بورس در شرایط 
فعلی بازار اشاره کرد و گفت: با توجه به شرایط کنونی کشور، مهمترین ریسک 
پیش روی بازار وجود برخی از ریسک های سیاسی است که تا حدودی معاملات 
این بازار را تحت تاثیر خود قرار داد و سهامداران را دچار شک و تردید برای سرمایه 

گذاری در این بازار کرد.
وی خاطرنشان کرد: در بخش بین الملل با توجه به ابهامات موجود در حوزه 
برجام، فضای سیاسی حاکم در کشور با قرار گرفتن در کنار دیگر مسایل داخلی 
کشور بر روند بازار تاثیرگذار خواهند بود و این احتمال وجود دارد که برخی از 
مسایل سیاسی روند معاملات و سرمایه گذاری در این بازار را با احتیاط همراه کند.
نصیرزاده اظهار داشت: بنابراین می توان گفت به لحاظ فضای بین المللی 
برخی از ابهام ها در کشور وجود دارد که در صورت رفع آنها می توان شاهد روزهایی 

بهتر در بازار بود.
این کارشناس بازار سرمایه تاکید کرد: از نظر بنیادی، بازار به شرایطی با ثبات 
رسیده است و قیمت سهام در وضعیت منطقی تری قرار دارد که این موضوع می 
تواند انگیزه سهامداران را برای ورود دوباره نقدینگی های در اختیار خود و سرمایه 

گذاری در بازار سهام افزایش دهد.
 وی به بهبود روند معاملات در تیر ماه اشاره کرد و گفت: معاملات بورس در تیر 
ماه گزارش محور بود، بیشتر توجه خود را به سمت سهام بنیادین معطوف کرد و به 
دنبال آن شاخص بورس تحت تاثیر همین صنایع، شرایط خوبی را در پیش گرفت.

با اجرایی شدن طرح وزارت ارتباطات درباره حمایت از تولید گوشی 
همراه، برای ۴۳ هزار نفر شغل پایدار به صورت مستقیم و غیرمستقیم 

ایجاد می شود.
معاونت فناوری و نوآوری وزارت ارتباطات در چهار سالی که گذشت 
طرح هایی مانند تولید گوشی تلفن همراه، بومی سازی تجهیزات شبکه 
و پیوست فناوری، طرح کریدور فاوا، حمایت از آموزش مجازی، حمایت 
از توسعه صادرات فاوا، توسعه فناوری های نوین و طراحی و پیاده سازی 

ابررایانه سیمرغ را در دستور کار خود قرار داد.
معاون فناوری و نوآوری وزیر ارتباطات روز شنبه در گفت وگو با خبرنگار 
ایرنا درباره عملکردی این معاونت در چهار سال گذشته، گفت: اصولًا 
پایان دوره کاری هر دولت فرصت مناسبی است تا با نگاهی به مسیر 
طی شده و مرور فعالیت ها و اقدامات و نتایج حاصل از آن ها، علاوه 
بر شناخت نقاط قوت، به بررسی و تحلیل چالش ها و موانع اصلی در 

پیشبرد کارها بپردازیم.
»ستار هاشمی« افزود: این اقدام علاوه بر فراهم  کردن امکان انتقال 
تجربیات به مدیران آینده، آن ها را از وضعیت فعلی سازمان در هنگام 
شروع یک دوره جدید کاری آگاه کرده و دانش و آمادگی ذهنی برای ارائه 

راهکارها و ابتکارات جدید را فراهم می آورد.
وی اضافه کرد: در طول حدود دو سال فعالیت در معاونت فناوری و 
نوآوری سعی کردیم تا با وجود وجود برخی تنگناها و محدودیت ها در 
منابع فنی، عملیاتی، مالی و انسانی از یک سو و شیوع پاندمی کرونا و 

تشدید تحریم های ظالمانه علیه ملت ایران از سوی دیگر، تلاش کنیم 
تا با بهره گیری حداکثری از منابع و ظرفیت های موجود و به کارگیری 
فناوری  پیشبرد  در  موثری  گام های  خلاقانه،  و  چابک  راهکارهای 

اطلاعات و ارتباطات کشور برداریم.
راه اندازی نسل پنجم ارتباطات

هاشمی، به راه اندازی نسل پنجم ارتباطات در کشور به عنوان یکی از 
مهم ترین دستاوردهای وزارت ارتباطات اشاره کرد و گفت: نسل پنجم 
تلفن همراه که پیاده سازی آن از سال ۲۰۲۰ به طور جدی در کشورهای 
مختلف جهان آغاز شده، از لحاظ ویژگی های فنی نظیر سرعت، تأخیر 
و ظرفیت اتصال در مقایسه با نسل های قبلی دارای برتری قابل توجه 
است. بر همین اساس، کاربرد آن محدود به تلفن همراه نبوده و طیف 

وسیعی از صنایع عمودی را نیز تحت تأثیر قرار خواهد داد.
به گزارش ایرنا، در ایران نیز همگام با کشورهای دیگر، بر اساس نقشه 
راه تدوین شده، توسعه این فناوری با راهبری این معاونت و همکاری 
پژوهشگاه ارتباطات و فناوری اطلاعات و اپراتورهای مخابراتی در دستور 
 ،)۵G( کار قرار گرفت و نخستین سایت اینترنت نسل پنجم ارتباطات

تابستان سال ۱۳۹۹ به طور رسمی در ایران راه اندازی شد.
فناوری  این  شدن  کاربردی  برای  کرد:  تأکید  مسوول  مقام  این 
نیز  هوشمند  نقل  و  حمل  و  هوشمند  شهر  سلامت،  حوزه های  در 
تفاهم نامه های همکاری با سایر ذی نفعان منعقد شد، در ادامه نیز با 
ایجاد چندین سایت دیگر نسل پنجم در شهر تهران و برخی نقاط دیگر 

کشور مانند مشهد، کیش و شیراز، ارائه خدمات نسل پنجم به صورت 
عمومی در برخی مناطق برای عموم مردم فراهم شد و توسعه سراسری 
این فناوری در کشور، یکی از اولویت های وزارت ارتباطات در دوره آینده 

خواهد بود.
معاون فناوری و نوآوری وزارت ارتباطات به طرح »تولید گوشی تلفن 
همراه« به عنوان یکی از دستاوردهای دیگر این دوره معاونت اشاره کرد و 
افزود: افزایش قیمت ارز در ایران و سیاست های حاکمیت در جلوگیری 
از قاچاق تلفن همراه مانند اجرای طرح رجیستری، در کنار افزایش 
تقاضای گوشی هوشمند در کشور، زمینه مناسبی برای سرمایه  گذاری و 

تولید این محصول فراهم کرده است.
حمایت از تولید گوشی های هوشمند

وزارت ارتباطات پس از بررسی ابعاد مختلف موضوع، از ابتدای سال 
۱۳۹۸ »طرح حمایت از تولید گوشی های هوشمند و سیستم عامل 
با تدوین  بومی« را در برنامه ها و اولویت کاری خود قرار داد و اکنون 
با حمایت  و  ابتدای سال جاری  انتشار فراخوان مشارکت در  و  طرح 
وزارت ارتباطات و سرمایه گذاری بخش خصوصی، زمینه برای ظهور 
توانمندی های صنعتی و تولیدی در حوزه تولید گوشی تلفن همراه در 

کشور فراهم است.
بالفعل  و  بالقوه  پتانسیل های  شناسایی  کرد:  تأکید  هاشمی 
تولیدکنندگان کشور به منظور قرارگیری در چرخه تولید گوشی تلفن 
همراه، تشکیل شورای راهبری و کارگروه فرا دستگاهی حمایت از تولید 
گوشی تلفن همراه و جداسازی تعرفه های گمرکی گوشی های هوشمند 
و فیچرفون )تلفن همراه دکمه ای که صرفا قابلیت تماس و ارسال پیامک 
دارند( و کاهش تعرفه واردات قطعات و تجهیزات مورد نیاز تولید از جمله 

اقداماتی است که برای پیشبرد این هدف انجام شده است.
هاشمی اشاره کرد: جلب مشارکت تولیدکنندگانی که دیدگاه تولید 
باکیفیت جهانی و دستیابی به سهم بازارهای صادراتی دارند، ایجاد 
تولیدکننده  حمایت ۵  و  مشارکت  با   SKD فناوری  با  تولید  ظرفیت 
منتخب کارگروه در سال اول طرح، ایجاد ظرفیت برای ارتقاء فناوری 
تولید حداقل سه شرکت به صورت CKD در سال دوم و افزایش عمق 
و طراحی بخش های قابل تولید از محصول با توجه به توانمندی های 
داخلی و ایجاد مزیت رقابتی گوشی تلفن همراه داخلی در بازار داخلی 
و منطقه در ساله ای سوم تا پنجم، از اهم سیاست های فنی و صنعتی 

طرح به شمار می رود.
وی درباره مهم ترین بُعد اقتصادی این طرح خاطرنشان کرد: ایجاد 
اشتغال پایدار به صورت مستقیم و غیرمستقیم از مهم ترین دستاوردهای 
این طرح است که در مجموع اشتغال بیش از ۴۳ هزار نفر پس از پایان 
سال های اجرای طرح را شامل می شود. پرداخت تسهیلات بلندمدت 
و سرمایه در گردش، اعطای مشوق های مالیاتی، بیمه ای و صادراتی 
و همچنین پرداخت تسهیلات به منظور گسترش تحقیق و توسعه در 
حوزه تجهیزات ارتباطی هوشمند، از شاخصه های ارزشمند طرح مذکور 

است.
معاون وزیر ارتباطات در ادامه تاکید کرد: در حوزه سیاست گذاری و 
تنظیم مقررات نیز مدیریت واردات برندهای خارجی، تنظیم تعرفه های 
گمرکی مشروط به تامین نیاز بازار توسط تولیدکنندگان داخلی، زمینه 
سازی برای مشارکت سرمایه گذاران و برندهای خارجی در حوزه همراه 
هوشمند، ساخت سایت تولیدی یا مشارکت در تولید توسط برندهای 
خارجی و تخفیف تعرفه مکالمات و دیتا برای گوشی های تولید داخل، 

از موارد مهمی است که در این طرح لحاظ شده است.

معاون فناوری و نوآوری وزارت ارتباطات مطرح کرد:

ایجاد 4۳ هزار شغل پایدار با تولید تلفن همراه در داخل کشور

 هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده 
تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید 

نموده اند.
۱- رای شماره ۱۴۰۰6۰۳۳۰۰۰۱۰۰۱۰۴۲ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۸۱۷مربوط به 
تقاضای آقای محمد رضا پرواز فرزند حسین در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۵6/۳۲ مترمربع پلاک 
شماره ۱۰۷6۲ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند قطعی به شماره 6۰۵۱۸ مورخ 

۱۳۸۲/۰6/۰۷ دفترخانه ۱۱ قم )م الف ۱۰۷۳۱(
۲- رای شماره ۱۳۹۸6۰۳۳۰۰۰۱۰۰۳۳۴۳ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۴۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۷۲۰ مربوط به 
تقاضای آقای علی محمد نژاد فرزند محمد صالح در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۲۴۱/۲۰ مترمربع 
پلاک شماره ۱ فرعی از ۱۰۷۱۵  اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت مشاعی 
صادره در دفتر ۳۴۲ صفحه ۳۷۲ به موجب سند قطعی  ۵۹۱۹۴ مورخ ۰۲/ ۷۳/۰6 دفترخانه ۱ قم )م الف ۱۰۷۳۲(

مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر 
گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع 
اعتراضی داشته باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه یک 
قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به 
مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن را به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
)ایمان و آفتاب یزد(
نوبت اول: ۱۴00/0۵/۱۱
نوبت دوم: ۱۴00/0۵/2۶
مهرداد میرشکرائی
رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم

      آگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه: ۱۴000۴0۳00۱۱00۱۱۸7/۱   
بدین وسیله به ورثه مرحوم محمد علی عبداللهی، به نام های ۱(: فاطمه 
یاس عبداللهی نام پدر : محمد علی تاریخ تولد: ۱۳۹۲/۰۵/۰۵ شماره ملی: 
۰۲۰۲6۴۱۴۷۳ شماره شناسنامه: ۰۲۰۲6۴۱۴۷۳  و ۲(: ابوالقاسم عبداللهی 
نام پدر: علی یار تاریخ تولد:۱۳۲۱/۰۴/۰۲ شماره ملی:۰۳۸۵6۴۱۰۱۱شماره 
شناسنامه :6    بدهکاران پرونده کلاسه ۱۴۰۰۰۴۰۳۰۰۱۱۰۰۱۱۸۷/۱  )با 
شماره بایگانی ۱۴۰۰۰۱۲۲۹( که برابر گزارش مامور ابلاغ اداره پست شناخته 
نگردیده اید ابلاغ می گردد که برابر سند ازدواج :شماره سند:6۰۹۱ تاریخ سند: 

۱۳۸۸/۰۷/۱۵ ،دفتر خانه صادر کننده:دفترخانه ازدواج شماره ۲۵ استان قم 
بین مورث شما )مرحوم محمد علی عبداللهی( و خانم حانیه جعفری تعداد ۱۵۰ 
یکصدو پنجاه عدد سکه کامل و تمام بهار آزادی جمهوری اسلامی ایران و باید 
عندالمطالبه بدهکار می باشید که براثر عدم پرداخت وجه بستانکار درخواست 
صدور اجرائیه نموده پس از تشریفات قانونی اجرائیه صادر و بکلاسه فوق در این 
اجرا مطرح می باشد لذا طبق مواد ۱۸ و ۱۹ آئین نامه اجرائی مفاد اسناد رسمی 
به شما ابلاغ می گردد از تاریخ انتشار این آگهی که تاریخ ابلاغ اجرائیه محسوب 
است فقط همین یک نوبت در روزنامه درج و منتشر می گردد ظرف مدت ۱۰ روز 

نسبت به پرداخت بدهی خود اقدام و در غیر اینصورت بدون انتشار آگهی 
دیگری عملیات اجرائی طبق مقررات علیه شما تعقیب خواهد شد. 

لازم به ذکر است که طبق ماده ۱۸ اصلاحی آئین نامه اجرا ابلاغ شونده می 
بایست سریعا نسبت به ثبت نام در سامانه ثنا اقدام نمائید و کلیه ابلاغها از طریق 
آن سامانه انجام خواهد شد و مسوولیت عدم ثبت نام و عدم ابلاغ اوراق و اخطاریه 

ها بر عهده شما خواهد بود. )م الف۱۴۳۰۹(
رئیس اداره اجرای اسناد رسمی قم-مهدی روزخوش
تاریخ انتشار :۱۴00/0۵/۱۱

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق 
قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید نموده اند:

۱-رأی شماره ۱۴۰۰6۰۳۳۰۰۰۲۰۰۴۷۷۲ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱6۰۳ مربوط به تقاضای آقای 
فریدون هنری زاد پور فرزند اسمعیل درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت۱۲۰ مترمربع پلاک 
شماره فرعی از۲۳۰۰ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از عباس خان 

محمدی صفحه ۲۹ دفتر ۱۰)م الف۱۰۷۲۹(
۲-رأی شماره ۱۴۰۰6۰۳۳۰۰۰۲۰۰۰۴۳۰ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۸۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۹۵۷ مربوط به تقاضای آقای علی 
شیخی فرزند علیقلی درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۷۲/۲۴ مترمربع پلاک شماره فرعی 
از ۲۳۲۲ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از سید احمد رضوی )م 

الف۱۰۷۳۰(
                                                                    

۳-رأی شماره ۱۴۰۰6۰۳۳۰۰۰۲۰۰۴۸۹۳ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۳۱۲۳ مربوط به تقاضای آقای نیت 
علی تراکمه فرزند صفرعلی در قسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۷۴مترمربع 
پلاک شماره فرعی از ۱۸۵۷ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از 

ابوالقاسم رحیمی صفحه ۱۰۰ دفتر ۱۳۷ )م الف۱۰۷۳۷(
 -۴رأی شماره ۱۴۰۰6۰۳۳۰۰۰۲۰۰۴۸۹۴ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۳۱۲۴ مربوط به تقاضای خانم 
افسانه خانلر فرزند بهرام در قسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۷۴ متر 
مربع پلاک شماره فرعی از ۱۸۵۷ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از 

ابوالقاسم رحیمی صفحه ۱۰۰ دفتر ۱۳۷ )م الف۱۰۷۳۸(
۵-رأی شماره ۱۴۰۰6۰۳۳۰۰۰۲۰۰۳۹6۴ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲6۴۹ مربوط به تقاضای آقای 
غلامرضا گلستانی فرزند جواد درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۲۰/۹ مترمربع پلاک شماره 
فرعی از ۲۷۳۹/۲۸ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی صفحه ۴۷۹ دفتر۳۲۷ 

)م الف۱۰۷۳۹(
6-رأی شماره ۱۴۰۰6۰۳۳۰۰۰۲۰۰۳۹۵۲ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۲۳۹ مربوط به تقاضای آقای 

محمد رضا اشرافیان فرزند حسن  درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 6۷ مترمربع پلاک شماره 
فرعی از ۲۵۹۵/۱۱۱ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی ثبت دفاتر الکترونیکی 

66۰۲)م الف۱۰۷۴۰(
۷-رأی شماره ۱۴۰۰6۰۳۳۰۰۰۲۰۰۰۰۳۴ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۵۸۷ مربوط به تقاضای خانم 
اعظم شکوری گرکرودی فرزند محمد در قسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
6۱/6۷  مترمربع پلاک شماره فرعی از ۱۸۷6  اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع 

الواسطه از کاظم شاطر کاظمی)م الف۱۰۷۴۱(
۸-رأی شماره ۱۴۰۰6۰۳۳۰۰۰۲۰۰۰۰۳۳ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۵۵6 مربوط به تقاضای آقای 
سلیمان حسینعلی زاده فرزند علی اکبر در قسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
6۱/6۷  مترمربع پلاک شماره فرعی از ۱۸۷6  اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع 

الواسطه از کاظم شاطر کاظمی)م الف۱۰۷۴۲(
۹-رأی شماره ۱۴۰۰6۰۳۳۰۰۰۲۰۰۵۱۵۸ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۰۸۴ مربوط به تقاضای آقای 
حسن بختیاری فرزند تقی  در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۵۴ مترمربع پلاک شماره فرعی 
از ۲۳۲۳ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از سید محمد میرئی طی سند 

قطعی شماره ۱۷۳۹۷ مورخ ۱۳۲۷/۰۳/۲۴ دفتر خانه ۴ قم )م الف۱۰۷۴۳(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه 
به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف 
مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه ی دو قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف یکماه 
پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن را به این اداره تحویل 

نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود. 
)ایمان و آفتاب یزد(
تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴00/0۵/۱۱ - تاریخ انتشارنوبت دوم:2۶ /۱۴00/0۵
رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم
عباس پور حسنی حجت آبادی

آگهی ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی

آگهی ماده سه قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی



دوشنبه یازدهم مردادماه 1400-    سال بیست  وچهارم -   شماره 65322
ورزشی

 تیم ملی والیبال ایران مقابل ژاپن هم شکست خورد تا در مرحله گروهی 
المپیک توکیو حذف شود. 

تیم ملی والیبال ایران روزیکشنبه  دهم مردادماه  در آخرین و پنجمین بازی 
خود در مرحله گروهی المپیک توکیو با نتیجه سه بر ۲ مقابل ژاپن شکست 
خورد. ست های اول، چهارم و پنجم این بازی با امتیازات ۲۵ بر ۲۱، ۲۵ بر ۲۲ و 
۱۵ بر ۱۳ به سود ژاپن رقم خورد و ایران در ست های دوم و سوم با امتیازات ۲۵ 

بر ۲۰، ۳۱ بر ۲۹ به پیروزی رسید.
ولادیمیر آلکنو در این بازی تیم خود را با ترکیب اصلی سعید معروف، امیر 
غفور، میلاد عبادی پور، میثم صالحی، سید محمد موسوی و علی اصغر مجرد 
روانه میدان کرد. هنگام توپ گیری آرمان صالحی و در زمان دریافت مهدی 

مرندی در زمین حضور پیدا می کردند.
با این نتیجه ایران با ۲ برد و 6  امتیاز، در رده پنجم جدول رده بندی گروه A قرار 

گرفت و به مرحله یک چهارم نهایی صعود نکرد.
ست اول )ایران 2۱ - ژاپن 2۵(

ژاپن در این ست عملکرد خیلی خوبی در زدن سرویس داشت و دریافت  
تیم ایران را به شدت دچار مشکل کرد. همین موضوع باعث شد معروف برای 
برنامه ریزی حملات دچار مشکل شود. مهاجمین ایران هم بسیار پراشتباه 
بودند و امتیازات زیادی به حریف تقدیم کردند. در این ست ژاپن ۹ امتیاز با 
اشتباهات بازیکنان ایران به دست آورد. عبادی پور که در این مسابقات یکی 
از بهترین بازیکنان ایران بود، در این ست عملکرد بسیار ضعیفی داشت و در 

حمله، سرویس و دریافت چندین اشتباه مرتکب شد.

ست دوم )ایران 2۵ - ژاپن 20(
دریافت بازیکنان ژاپن کم نقص بود و این تیم همچنان بر بازی تسلط داشت. تا 
اینکه در امتیاز مساوی ۱۱، جواد کریمی و صابر کاظمی به جای معروف و غفور 
وارد زمین شدند. همین ۲ تعویض روند بازی را تغییر داد و ایران به تدریج فاصله 
امتیازی را بیشتر کرد. کاظمی در این ست 6 اسپک زد و ۵ امتیاز گرفت. میثم 
صالحی هم در حمله عملکرد بسیار خوبی داشت و ۱۰ امتیاز از ۱۲ اسپک به 

دست آورد.
ست سوم )ایران ۳۱ - ژاپن 2۹(

کریمی و کاظمی با عملکرد خوبی که در ست دوم داشتند، در این ست هم 
در ترکیب تیم ایران باقی ماندند. در اوایل ست ایران خیلی زود پیش افتاد تا 
سرمربی ژاپن در امتیاز پنج بر ۲ وقت استراحت بگیرد. ژاپنی ها برای فرار از 
شکست در این ست روش سرویس زدن خود را تغییر دادند و تاحدی دریافت 
ایران را دچار مشکل کردند. سرانجام در امتیاز ۱۳ و البته با سرویسی که با 
خوش شانی ژاپن در زمین ایران خوابید، بازی به تساوی کشیده شد. وقتی ژاپن 
۱6 بر ۱۴ پیش افتاد، آلکنو درخواست وقت استراحت کرد تا روند امتیازگیری 
حریف را متوقف کند. پس از این وقت استراحت ایران ۲ امتیاز پیاپی گرفت 
و دوباره ۲ تیم به تساوی رسیدند. دفاع دیدنی میثم صالحی ایران را در امتیاز 
۱۸ بر ۱۷ پیش انداخت. وقتی بازی در امتیاز ۲۰ مساوی بود، اشتباه در ثبت 
امتیازات در تابلوی سالن باعث شد مسابقه برای زمانی طولانی متوقف شود. 
معروف و آلکنو به شدت به این موضوع اعتراض داشتند زیرا سرویس در اختیار 
ایران بود و این وقفه طولانی به ضرر تیم ایران بود. بعد از این وقفه بود که سرویس 

کاظمی به تور خورد و در ادامه ژاپن پیش افتاد. برای زمانی طولانی ژاپن برای 
پیروزی در این ست فقط به یک امتیاز نیاز داشت ولی در نهایت و پس از کش و 
قوس فراوان، ۲ اسپک عبادی پور و البته عملکرد خوب کریمی در زدن سرویس 

ایران به پیروزی رسید.
ست چهارم )ایران 22 - ژاپن 2۵(

ژاپن این ست را خیلی خوب شروع کرد و چند امتیاز پیش افتاد. آلکنو در 
امتیاز ۱۰ بر 6 وقت استراحت گرفت و در امتیاز ۱۱ بر 6 معروف و غفور را به 
جای کاظمی و کریمی روانه میدان کرد. پس از این ۲ تعویض ایران سه امتیاز 
پیاپی گرفت و فاصله را کم کرد. سرمربی ژاپن که احساس خطر کرده بود 
درخواست وقت استراحت کرد. ژاپن برای زمانی طولانی سه امتیاز پیش بود تا 
اینکه سرانجام سرویس عالی غفور، کار را در امتیاز ۲۰ به تساوی کشاند. ژاپن با 
یک وقت استراحت دوباره فاصله را به ۲ امتیاز رساند تا این بار نوبت آلکنو باشد 
که وقت استراحت درخواست می کند. نمایش درخشان ژاپنی ها در توپ گیری 

و چند اشتباه فردی از بازیکنان ایران، نتیجه را به سود ژاپن رقم زد.
ست پنجم )ایران۱۳– ژاپن۱۵(

۲ امتیاز اول بازی با ۲ سرویس یوکی ایشیکاوا به حساب ژاپن واریز شد. چند 
اشتباه فردی بازیکنان ایران هم باعث شد حریف با امتیاز چهار بر یک پیش 
بیفتد. وقتی امتیاز به پنج بر ۲ رسید، آلکنو دوباره کریمی و کاظمی را به جای 
غفور و معروف وارد زمین کرد. ولی ژاپن در توپ گیری و حمله تیم برتر زمین بود و 
فاصله را بیشتر کرد. در امتیاز ۱۲ بر ۸ آلکنو وقت استراحت گرفت اما دیگر برای 

تغییر دیر شده بود و ژاپن در این ست هم برنده شد.
الکنو: فکر چنین نتیجه ای را نمی کردیم

 سرمربی تیم ملی والیبال پس از شکست مقابل ژاپن با بیان این که تمام سعی 
و تلاش خود را برای موفقیت کردیم اما نشد، گفت: فکر چنین نتیجه ای را نمی 

کردیم.
سرمربی تیم ملی والیبال پس از شکست تیم ملی مقابل ژاپن و حذف از 
رقابت های المپیک گفت: سعی خود را کردیم اما نشد، فکر چنین نتیجه ای را 
نمی کردیم. نکته مثبت این بازیها معرفی بازیکنان جوانی بود که آینده والیبال 

ایران را می سازند.
وی تاکید کرد: خواهش می کنم بازیکنانم را مورد غضب قرار ندهید. آنها هر 
چه در توان داشتند انجام دادند و تمام تلاش خود را انجام دادند تا بهترین نتیجه 

را کسب کنند.
داورزنی:

به قولمان عمل نکردیم،مردم ما را ببخشند
 رئیس فدراسیون والیبال پس از حذف این تیم از سی و دومین دوره بازیهای 
المپیک گفت: قول داده بودیم که تیم ملی جزو چهار تیم برتر دنیا شود اما 

نتوانستیم به قولمان عمل کنیم؛ مردم ما را ببخشند!
محمدرضا داورزنی پس از این ناکامی در این مورد گفت: تلاش فدراسیون این 
بود که تیم ملی بین چهار تیم برتر المپیک باشد و بتواند روی سکو برود اما به 

هدفی که داشتیم نرسیدیم. به همین دلیل از مردم عذرخواهی می کنم.
وی با بیان این که ملی پوشان تمام تلاششان را کردند و هر چه در توان داشتند 
گذاشتند ادامه داد: بازی سختی را با میزبان داشتیم. انتظار مردم این بود که به 
جمع هشت تیم و سپس چهار تیم برویم اما نشد. از این که به وعده ای که دادیم 

عمل نکردیم از مردم عذرخواهی می کنم.

والیبال ایران از پس ژاپن هم برنیامد

خداحافظی تیم ملی والیبال از المپیک با شکست در نخستین مبارزه  مقابل حریف ارمنستانی؛

کشتی گیر قم از المپیک توکیو حذف شد

کشتی گیر فرنگی کار استان قم با شکست در نخستین مبارزه خود از پیکارهای کشتی 
فرنگی بازی های المپیک ۲۰۲۱ توکیو از این رویداد بزرگ جهانی حذف شد.

برپایه این گزارش ، علیرضا نجاتی فرنگی کار جوان و خوش آتیه استان قم که در ترکیب 
تیم ملی کشتی فرنگی بزرگسالان کشورمان به رقابت های المپیک ۲۰۲۱ توکیو اعزام 
شده، صبح امروز نخستین مبارزه خود را برابر حریفی از کشور ارمنستان برگزار کرد اما در 

پایان با اختلاف بسیار خفیف بازنده شد.
علیرضا نجاتی فرنگی کار وزن 6۰ کیلوگرم استان قم به عنوان دارنده مقام سوم و نشان 
برنز پیکارهای جهانی ۲۰۱۹ قزاقستان، در نخستین رقابت المپیکی خود مقابل آرمن 
ملکیان از کشور ارمنستان شروع خوبی داشت و دو بر صفر از حریف پیش افتاد اما در 
ادامه نتوانست از برتری خود محافظت کرده و پیروز شود. نجاتی در ادامه این کشتی 
پیروزی دو بر صفر را به باخت ۵ بر ۲ تبدیل کرد و هر چند در آخرین ثانیه ها کار را به تساوی 
۵ بر ۵ کشاند اما نتیجه نهایی به نفع حریف اهل ارمنستان ثبت شد و نماینده کشتی قم 
و کشورمان در ادامه منتظر حضور حریف ارمنستانی در دیدار فینال بود تا وی نیز شانس 
ادامه کار برای کسب مدال برنز را به دست بیاورد اما این اتفاق رخ نداد. در وزن 6۰ کیلوگرم 
علیرضا نجاتی در صورت برتری مقابل آرمن ملکیان از ارمنستان به مصاف برنده کشتی 
لنور تیموراف از اوکراین و المورات تاسمرادف از ازبکستان می رفت اما حالا باید منتظر اما 
و اگرهای این وزن باشد، وزنی که در آن ۱6 فرنگی کار حضور داشتند و نجاتی که منتظر 
فینالیست شدن حریف ارمنستانی بود با شکست حریف ارمنستانی رسما از المپیک 
کنار رفت. تیم ملی کشتی فرنگی ایران با هدایت محمد بنا و پنج کشتی گیر به بازی های 
المپیک ۲۰۲۱ توکیو اعزام شده است، تیمی که در وزن 6۰ کیلوگرم علیرضا نجاتی، 
6۷ کیلوگرم محمدرضا گرایی، ۷۷ کیلوگرم محمدعلی گرایی، ۹۷ کیلوگرم محمدهادی 
ساروی و ۱۳۰ کیلوگرم امین میرزازاده عضو آن هستند و رقابت های کشتی این دوره از 

المپیک در هر دو رشته فرنگی و آزاد تا شانزدهم مرداد جریان خواهد داشت.

 کریم باقری: هرچه بود شب بازی با پیکان تمام شد

 دلیل غیبتم در جشن قهرمانی دلخوری
 از کسی نبود

 مربی تیم فوتبال پرسپولیس با بیان اینکه از هیچ فردی دلخور نیست، گفت: رسیدن به 
پنجمین عنوان قهرمانی متوالی در لیگ برتر برای همه ما شیرین بود.

کریم باقری در گفت وگو با رسانه رسمی باشگاه پرسپولیس، اظهار داشت: پنجمین 
قهرمانی پیاپی، اتفاقی شیرین و تاریخی بود که بابت این موفقیت باید به همه هواداران 
تبریک بگویم و از آنها بابت حمایت صمیمانه و فوق العاده ای که در طول فصل داشتند، 
تقدیر و تشکر کنم. در این فصل سختی های فراوانی را تحمل کردیم اما در نهایت به 
هدف مان رسیدیم و فصل را با قهرمانی به پایان رساندیم. همه اعضای تیم و باشگاه برای 
این قهرمانی زحمت کشیدند و به همگی، خداقوت می گویم. مربی و چهره مطرح فوتبال 
ایران، ادامه داد: بعد از بازی با پیکان، مسائلی به وجود آمد که باعث ایجاد جوی عجیب 
شد. من هم مثل همه پرسپولیسی ها، از این قهرمانی خوشحال هستم و بدون هیچ 
حاشیه ای، در کنار سایر اعضای تیم داخل رختکن، جشن گرفتیم. اگر من در جریان 
جشن حاضر نبودم، دلیل نمی شود که بگویند از کسی دلخوری دارم. هر اتفاقی هم 
بوده، همان شب ختم به خیر شده و از هیچ کس، ناراحتی در دل ندارم. اصل کار برای 
همه ما، ثبت یک قهرمانی دیگر در تاریخ باشگاه پرسپولیس بوده و الان زمان جشن و 
شادی است نه اینکه بخواهیم به مسائل حاشیه ای بپردازیم. اتفاق خوب و مهمی برای 
باشگاه پرسپولیس رقم خورده و تمام حواس مان باید به شادی قهرمانی و موفقیت های 
آینده باشد. باقری افزود: فقط این را بگویم که رمز موفقیت ما در این فصل، اتحاد بزرگی 
بود که بین کادرفنی، مدیران باشگاه، بازیکنان و هواداران ایجاد شد و با وجود مسائل 
زیادی که در طول فصل تجربه کردیم، موفق شدیم به قهرمانی برسیم. پرسپولیس راه 
خودش را پیدا کرده و باید برای موفقیت  در سال های بعد، مهیا باشد. اگر بخواهیم مدام 
به حواشی و شایعات بپردازیم، از کار اصلی خودمان یعنی هدف گذاری و برنامه ریزی 
برای موفقیت های آینده غافل می شویم. در شرایط بازی، اتفاقات زیادی رخ می دهد ولی 
تمرکزمان را از دست نمی دهیم. مهم این است که همه ما یکدل و متحد بمانیم و اجازه 

ندهیم این مسائل روی کارمان تاثیر منفی بگذارد یا باعث نگرانی هواداران شود.

 سرمربی تیم ملی کشتی آزاد ایران:

 تمرینات سختی را پشت سر گذاشتیم
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد ایران گفت: تمرینات سختی را در چند ماه گذشته 

پشت سر گذاشتیم؛ با این وجود همه چیز در روز مسابقه مشخص می شود.
بازی های  دهکده  به  ایران  آزاد  کشتی  کاروان  رسیدن  از  پس  محمدی«  »غلامرضا 
المپیک در توکیو اظهار داشت: بعد از پرواز طولانی به توکیو رسیدیم و امیدوارم بازیکنان 

استراحت کنند و از امروز تمریناتشان را  برای مسابقات آغاز خواهند کرد.
وی افزود: برای تمام ورزشکاران حاضر در این مسابقات از جمله تیم های ملی وزنه برداری 
و کاراته هم آرزوی موفقیت می کنم. سرمربی تیم ملی کشتی آزاد ایران اضافه کرد: 
کشتی گیران تیم ملی در ۸ الی ۹ ماه گذشته خیلی خوب تمرین کردند با این وجود نتیجه 
در روز مسابقه مشخص می شود. امیدوارم دعای خیر همه مردم ایران همراه ما باشد و 
کشتی گیران ما بتوانند در روز مسابقه عملکرد خوبی داشته باشند و دل مردم را شاد کنند. 
مسابقات کشتی آزاد در بازی های المپیک روزهای ۱۳ تا ۱6 مردادماه برگزار می شود. در 
روزهای ۱۳ و ۱۴ مرداد نمایندگان کشورمان در سه وزن ۵۷ و ۸6 کیلوگرم یعنی »رضا 
اطری« و »حسن یزدانی« به مصاف حریفان خواهند رفت. همچنین مبارزه های وزن ۷۴ 
کیلوگرم و ۱۲۵ کیلوگرم در روزهای ۱۴ و ۱۵ مرداد خواهد بود که »مصطفی حسین خانی« 
و »امیرحسین زارع« نمایندگان کشورمان خواهند بود. و مبارزه وزن های ۹۷ و 6۵ کیلوگرم 
نیز روزهای ۱۵ و ۱6 مردادماه برگزار می شود که »محمدحسین محمدیان« و »مرتضی 

قیاسی« ۲ نماینده دیگر کشورمان در المپیک هستند.
 

قمی ها آماده درخشش در انتخابی
 تیم ملی پومسه 

ورزشکاران پومسه استان قم به منظور کسب آمادگی لازم برای حضور موفق در پیکارهای 
آزاد پومسه کشور و انتخابی تیم ملی مهیا می شوند.

برپایه این گزارش ، روند آماده سازی تیم منتخب پومسه هیات تکواندو استان قم برای 
اعزام به مسابقات آزاد پومسه کشور و انتخابی تیم ملی زیر نظر یکی از بهترین های این 
رشته یعنی عباس رفیعی قهرمان با سابقه این رشته و مسوول فعلی کمیته پومسه هیات 

قم روزهای زوج هفته برگزار می شود.
اعضای تیم پومسه پسران قم از ساعت ۲۰:۳۰ تا ۲۲:۳۰ به میزبانی سالن ورزشی 
کانون شهید بهشتی جنب امامزاده سید علی قم تمرینات خود را برگزار می کنند، در حالی 
که کومیته پومسه اعلام کرده سایر علاقمندان به پومسه که آمادگی شرکت در این رقابت ها 

را دارند، می توانند با حضور در محل تمرینات خود را به کمیته پومسه معرفی کنند.
گسترش تکواندو در کهک

خبر دیگر از تکواندو قم به حضور رئیس و اعضای هیات تکواندو در شهرستان جدید 
کهک اختصاص دارد و بر این اساس محمد جمشیدی رئیس هیات قم به منظور گسترش 
و حمایت بیشتر از ورزش تکواندو در شهرستان های تابعه قم، از باشگاه تکواندو شهرستان 
تازه تاسیس کهک بازدید کرد. در این بازدید فرشته کریمی مهر نایب رئیس بانوان هیات، 
عبدالله بینایی مسوول کمیته همگانی و روستایی به همراه بهاره استادزاده مسوول کمیته 
تحقیقات و پژوهش هیات تکواندو استان قم نیز حضور داشتند و اعضای هیات در دفتر 
اداره ورزش و جوانان شهرستان کهک نیز حضور یافتند، همچنین بازدیدی از امکانات و 

سالن های مجموعه ورزشی شهید سلیمانی کهک انجام گرفت.

رئیس هیات کونگ فو و هنرهای رزمی استان قم از اختصاص دو سالن ورزشی در مجموعه ورزشی شهید زین الدین قم به 
این هیات ورزشی خبر داد.

حسن عباسی اظهار کرد: هیات کونگ فو و هنرهای رزمی از سال ۱۳۸۴ در قم فعالیت می کند و افتخار دارم که در آن سال 
نخستین خدمتگزار این هیات و جامعه مخاطب بودم و اکنون نیز با همیاری و همفکری دیگر همکارانم در این هیات برای 

توسعه و پیشرفت رشته های زیر مجموعه آن تلاش می کنیم.
وی اضافه کرد: هیات کونگ فو و هنرهای رزمی از زمان آغاز فعالیت رسمی خود در دهه ۱۳۸۰ هیچ مکان اختصاصی در 
اختیار نداشت ولی با حمایت های اداره کل ورزش و جوانان اکنون دو سالن در اختیار این هیات قرار گرفته و آن را به شکل 

کاملا تخصصی برای پذیرایی و میزبانی از ورزشکاران این رشته مجهز می کنیم.
رئیس هیات کونگ فو و هنرهای رزمی استان قم افزود: سالن های اختصاصی کونگ فو در مجموعه ورزشی شهید زین الدین 
منطقه نوبهار واقع شده اند و به عنوان دو مکان مجزّا با عنوان سالن شهید زین الدین )۱( و )۲(، ان شاءالله با صدور مجوز فعالیت 

مجدد اماکن ورزشی توسط ستاد مقابله با کرونا، در اختیار ورزشکاران این رشته قرار خواهد گرفت.
وی ادامه داد: در حال حاضر تمام انرژی خود را برای تجهیز سالن به کار گرفته ایم و افتتاحیه این دو سالن را در مراسمی با 
حضور مسوولان فدراسیون کونگ فو و هنرهای رزمی، اداره کل ورزش و جوانان، اعضای هیات و قهرمانان این رشته برگزار 

خواهیم کرد تا گامی جدید در مسیر رشد و پیشرفت برنامه های هیات باشد.
عباسی در ادامه با اشاره به رشته های زیر مجموعه این هیات ورزشی، عنوان کرد: بیش از ۲۰ سبک فعال زیر مجموعه 
فدراسیون کونگ فو و هنرهای رزمی است و در قم نیز حدود ۱۰ سبک فعال داریم، ضمن اینکه بر اساس آمار سال ۱۳۹۹ 

هیات پزشکی ورزشی استان قم، ۱۲۲۴ ورزشکار سازمان یافته در این هیات فعالیت می کنند.

کاراته کاهای استان قم با کسب مدال های رنگارنگ در نخستین دوره مسابقات بین المللی سبک آی کی کاراته دو خوش 
درخشیده و با کسب ۱۳ مدال به مقام نایب قهرمانی بخش تیمی این جام دست یافتند.

برپایه این گزارش ، کاراته  که همواره برای ورزش قم از میادین کشوری و بین المللی مدال آور بوده این بار نیز با درخشش 
ورزشکاران سبک آی کی کاراته دو در رقابت های بین المللی این سبک با عنوان جام خلیج فارس افتخار آفرین شد و در 

رده های سنی مختلف برای ورزش قم مدال کسب کرد.
این در شرایطی است که نخستین دوره مسابقات بین المللی سبک آی کی کاراته دو ایران به دلیل تداوم شیوع ویروس 
کرونا به شکل مجازی و در سه بخش کاتای انفرادی، تکنیک و سلاح برگزار شد و نفرات برتر خود را در شرایطی شناخت 

که بیش از ۳۵۰ کاراته کا برای کسب رتبه های برتر شرکت کرده بودند.
نکته جالب توجه این است که کاراته کاهای قمی حاضر در این رویداد و دیگر شرکت کنندگان در آن با حریفانی از 
کشورهای آلمان، ترکیه، عراق، ارمنستان، سریلانکا، هندوستان، سنگاپور، پاکستان، ایتالیا و آذربایجان نیز برای کسب 

رتبه های برتر رقابت کردند و سرانجام نمایندگان ایران موفق به کسب عنوان قهرمانی شدند.
در پایان این پیکارها  و در مجموع مدال ها تیم ایران با کسب ۵6 طلا، ۳۲ نقره و ۵۱ برنز عنوان قهرمانی را به خود 
اختصاص داد، عراق با یک نقره و یک برنز در جایگاه دوم قرار گرفت و آلمان با یک برنز عنوان سوم را به دست آورد، ضمن 

اینکه هندوستان با سه برنز به مقام چهارم بسنده کرد.
در رتبه بندی استانی این جام بین المللی نیز تیم تهران با کسب ۲۲ طلا، ۲۱ نقره و ۲۴ برنز در صدر قرار گرفت و 
کاراته کاهای استان قم که چهار نشان طلا، پنج نقره و چهار برنز را به خود اختصاص دادند به مقام نایب قهرمانی دست 

یافتند و اصفهان با دو طلا، چهار نقره و ۱6 برنز رتبه سوم را به دست آورد.

رئیس هیات کونگ فو و هنرهای رزمی استان قم خبرداد:

راه اندازی 2 سالن اختصاصی کونگ فو در قم
با کسب ۱۳ مدال رنگارنگ؛

قمی ها نایب قهرمان مسابقات بین المللی کاراته شدند

آگهی مزایده تلفن همراه
آگهی مزایده خط تلفن همراه اول به شماره 0۹۱2۳۵۳۶۱۵۳مربوط به پرونده کلاسه 

۱۴000۴0۳00۱۱000۵۴۶/۱
خانم  له:   )۱۴۰۰۰۰۵۷۴ بایگانی  )باشماره   ۱۴۰۰۰۴۰۳۰۰۱۱۰۰۰۵۴6/۱ کلاسه  اجرایی  پرونده  موجب  به 
علی  محمد  و  سرمشق  جواهری  )نفیسه  سرمشق  جواهری  اسمعیل  آقای  مرحوم  ورثه  علیه:  بر  اسمعیلی،  فاطمه 
ازدواج شماره  بتول وصالی شعاع( مستند سند  و  و فاطمه اسمعیلی  امیرحسین جواهری سرمشق  و  جواهری موثق 
۵۷۹-۱۳۷۸/۰۵/۲۲دفترخانه ازدواج ۱6 قم خط همراه اول کارکرده به شماره ۰۹۱۲۳۵۳6۱۵۳ متعلق به آقای اسمعیل 
جواهری سرمشق )ورثه مذکور( بازداشت شده است و بنابر درخواست بستانکار به شماره وارده ۱۰۹۸۷ مورخ ۱۴۰۰/۰۵/۰۴ 

خط همراه اول مذکور از طریق مزایده بفروش میرسد:
خط کارکرده همراه اول به شماره ۰۹۱۲۳۵۳6۱۵۳ که قیمت فروش آن توسط اتحادیه صنف تعمیرکاران و فروشندگان تلفن 
ثابت و همراه قم به مبلغ ۱۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال )یکصد میلیون ریال( ارزیابی شده است و از طریق مزایده به فروش میرسد. 

مزایده خط تلفن همراه مذکور از ساعت ۹ صبح الی ۱۲ ظهر یکشنبه ۱۴۰۰/۰۵/۳۱ در اداره اجرای اسناد رسمی قم واقع 
در خیابان ساحلی )لواسانی( نبش کوچه ۷-طبقه فوقانی اداره ثبت اسناد و املاک بخش یک قم- اداره اجرای اسناد رسمی 
قم انجام می شود. مزایده خط تلفن همراه مذکور از مبلغ پایه  ۱۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال )یکصد میلیون ریال( شروع و به بالاترین 
قیمت پیشنهادی فروخته خواهد شد. شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ کارشناسی به حساب سپرده ثبت 
به شماره شبا IR ۹۸۰۱۰۰۰۰۴۰۷6۰۱۳۲۰۷۸۹۵6۹۳ با شناسه واریز ۹6۵۱۰۸۵۷6۱۰۰۰۰۰۰۰۲۱۷۱۳۲۳۵۱۲۰۰6 
می باشد و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده الزامی است و برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ 
فروش را ظرف ۵ روز ازتاریخ برگزاری مزایده به حساب صندوق ثبت به شماره حساب شبای مذکور تودیع نماید و در صورتی 
که ظرف مهلت مقرر، مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند، مبلغ مذکور قابل استرداد نمی باشد و به حساب خزانه 
واریز خواهد شد و در این صورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد. حق الحراج مازاد بر مبلغ 
ارزیابی به عهده برنده مزایده خواهد بود. در ضمن کلیه بدهی های مربوط به خط مذکور و حق الحراج و نیم عشر دولتی 
مازاد بر مبلغ ارزیابی به عهده برنده مزایده خواهد بود. در صورت توافق بر واریز غیرنقدی با بستانکار و نسبت به مازاد با بدهکار 
براساس توافق کتبی اقدام خواهد شد و چنانچه روز مزایده مصادف با تعطیل رسمی غیرمترقبه گردد، مزایده روز اداری بعد از 

تعطیل در همان محل و ساعت انجام می شود و حقوق دولتی و حق مزایده طبق مقررات وصول خواهد شد. 
)م الف ۱۴۳۱0(

تاریخ انتشار الکترونیک آگهی مزایده:۱۴00/0۵/۱۱
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان قم
اداره اجرای اسناد رسمی قم

--------------------------------------
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان قم

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک اداره یک قم
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی

جلسه هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مصبوب ۲۰ /۰۹ /۱۳۹۰ 
باحضور امضاء کنندگان زیر در وقت مقرر در دبیرخانه هیات تشکیل رای شماره ۱۳۹۹6۰۳۳۰۰۰۱۰۱۳۹۴۲ پرونده کلاسه 
۱۳۹۸۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۱۹۵ مربوط به تقاضای آقای علی محمد نوریان مبنی برصدور سند مالکیت قسمتی از پلاک۲و۱/ 
۱۰۴۰۲ اصلی واقع بخش یک قم  تحت برسی است .پس از مطالعه پرونده وملاحضه سوابق مشخص شده در رای صادره 

شماره فوق اشتباهاتی به شرح زیر صورت گرفته است.مستندات مالکیت در رای صادره فوق ناقص قید شده است.
                                                                 رای اصلاحی

باتوجه به مفاد گزارش کارشناس به شماره ۱/۱۵۹۹۹ مورخ ۱۰/ ۰۸/ ۱۳۹۹ وبا عنایت به اینکه طبق گزارش شماره مذکور 
رای هیات تا کنون اجرا نشده لذا مفاد رای صادر به شرح زیر اصلاح می گردد:مستند مالکیت مبایعه نامه عادی خریداری مع 
الواسطه از قاسم نوریان صادره دردفتر ۱۳۷ صفحه ۷ از پلاک ۱/ ۱۰۴۰۲ اصلی نسبت به ۲۰/ ۱۱۸ مترمربع ودفتر ۱۳۷ 
صفحه  ۱۰ از پلاک  ۲/ ۱۰۴۰۲  اصلی نسبت به ۱۲۰ مترمربع بانضمام سهم الارث متقاضی صحیح است.رای صادره قبلی 

با رعایت اصلاحات فوق قابل اجرا میباشد.
مهرداد میرشکرائی
 رئیس ثبت اسناد واملاک منطقه یک قم

آزادکار وزن ۸6 کیلوگرم ایران در بازی های المپیک توکیو گفت: تلاش می کنم 
تا با دعای خیر مردم و کمک خدا در المپیک، دل هموطنانم را شاد کنم.

حسن یزدانی در بدو ورود به دهکده بازی های المپیک اظهار داشت: هر 
کسی به المپیک می آید قطعا از آمادگی بالایی برخوردار است و نباید هیچ 

حریفی را در این بازی ها دست کم گرفت.
وی افزود: همه رقبا قوی هستند اما کشتی گیران روس و آمریکایی نسبت به 

سایر رقبا شرایط بهتری دارند و شناخته شده تر هستند.
آزادکار وزن ۹6 کیلوگرم ایران افزود: باید برنامه ریزی کرد تا با دعای خیر 

هموطنان و کمک خدا بتوانیم در این مسابقات دل مردم را شاد کنیم.

مسابقات کشتی آزاد در بازی های المپیک روزهای ۱۳ تا ۱6 مردادماه برگزار 
می شود. در روزهای ۱۳ و ۱۴ مرداد نمایندگان کشورمان در سه وزن ۵۷ و ۸6 
کیلوگرم یعنی »رضا اطری« و »حسن یزدانی« به مصاف حریفان خواهند رفت.

همچنین مبارزه های وزن ۷۴ کیلوگرم و ۱۲۵ کیلوگرم در روزهای ۱۴ و ۱۵ 
مرداد خواهد بود که »مصطفی حسین خانی« و »امیرحسین زارع« نمایندگان 
کشورمان خواهند بود. و مبارزه وزن های ۹۷ و 6۵ کیلوگرم نیز روزهای ۱۵ و ۱6 
مردادماه برگزار می شود که »محمدحسین محمدیان« و »مرتضی قیاسی« ۲ 
نماینده دیگر کشورمان در المپیک هستند. یزدانی یکی از چهره های سرشناس 
کنار  در  او  کشتی  جهانی  اتحادیه  اعلام  بنابر  است.  المپیک  بازی های  در 

عبدالرشید سعدالله یف، کایل اسنایدر و طاها آکگل ۴ طلایی المپیک هستند 
که در توکیو نیز حضور دارند. او سابقه رویارویی با بیشتر مدعیان این وزن شامل 
دیپاک پونیا، ناظم آمینه، آرتور نایفونوف، علی شعبان اف و دیوید تیلور آمریکایی 
را در کارنامه دارد. یزدانی مقابل همه مدعیان به پیروزی دست یافته و تنها در 
جام جهانی ۲۰۱۷ کرمانشاه و پیکارهای جهانی ۲۰۱۸ مجارستان مقابل دیوید 
تیلور آمریکایی مغلوب شد و به طور حتم مبارزه ۲ مدعی اصلی کسب مدال طلا 
در این وزن در بازی های المپیک توکیو از حساس ترین و جذاب ترین کشتی ها به 
شمار می رود و بسیاری از کشتی دوستان ایران و سراسر جهان منتظر رویارویی 

این ۲ نفر هستند.

حسن یزدانی:

 امیدوارم بتوانم دل هموطنانم را شاد کنم



7 دوشنبه یازدهم مردادماه 1400-    سال بیست  وچهارم -   شماره 5322
سیاسی

 وزیر امور خارجه گفت: در نامه ای که دو هفته قبل به دبیر 
کل سازمان ملل متحد نوشتم، تاریخچه بدعهدی های آمریکا 

را به شکل کتاب بزودی منتشر می شود. 
روز یکشنبه در حاشیه جلسه دولت  محمد جواد ظریف 
در جمع خبرنگاران، گفت: در زمینه اقتصادی کشور تلاش 
موفقیتهایی  هم  اول  سال  دو  در  برداریم.  گام هایی  کردیم 
داشتیم که نتیجه آن در رشد بی سابقه کشور خود را نشان داد 

اما متاسفانه با بدعهدی آمریکایی ها روبرو شدیم.
وزیر امور خارجه افزود: در نامه ای که دو هفته قبل به دبیر 
کل سازمان ملل متحد نوشتم تاریخچه این بدعهدی ها را از 
شهریورماه ۱۳۹۵ ثبت کردیم و این بدعهدی ها به صورت یک 
کتاب درآمد که ظرف امروز و فردا منتشر می شود. این نشان 
دهنده این است تلاش خودمان را کردیم اما عوامل بیرون 
دولت و عوامل بیرون کشور مانع شدند که بتوانیم به نتیجه ای 

که بخواهیم برسیم.
ظریف افزود: آمریکایی ها را در برجام شکست دادیم به رغم 
این که قدرت اقتصادی آمریکا توانست فشارهایی را بر مردم 
وارد کند اما سه بار ظرف ۲ ماه در سازمان ملل متحد شکست 
خوردند که اینها نشان دهنده این است که مردم ما به جهان 
ثابت کردند آن کسی که ایجاد مشکل در دنیا می کند و آن 
کسی که باید رفتار خود را تغییر دهد امروز مردم دنیا فهمیدند 
که آمریکا است که باید امروز رفتار خود را تغییر دهد. یادتان 
هست که آمریکا اعلام می کرد که ایران باید رفتار خود را تغییر 

دهد و این دستاورد هدیه ای به این مردم بزرگ است.
وی درباره اینکه آیا برای کابینه جدید دعوت شدید، گفت: 
برای کابینه جدید دعوت شدیم که دعا کنیم و همین کار را 

خواهیم کرد.
ظریف درباره این که مهمترین کار شما در این ۸ سال چه بود 

گفت: مهمترین کار ما برجام بود که انجام دادیم.
وزیر امورخارجه درباره این که بعد از وزارت کجا خواهید رفت 

افزود: دانشگاه می روم، کجا بهتر از دانشگاه است؟
وی در پاسخ به سوالی درباره این که بهترین کاری که در این 
۸ سال دلتان می خواست انجام شود و نشد چه بود؟ گفت: 
به کشور جذب  بیشتری  بتوانیم سرمایه  دلم می خواست 
کنیم. ۸۵ میلیارد دلار پیشنهاد سرمایه گذاری بود. دلم نمی 
خواست که این سرمایه ها را برای خدمت به مردم ایران جذب 

کنیم. اگر این سرمایه ها را فرصت کرده بودیم که جذب کنیم 
حتماً تحریم ایران آستان تر می شد. 

به  نسبت  توانیم  می  طریق  دو  از  ما  داد:  ادامه  ظریف 
تحریم واکسینه شویم.  یکی از طریق وابسته کردن دنیا به 
خودمان است که چه حضور در چرخه ارزش جهانی و چه در 
سرمایه گذاری خارجی که تحریم ما به دیگران هم ضربه بزند و 
دوم کاهش آثار تحریم بر ایران است همانی که حضرت آقا به 
آن اقتصاد مقاومتی گفتند. این دو نکته می تواند مانع تحریم 
شود که یک قسمت آن زیاد در اختیار وزارت خارجه نیست. 

آنچه که ما می توانیم انجام دهیم انجام دادیم. 
وزیر امورخارجه گفت: ما به غیر از خدا و مردم خودمان به 
هیچکس اعتماد نداریم که راه زندگی در دنیا این است. ما به 
هیچ بیگانه ای اعتماد نداریم ولی اعتماد نداشتن به معنای 

تعامل نکردن نیست.
وی درباره اینکه گفته شده است شاید دولت سیزدهم نمی 
ادامه دهد گفت: وظیفه من آن است که  را  برجام  خواهد 
خودم باید انجام دهم و صلاح مملکت خویش خسروان دانند. 

حضرت آقای رییسی هرچه تصمیم بگیرند منتخب مردم 
هستند و روی چشم ما جا دارد.

ظریف در پاسخ به این سوال که چشم انداز ایران بدون برجام 
چه خواهد شد گفت: معتقدم ایران کشوری است که چندین 
هزاره باقی مانده است و چندین هزاره بالنده بوده و در آینده 
همین بالندگی را تا ظهور آقا امام زمان )عج( ادامه خواهد داد.
برای  برجام یک تحول موقتی  ادامه داد:  وزیرامورخارجه 
خارج کردن ایران از فصل هفت منشور ملل متحد بود. اگر 
برجام به نفع ما نبود آنها امروز برای ادامه برجام شرط نمی 
گذاشتند. آنها احساس می کنند که در برجام مغموم شده اند 
برای همین تلاش می کنند که  مسایل منطقه ای و موشکی 
را به برجام اضافه کنند در حالی که  ما چه می خواهیم به 
برجام اضافه کنیم. ما معتقدیم برجام بدون یک حرف کم و 
یک حرف زیاد. ما نمی گویم که مسایل دیگر را به برجام اضافه 
کنیم، چه کسانی می گویند مسایل را به برجام اضافه کنیم، 
آمریکا و اروپا. چرا می گویند؟ به خاطر این که نشان می دهد 

آنها نتوانستند اینها را در برجام اجرا کنند. 

وی گفت: تا آخر هفته موسسه اطلاعات در 6 جلد تاریخچه 
که  دید  خواهند  مردم  و  خواهد  منتشر  را  برجام  مذاکرات 

خدمتگذاران و فدایی آنها در وزارت خارجه چه کار کرده اند.
کشورهای  اروپا  و  آمریکا  اینکه  گفت:  ادامه  در  ظریف 
کنند  وفا  خودشان  عهد  به  نتوانستند  و  هستند  بدعهدی 
نشان دهنده این نیست که ما به آنها اعتماد کردیم، نشانه این 
نیست که ما بد مذاکره کردیم بلکه نشان دهنده این است که 
یک رشته از کشورها در دنیا هستند که به مقررات بین المللی 

متعهد نیستند.
ظریف گفت: ما به عنوان جمهوری اسلامی موظف هستیم 
ضمن اینکه با دنیا تعامل می کنیم، با چشم باز تعامل کنیم، ما 
به هیچ کسی نباید اعتماد کنیم. روابط بین الملل محل اعتماد 
نیست،  به نزدیک ترین متحد هم در روابط بین الملل نمی شود 

اعتماد کرد البته ما متحد نداریم.
مذاکره  از  هیچکدام  که  می دهم  شهادت  من  افزود:  وی 
ما  اگر  نکردند.  اعتماد  آمریکا  به  هیچگاه  کنندگان، 
دو  سند  همان  ما  کار  نتیجه  کنیم،  اعتماد  می خواستیم 
صفحه ای می شد که ترامپ با برخی امضا کرد. اگر می بینید ما 
۱6۰ صفحه سند به نتیجه رساندیم بخاطر بی اعتمادی بود. 

برای این بود که می خواستیم همه زوایا را بیان کنیم.
که  همانطور  بدانند،  مردم  کرد:  تاکید  خارجه  امور  وزیر 
رهبر انقلاب فرمودند، هیچگاه نباید به خارجی اعتماد کرد، 
هیچگاه نباید بر اساس اعتماد به خارج برنامه ریزی کرد و 
همیشه باید بر اساس اعتماد به مردم خودمان برنامه ریزی 
کنیم. باید مردم و توان ملی را باور داشته باشیم و نباید فکر 
قدرت  قدر  آمریکا  می شود،  کند  اراده  هرچه  آمریکا  کنیم 
نیست. ظریف با تاکید بر این که آمریکا  برجام را به ما تحمیل 
نکرد گفت: اگر تحمیل کرده بود، امروز دنبال اضافه کردن 
با  می توانیم  که  بپذیریم  را  این  نبود.  برجام  به  موضوعاتی 

سربلندی تعامل کنیم.
وزیر امور خارجه گفت: توصیه من به وزیر خارجه آینده این 
است که همیشه دقیق نگاه کند، دقیق گزارش دهد، دقیق 
دیدگاه های خود را بیان کند ولی در مقام عمل از سیاست 
کشور دفاع و آن را دنبال کند. وزیر خارجه یک وظیفه مشاور 
و یک وظیفه مدافع دارد. وظیفه مشاورت و دفاع را نباید با هم 

مخلوط کرد.

محمد جواد ظریف: 

بدعهدی های آمریکا به صورت کتاب منتشر می شود

چهارشنبه سیزدهم مرداد مراسم تحلیف ریاست جمهوری سید ابراهیم رئیسی 
به عنوان رئیس دولت سیزدهم برگزار خواهد شد.

ابراهیم رئیسی که در رقابت نه چندان سخت با ۱۸ میلیون رأی به عنوان 
انتخابات بحث  برگزاری  از  از همان روزهای پس  انتخاب شد،  رئیس جمهور 
تشکیل کابینه اش به واسطه اعضای ستادی که با او در ایام انتخابات همراهی 

کردند داغ بود.
باتوجه به این که اعضای ستاد رئیسی را اغلب جریانی از طیف تندرو تشکیل 
می دادند این نگرانی در جامعه به وجود آمد که شاید تندروها در دولت رئیسی 
روی کار بیایند، آن هم در شرایطی که بیش از هر زمان کشور نیاز به آرامش دارد.

از همان روزهای بعد از پیروزی رئیسی و داغ بودن مذاکرات وین، این سوال 
بیش از هر سوال دیگری مطرح می شد که سکان دار وزارت خارجه در دولت 

سیزدهم چه کسی خواهد شد؟
گمانه زنی های اولیه از حضور سعید جلیلی که خود کاندیدای این دوره از 
باتوجه  رئیسی کنار کشید خبر می داد، خبری که  نفع  به  اما  بود  انتخابات 
به پیشینه جلیلی و مواضع تند وی درباره برخی از مسائل مخصوصاً برجام 
نگرانی هایی را مطرح کرد اما بعدها نام علی باقری کنی به عنوان وزیر امور خارجه 
دولت رئیسی بیشتر به چشم خورد؛ چراکه در دیدارهای وی با تیم مذاکره کننده 
وین حضور داشت و همین حدس و گمان ها را برای حضور وی  در دستگاه 

دیپلماسی بیشتر کرد.
وزارت کشور؛ صندلی خواستنی 

نامی که برای وزارت کشور و پس از انتخابات مطرح شد، نام علیرضا زاکانی 
رئیس مرکز پژوهش ها و کاندیدای پوششی رئیسی بود که با واکنش تند همراهان 
رئیسی رو به رو شد، حال شنیده می شود صولت مرتضوی جدی ترین گزینه برای 
وزارت کشوری است که در دو سال آینده باید دوازدهمین دوره انتخابات مجلس 

شورای اسلامی را برگزار کند.
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و وزیر جوان

 ئیسی بعدها در دیدارهای خودش با اهالی دولت و سایر بخش ها اعلام کرد 
به دنبال دولت فراجناحی است و قصد دارد کابینه ای متشکل از همه دیدگاه ها 

داشته باشد و از حضور جوانان بهره بگیرد . 
از همین رو شنیده ها حاکی از آن است که سوابق مهرداد بذرپاش که گزینه 
جدی وزارت کار است، برای استعلام فرستاده  شده است. بذرپاش درحال حاضر 

ریاست دیوان محاسبات را پس از یک انتخابات پر حرف و حدیث برعهده دارد.
وزارت صنعت و تحقق شعارها

بر کسی پوشیده نیست امروز که کشور بیش از هر زمانی نیازمند تولید و رونق 

صنعت است، مخصوصا اگر مذاکرات برجام به بن بست برسد، تولید داخل حرف 
اول را خواهد زد، مساله ای که بارها در شعارهای رئیس جمهور منتخب خودنمایی 
کرده است، در همین راستا دو نام رضا فاطمی امین و  علی  اکبر محرابیان برای 

وزارت صمت مطرح است. 
فاطمی امین قائم مقامی تولیت آستان قدس رضوی را از دی ماه ۱۳۹۷ تا 
خرداد ۱۳۹۸ بر عهده داشته است، محرابیان هم از فروردین ۱۳۸6  تا مرداد 
۱۳۹۰ عهده دار وزارت صمت در دولت احمدی نژاد بوده است حال باید دید یک 

وزیر دولت احمدی نژاد به ساختمان صمت می رود یا یک آستانی؟
وزارت جهاد کشاورزی و مشکلات همیشگی

دارند.  نارضایتی کشاورزان  از  که حکایت  نیستند خبرهایی  کم  روزها  این 
کشاورزانی که یک روز مشکل نهادهای دامی رو روز دیگر ماندن هزار لیتر شیر 
روی دستشان را دارند. برای وزارت جهاد کشاورزی که در سال های اخیر کارکنان 
آن نیز نسبت به حقوق های نقدهای جدی داشتند، نام هایی همچون سید جواد 
ساداتی نژاد و حجت الله عبدالملکی یکی نماینده مجلس و دیگری اقتصاددان 

مطرح هستند.
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

نام دیگری که برای نشستن بر روی صندلی هیأت دولت رئیسی مطرح است 
محمدمهدی اسماعیلی برای وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی است. اسماعیلی 
استاد دانشگاه تهران و »مدیر گروه جامعه شناسی سیاسی« است. حال باید دید 
اسماعیلی که دکتری علوم سیاسی دارد در صورت معرفی تا چه حد می تواند با 
مدرک غیر مرتبط و سابقه متفاوت خود اعتماد نمایندگان را جلب کند و از سویی 

به گلایه های همیشگی اهالی فرهنگ رسیدگی کند.
وزارت نیرو و هزار و یک مشکل بزرگ و کوچک

در دولت دوازدهم که بحث آب و برق پس از برگزاری انتخابات ریاست جمهوری 
بسیار جدی تر شد، مردم از خاموشی های بسیار و بی آبی رنج می برند تا جایی که 
سازمان بازرسی و رئیس جمهور منتخب هم به این مساله ورود کردند برای همین 
انتظار این است که رئیس دولت جدید فردی را در این وزارتخانه بگذارد که بتواند 
از پس مشکلات ریز و درشت کشور در این زمینه بربیاد. در همین راستا شنیده ها 
از معرفی عباس علی آبادی که سابقه معاونت وزارت نیرو از  شهریور ۱۳۸۷ تا ۲۹ 

دی ۱۳۸۸ را دارد، خبر می دهند.
وزارت نفت؛ عروس هزار داماد

پس از خروج آمریکا از برجام و کاهش فروش نفت ایران و اداره کردن کشور 
منهای بودجه نفتی کار سختی بود که دولت دوازدهم تا حدودی آن را انجام داد، 
حال با توجه به بلاتکلیف ماندن مذاکرات وین و برجام این نگرانی وجود دارد که 

فروش نفت کشور از آنچه که امروز فروخته می شود بیشتر هم کاهش پیدا کند. 
رئیسی که در معرفی برنامه های انتخاباتی خود بارها به جدایی بودجه از نفت 
اشاره کرد به گفته نزدیکانش ۳ه نفر را برای تصدی این وزارت خانه در نظر گرفته 

و بررسی کرده است.
مهدی دوستی سخنگوی ستاد انتخاباتی ابراهیم رئیسی و یکی از مجریان 
پروژه پالایشگاه میعانات گازی ستاره خلیج فارس، سید مسعود میرکاظمی وزیر 
نفت محمود احمدی نژاد از سال های  ۱۳۹۱  تا ۱۳۹۵ و رستم قاسمی دیگر 
وزیر نفت دولت احمدی نژاد که از سال ۱۳۹۰ تا ۱۳۹۲ متصدی وزارت نفت بود، 

جدی ترین نفراتی هستند که رئیسی رزومه آنها را مورد بررسی قرار داده است.
 وزارت اقتصاد و دارایی 

اقتصاد کشور به قول اهلش دچار یک تومور بدخیم است و نیاز به جراحی دارد. 
اقتصادی که تورم و گرانی عوامل به متاستاز رفتنش هستند و قطعا وزیر اقتصاد 
و دارایی دولت سیزدهم کار سختی خواهد داشت. از میان نام هایی که به گوش 
می رسد نام علی طیب نیا وزیر اقتصاد و دارایی دولت روحانی گزینه جدی است 

که مطرح می شود.
وزارت بهداشت و درمان و پزشکی 

و  کرونا  بیماری  واسطه  به  در کشور  امروز  که  و درمان  بهداشت  وزارت  رای 
عدم مدیریت درست؛بیش از هر وزارت خانه ای نامش را می شنویم امیرحسین 
قاضی زاده هاشمی رقیب انتخاباتی سیدابراهیم رئیسی مطرح است. او که حتی 
با توصیه بزرگان اصولگرا از عرصه انتخابات کنار نکشید و ماند، حال نامش برای 

وزارت بهداشت مطرح می شود.
وزارت دادگستری

شاید راحت ترین کار برای سیدابراهیم رئیسی که خود روزی رئیس دستگاه 
قضا بوده است، انتخاب وزیر دادگستری باشد، از طرفی به نظر می آید او اهمیت 
و وسواس بیشتری برای معرفی گزینه های معاونت حقوقی ریاست جمهوری و 
وزارت دادگستری به خرج بدهد، شنیده شده وی برای وزارتخانه دادگستری 
علی بهادری جهرمی را معرفی کرده است البته بعضی از نزدیکان رئیسی از وی 

به عنوان معاونت حقوقی رئیسی هم یاد می کنند.
وزارت راه و شهرسازی، وزارت وعده ها 

مسئله مسکن همیشه در کشور یکی از اولویت های نامزدهای ریاست جمهوری 
بوده است و هر شخصی هم رئیس جمهور شده با نام و عنوانی تعدادی مسکن 
ساخت، یک روز مسکن مهر و روزی دیگر مسکن اجتماعی ملی. فردی که برای 
وزارت راه شهرسازی دولت رئیسی مطرح می شود محمد اسلامی وزیر فعلی 
دولت روحانی است که چندین بار هم از مجلس یازدهم کارت زرد گرفته است، 
با این اوصاف باید دید که در صورت معرفی وی نمایندگان مجلس مجدداً به او 

رأی اعتماد خواهند داد؟
وزارت ورزش و جوانان 

برای وزارت ورزش و جوانان نام کیومرث هاشمی مطرح است، وی از سال 
در  و  داشته  برعهده  را  المپیک  ملی  کمیته  ریاست  سال ۱۳۹6  تا    ۱۳۹۲

معاونت های مختلف وزارت ورزش هم دارای سوابقی است.
 وزارت ارتباطات و فناوری

وزارت ارتباطات و فناوری یکی از وزارت خانه های مهم دولت محسوب می شود 
که می تواند سیاست های دولت را در مورد فضای مجازی و موارد مشابه اجرایی 
کند، اهمیت انتخاب این چهره از هفته گذشته و با بررسی طرح صیانت از 
کاربران فضای مجازی در مجلس انقلابی دو چندان شده، طرحی که به اعتراف 
خود اصولگرایان ظلم به دولت رئیسی محسوب می شود؛ گفته می شود حسن 
انتظاری که پیشتر دبیری شورای عالی فضای مجازی را برعهده داشته است، 

مطرح است.
وزارت اطلاعات 

شاید سیاسی ترین وزارت خانه هر دولت وزارت اطلاعات آن باشد که حافظ 
امنیت ملی کشور است، دونام برای این وزارت خانه مطرح است علی عبداللهی 
رئیس حفاظت اطلاعات قوه قضائیه و مصطفی پورمحمدی که پیش از این وزیر 

دادگستری بوده است.
دبیر شورای عالی امنیت ملی و ماندن آقای دبیر 

برای دبیری شورای عالی امنیت ملی پس از کناره گیری سعید جلیلی به 
نفع رئیسی نام وی مطرح شد اما امروز شنیده می شود رئیس دولت سیزدهم 
حسن  ریاست جمهوری  زمان  در  که  شمخانی  علی  با  همچنان  می خواهد 

روحانی دبیری این شورا به برعهده داشته و هنوز در این پست است، کار کند. 
روز  شده  داده  استعلام  برای  سوابق شان  که  مردان  این  نام  دید  باید  حال 

پنجشنبه از تریبون مجلس شنیده می شود یا خیر

ایمان گزارش می دهد؛

حاشیه های آخرین حضوراعضای دولتمردان درجمع خبرنگاران؛آیا کابینه احتمالی رئیسی مشخص شده است؟ 

پایان ایستگاه دولت دوازدهم

 قطار دولت دوازدهم در حالی به آخرین ایستگاه فعالیت خود رسیده 
است که آخرین پرسش و پاسخ اعضای هیات دولت با خبرنگاران همراه با 

حاشیه ها و حضور رییس جمهوری در جمع خبرنگاران برگزار شد. 
آخرین نشست هیات دولت اروز یکشنبه برگزار شد. می شود گفت جزو 
معدود نشست هایی که در حاشیه آن با حضور خبرنگاران همراه بود. 
خبرنگاران معمولا در نشست های روز چهارشنبه برای پرسش و پاسخ با 
اعضای هیات دولت به ساختمان ریاست جمهوری دعوت می شدند اما 
از آنجا که امروز آخرین نشست هیات دولت بود، خبرنگاران هم حضور 
داشتند. نشستی که زودتر از همیشه برگزار شد تا در کنار آن اعضای هیات 

دولت در جمع خبرنگاران حاضر شوند.
خبرنگاران با ورود به حیاط دولت، شروع به سلفی گرفتن کردند و دو به 
دو یا چند به چند باهم عکس سلفی می گرفتند. صدای پرندگان حیاط 
دولت امروز بیش از همیشه شنیده می شد. همین حین اعضای هیات 
دولت یک به یک وارد حیاط شده اند. سید محمود علوی وزیر اطلاعات 
اولین عضو هیات دولت بود که از در ورودی به حیاط آمد و پای پله های 
ساختمان ریاست جمهوری ایستاد. عبدالرضا رحمانی فضلی وزیر کشور 
پس از او وارد حیاط شد و به شوخی خطاب به وزیر اطلاعات گفت که 
"زودتر رسیدی، آیا عکاسان و تصویربرداران آزمایشی دارند از شما عکس 
و تصویر ضبط می کنند؟" که علوی با لبخند پاسخ داد "بله من شدم چیز 

آزمایشگاهی".
بعد از این دو وزیر، معاونان اقتصادی، پارلمانی و علمی رییس جمهوری، 
وزیران امور خارجه، صنعت، معدن و تجارت، راه و شهرسازی، اقتصاد، 
دفاع،  بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، میراث فرهنگی، دادگستری، 
ارتباطات، آموزش و پرورش، علوم، تحقیقات و فناوری، فرهنگ و ارشاد 
اسلامی، و جهاد کشاورزی، رییسان سازمان های امور استخدامی، توسعه 
برنامه و بودجه بنیاد شهید و امور ایثارگران، محیط زیست و انرژی اتمی، 
معاون امور زنان و خانواده رییس جمهوری و سخنگوی دولت با ایستادن 
روی پله های ساختمان ریاست جمهوری در جمع خبرنگاران حضور 

یافتند.
وزیر تعاون، کارو رفاه اجتماعی که لباسش به گل پای پله ها گیر کرده 
بود با آزاد کردن لبه کت از شاخه گل، خود را به جمع بقیه اعضای هیات 

دولت رساند.
وزیران نفت و همچنین اسحاق جهانگیری معاون اول رییس جمهوری 
سازمان  رییس  و  جمهوری  رییس  دفتر  رییس  واعظی  سیدمحمود  و 
صدا وسیما به همراه حجت الاسلام والمسلمین حسن روحانی رییس 
جمهوری وارد حیاط دولت شده و به بقیه اعضای هیات دولت و خبرنگاران 

پیوستند.  
عکاسان و تصویربرداران در حال گرفتن عکس و تصویر بودند که لعیا 
جنیدی معاون حقوقی رییس جمهور هم با عجله خود را پای پله ها رساند 

تا قاب تصویر اعضای هیات دولت دوازدهم کامل شود.
حین عکس برداری محمدجواد ظریف وزیر امور خارجه با ظرافت تمام 
همچنان که می خندید، گفت که "حالا ماسک را برداریم" و پس از عکس 

گرفتن ادامه داد "حالا برعکس و بیایم ماسک ها را بپوشیم".
کار تصویر برداران و عکاسان تمام شده بود که ظریف با شوخی اضافه 

کرد که "شما خبرنگاران ما را فیلم کردید".
و  عکاسان  خبرنگاران،  جمع  در  حضور  با  سپس  جمهوری  رییس 
تصویربرداران از همه آنان بابت هشت سال تلاش در انعکاس اخبار و 

فعالیت های دولت قدردانی کرد.
با رفتن رییس جمهوری تعدادی از اعضای کابینه هم رفتند اما برخی 

ماندند تا به پرسش های خبرنگاران پاسخ دهند.
دژپسند وزیر اقتصاد، اسلامی وزیر راه، آذری جهرمی وزیر ارتباطات، 
ظریف وزیر امور خارجه و واعظی رییس دفتر رییس جمهوری به سوالات 
خبرنگاران پاسخ گفتند. وزیر امور خارجه که خبرنگاران بیشتر دور او جمع 
شده بودند از برجام و فعالیت خود د هشت سال مسوولیتش گفت و در این 
پاسخ که آیا در دولت سیزدهم هم هستید گفت که پس از اتمام دولت به 
دانشگاه خانه خودم برمی گردم و به دولت سیزدهم کمک خواهم کرد. وی 
بابت این موضوع که مردم فکر می کنند سرشان کلاه گذاشته شده ناراحت 
بود و خاطرنشان کرد که اصلا چنین چیزی نیست و مجموعه چندجلدی 

به زودی از فعالیت  های وزارت خارجه منتشر می شود.
ظریف همچنین در پاسخ به شبکه خبری انگلیسی زبان پرس تی وی که 

با او انگلیسی صحبت می کرد، گفت: "من دیگر خارجی نیستم!".
واعظی هم به سوالات خبرنگاران به صورت فردی و جمعی جواب داد.

حاشیه دیگر آخرین پرسش اعضای هیات دولت با خبرنگاران سلفی 
گرفتن خبرنگاران و عکاسان با وزرا بود که در این میان بازار وزیر امور خارجه 
از بقیه داغ تر بود. نکته جالب توجه اینجاست وقتی خبرنگاری درحال 
سلفی گرفتن با وزیر امور خارجه بود نفر سومی این وسط خود را در تصویر 
جا می داد و چه بسیار عکس های درخور توجهی که به این شکل گرفته 
شد. گاهی در عکس ها حتی وزیر امور خارجه حواسش به سلفی خبرنگار 
نبود اما چند خبرنگار دیگر چشم در چشم دوربین سلفی از خود عکس 

یادگاری به جا گذاشتند.
محمود واعظی هم در جمع خبرنگاران پای پله های دولت حضور یافت 
و با آنان عکس یادگاری گرفت و ایشان تنها مقام دولت دوازدهم بود که 
در عکس جمعی خبرنگاران حاضر شد. رییس دفتر رییس جمهوری 
پس از عکس یادگاری درباره اینکه پس از دولت دوازدهم قرار است کجا 
برود گفت: دیگر باید استراحت کنم و بازنشسته می شوم. او تاکید کرد 
تنها چیزی که دولت دوازدهم نمی خواست اتفاق بیفتد اما افتاد سختی 

وضعیت معیشت مردم بود.
حسن ختام حاشیه هیات دولت سخنان واعظی خطاب به خبرنگاران 
بود. او گفت: من از شما خبرنگاران بابت کم و کاستی ها در این هشت 
سال معذرت می خواهم. از اینکه در گرما و سرما در حیاط دولت حاضر 
شدید و فعالیت های اعضای هیات دولت را  انعکاس دادید بسیار متشکرم 

و امیدوارم در دولت بعد تمهیدات بیشتری برای شما فراهم شود.
حالا دیگر خبرنگاران درحال خروج از حیاط دولت بودند و برخی تا 
آخرین لحظه از فرصت استفاده کرده و با رییس دفتر ریس جمهوری گپ و 
گفت صمیمانه داشتند. دیگر حیاط دولت کاملا در حال خلوت شدن بود 
و در این میان حتی صدای پرندگان هم به سختی به گوش می رسید گویی 

آنان هم از سکوت حیاط خوششان نمی آمد.
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نیكْ ایمان ترینِ مردمان ، کسی است که خوش 
اخلاق تر ، و با خانواده اش مهربان تر باشد ، و 

من با خانواده ام ، از شما مهربان ترم .
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انتظامی  فرماندهی  اجتماعی  معاونت  سرپرست 
استان قم گفت: پلیس به رسانه ها به عنوان یک فرصت 
نگاه می کند، مهمترین هدف پلیس، پیشگیری از وقوع 
جرم در جامعه است که امنیت را به دنبال دارد و رسانه ها 

در این موفقیت نقش اساسی را بر عهده دارند. 
سرهنگ محمدرضا فرح بخش در بازدید از روزنامه " 
ایمان" اظهار داشت:رسانه در حقیقت به عنوان زبان 
گویای مردم و مسئولان محسوب می شود، رسانه می 
تواند اقدامات و عملکرد دستگاه های اجرایی را به مردم 
برخی  و  آن سو مشکلات شهروندان  از  و  کرده  بازگو 
نارسایی ها و کمبود ها را در جامعه به گوش مسئولان 
برساند. وی افزود:نیروی انتظامی به رسانه ها به عنوان 
پلیس،  هدف  مهمترین  کند،  می  نگاه  فرصت  یک 
پیشگیری از وقوع جرم در جامعه است که امنیت را به 
دنبال دارد و رسانه ها در این موفقیت نقش اساسی را 

بر عهده دارند.
انتظامی  فرماندهی  اجتماعی  معاونت  سرپرست 
احساس  ارتقاء  در  روانی  داد:عملیات  ادامه  استان 
امنیت در جامعه، تاثیر دارد، مهمترین ابزار عملیات 
روانی استفاده از ظرفیت تمام رسانه ها اعم از مکتوب 
،دیداری ،نوشتاری و فضای مجازی است البته آموزش 
رفتارهای  اصلاح  در  موثر  عوامل  از  سازی  فرهنگ  و 
نابهنجار در جامعه است که در تحقق آن نیز  رسانه های 

گروهی مهمترین وظیفه را بر عهده دارند.
وی تصریح کرد:الحمدلله در طول سالیان متمادی 
بین رسانه های  تعامل گسترده و همکاری مناسبی 
گروهی و فرماندهی انتظامی استان وجود داشته و  ما 

خواستار استمرار و ارتقاء سطح این تعاملات هستیم.
تعامل وهمکاری رسانه ها  و پلیس باید توسعه 

وافزایش یابد 
سرهنگ فرح بخش با اشاره به اشتراکات پلیس و 
جامعه  و  فرد  مشکلات  برخی  داشت:   اظهار  رسانه 

از  برخی  تبعات سوء  از  ناآگاهی شهروندان  دلیل  به 
ارائه  با  بایستی  و  است  اجتماعی  و  فردی  رفتارهای 
مصادیق عینی از وقایع پیشین، نسبت به عبرت آموزی و 
آگاهی بخشی عمومی بیش ازپیش برنامه ریزی داشت. 
وی تاکید کرد:انعکاس و اطلاع رسانی مستمر و صحیح 
به شهروندان ضمن انعکاس تلاش های متولیان نظم 
و امنیت، باعث اطلاع شهروندان از این ایثارها شده و 
قدردانی، همراهی و حمایت آنان را به همراه داشته و از 
سویی باعث ارائه تسهیلات و خدمات هر چه بهتر پلیس 

به شهروندان خواهد شد.
انتظامی  فرماندهی  اجتماعی  معاونت  سرپرست 
با  پلیس  ارتباطی  پل  ها  ذاشت:رسانه  ابراز  استان 
مردم هستند و تعامل فی مابین باید توسعه و افزایش 
یابد،انتظار است برخی موضوعات مانند حوزه حجاب و 
عفاف که مرتبط با حوزه نظم و امنیت است با حساسیت 
بیشتری منعکس شوند که نیاز به هنرمندی و ظرافت 

های هنری خاصی دارد.
حاکم  آرامش  و  گفت:امنیت  بخش  فرح  سرهنگ 
افزایی  ایثارگری ها،هم   ، تلاش ها  استان،مرهون  بر 
استان،روشنگری  مختلف  دستگاهای  همکاری  و 

و  است  مردم  آحاد  همراهی  البته  و  رسانه  اصحاب 
امیدواریم همچنان در مسیر رشد و تعالی قدم برداریم.

ازکمک به تحقق اهداف رسانه ای پلیس
دریغ نخواهیم کرد

داشت:این  اظهار  نیز  ایمان  روزنامه  مدیرتحریریه   
روزنامه قدیمی ترین و نخستین روزنامه محلی استان قم 
است که نقش مهمی در اطلاع رسانی و آگاهی بخشی 
عمومی ایفا نموده است. روح الله کرمانی  ،تعامل پلیس 
استان با رسانه ها بخصوص روزنامه ایمان را مطلوب 
ارزیابی کرد و گفت: ما خود را همیار پلیس می دانیم و از 
هیچ تلاش و کوششی در کمک به تحقق اهداف رسانه 

ای پلیس،دریغ نخواهیم کرد.
وی  با اشاره به رویکرد اجتماع محور پلیس،تصریح 
و  رویکرد  تغییر  با  اخیر  های  سال  در  پلیس   : کرد 
رفتار،ارتباط بسیار خوبی با مردم برقرار کرده و انصافا" 
عطوفت و مهربانی پلیس همراه با اقتدار  در سراسر 

کشور ساری و جاری است.
روزنامه  این  آمادگی  بر  ایمان  روزنامه  تحریریه  مدیر 
برای حضور فرماندهان و مسئولان انتظامی استان در  

تحریریه این روزنامه تاکید کرد.

معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی قم در بازدید از روزنامه ایمان :

رسانه ها در پیشگیری از وقوع جرم ،نقش اساسی دارند

شهردار قم گفت: امروز فضای سبز شهر به بیش 
برنامه  در  است  تلاش  و  رسیده  مترمربع  از ۲۰ 
دوم سرانه فضای سبز به ۲6 مترمربع برسد و این 
مسئله بستری برای افزایش ماندگاری زائر در شهر 

باشد.
دکتر سیدمرتضی سقائیان نژاد با تأکید بر اینکه 
جزو  سلامت  و  نشاط  تفریح،  خانواده ها  برای 
اولویت هایی است که باید مدنظر قرار بگیرد اظهار 
کرد: با توجه به اینکه اقلیم شهر قم خشک است، 
فضای سبز مطبوعی نداشته و به همین خاطر 
اولویت مدیریت شهری بر توسعه فضای سبز قرار 
گرفت که شرایط شهر را بسیار مطبوع کرده است.

وی با تأکید بر ورود سالیانه ۲۰ میلیون زائر به 
شهر قم تصریح کرد: امروز فضای سبز شهر به 
در  است  تلاش  و  رسیده  مترمربع   ۲۰ از  بیش 
برنامه دوم سرانه فضای سبز به ۲6 مترمربع برسد 

و این مسئله بستری برای افزایش ماندگاری زائر 
در شهر باشد. شهردار قم با اشاره به وسعت بالای 
بوستان های غدیر و علوی گفت: این دو بوستان 
محل استفاده بخش زیادی از مردم قم بوده و طی 

پروژه ای برق رسانی به این دو پروژه تکمیل شد.
وی با اشاره به افتتاح شهربازی بوستان علوی 
بوستان  این  در  نیز  تله سیژ  کرد:  خاطرنشان 

احداث شده و در اختیار مردم قرار خواهد گرفت.
سقائیان نژاد به ظرفیت های بوستان کوثر اشاره 
کرد و گفت: پروژه های تفریحی و گردشگری نیز 
در این بوستان کلید خورده و توسعه این پروژه ها 

در دستور کار شهرداری است.
وی با اشاره به برنامه هفتگی افتتاح پروژه های 
خضر  بوستان  به زودی  کرد:  تصریح  شهرداری 
نبی نیز به افتتاح خواهد رسید و به مرور پارک هزار 
هکتاری شهر قم تکمیل خواهد شد که شامل 

۹ بوستان بزرگ است و در کشور نظیر این پروژه 
وجود ندارد و محوری برای پروژه های تفریحی و 

گردشگری شهر خواهد بود.
شهردار قم با تأکید بر روند رو به جلوی پروژه های 
در حال اجرای شهرداری خاطرنشان کرد: به مرور 
آماده  شهرداری  کلان  پروژه های  سال  پایان  تا 
در  نیز  جدیدی  پروژه های  و  شد  خواهد  افتتاح 
دستور کار قرار می گیرد. برای امسال حدود ۸۹۰ 
پروژه تعریف شده که امیدواریم بتوانیم آن ها را به 

اجرا برسانیم.
با  اینکه منابع مالی شهرداری  بر  با تأکید  وی 
تصریح  می شود  تامین   مردمی  مشارکت های 
و  هزار   ۳ حدود  شهرداری  بودجه  امسال  کرد: 
۴۰۰ میلیارد تومان است و تاکنون تحقق کاملی 
تحقق  مردم  همراهی  با  امیدواریم  و  داشته ایم 

کاملی از اهداف و برنامه ها داشته باشیم.

شهردار قم :

اولویت مدیریت شهری بر توسعه فضای سبزاست

طرح:منصوره دهقان

زنگ خطر پیک جدید کرونا

زمان و جزییات مراسم تنفیذ رییسی 
مراسم تنفیذ سیزدهمین دوره ریاست جمهوری اسلامی ۱۲ مرداد برگزار می شود.به گزارش دفتر حفظ 
و نشر آثار حضرت آیت الله خامنه ای؛ مراسم تنفیذ سیزدهمین دوره ریاست جمهوری اسلامی ایران 
سه شنبه ۱۲ مرداد ۱۴۰۰ با حضور رهبر انقلاب اسلامی و جمعی از مسئولان و کارگزاران نظام در حسینیه 
امام خمینی )ره( برگزار و منتخب ملت ایران توسط، ولی فقیه به سِمت »ریاست جمهوری« منصوب 
می شود.این مراسم با رعایت دستورالعمل ها و شیوه نامه های بهداشتی برگزار و از ساعت ۱۰:۳۰ صبح 
به صورت زنده و مستقیم از شبکه های صدا و سیما، سایت و صفحات KHAMENEI.IR در شبکه های 
اجتماعی بصورت زنده پخش می شود.در این برنامه وزیر کشور گزارشی از روند برگزاری انتخابات ۱۴۰۰ 
ارائه می کند و پس از قرائت متن حکم تنفیذ رئیس جمهور منتخب و ایراد سخن توسط حجت الاسلام 

والمسلمین رئیسی، رهبر انقلاب سخنرانی خواهند کرد.

ابطال نتایج انتخابات شورای شهر در 1۰ شهر
هیات مرکزی نظارت بر انتخابات شوراهای اسلامی کشور، انتخابات در ۱۰ شهر را باطل اعلام کرد. به 
گزارش ایسنا، هیات مرکزی نظارت بر انتخابات شوراهای اسلامی شهر و روستای کشور در اطلاعیه ای 
اعلام کرد:پس از بررسی شکایت واصله از هیئت های عالی استان ها و با توجه به اسناد و مدارک تخلفات 
انتخاباتی، انتخابات رودهن، بومهن، پردیس، قرچک، باقرشهر، کهریزک، گرمدره، ماهدشت، بهارستان 
اصفهان و کامیاران باطل اعلام می شو.د.ششمین دوره انتخابات شوراهای شهر و روستای سراسر کشور 
۲۸ خرداد سال جاری برگزار شد و پس از آن هیات های نظارت عالی استان شکایات واصله را بررسی کرده 

و جهت تصمیم نهایی به هیات مرکزی نظارت بر انتخابات واصل کردند.

کرونا جان ۳66 نفر دیگر را گرفت
مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اعلام کرد: ۳66 نفر دیگر در 
۲۴ ساعت گذشته بر اثر کرونا جان باختند و مجموع جان باختگان این بیماری در ایران به ۹۰ هزار و ۹۹6 
نفر رسید. به گزارش روز یکشنبه  از وبدا، از دیروز تا امروز ۱۰ مردادماه ۱۴۰۰ و بر اساس معیارهای قطعی 
تشخیصی، ۳۲ هزار و ۵۱۱ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که سه هزار و ۴۸۳ نفر 
از آنها بستری شدند.مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به سه میلیون و ۹۰۳ هزار و ۵۱۹ نفر رسیده 
است.تا کنون سه میلیون ۳۸۵ هزار و ۱۹۵ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند.

عارف: ملت مظلوم را عصبانی نکنید
رئیس پیشین فراکسیون امید نوشت؛ شرایط کنونی محصول ناامیدسازان خیال اندیشِ ضد مصالح ملی 
و امیدسوزان ناوفادار به رای ملت است؛ واقع بینانه با مسائل روبرو شوید و ملت مظلوم را عصبانی نکنید.
محمدرضا عارف نوشت: انقلابی گری به معنای تلاش برای تحدید و تهدید آزادی های مردم، انسداد 
آفرینی در مسیر گردش آزاد اطلاعات و تعمیق شکاف ملت و حاکمیت نیست. شرایط کنونی محصول 
ناامیدسازان خیال اندیشِ ضد مصالح ملی و امیدسوزان ناوفادار به رای ملت است. واقع بینانه با مسائل 

روبرو شوید و ملت مظلوم را عصبانی نکنید.

کنایه تند یامین پور به صدا و سیما
وحید یامین پور از مجریان صدا و سیما که پیشتر با برنامه های مرتبط با اتفافات سال ۸۸ مانند: ایران ۸۸، 
روبه فردا، دیروز، امروز و فردا معروف شده در کنایه ای تند به مدیران صدا و سیما آن ها را ترسو خواند.یامین 
پور در صفحه اینستاگرام خود نوشت: صداوسیما ترسو و محافظه کاره اصلا متوجه نیست مختصات رسانه 
ای تغییر کرده و در یک رقابت جدید افتاده است.البته بسیاری از برنامه سازها و دست اندر کاران متوجه اند 

ولی مدیران ''باکفایت'' دنبال دردسر نمی گردند.

استاندار قم تاکید کرد:

لزوم توسعه یکپارچه شهر قم
استاندار قم گفت: باید تمام خدمات به صورت یکپارچه برای مردم فراهم شود، 
هم نیاز است به اقتصاد و معیشت مردم توجه شود و هم به شادابی مردم و فرهنگ 

و در یک کلام این یعنی تحقق توسعه پایدار.
بهرام سرمست با بیان اینکه سیاست کلی ما در استان بر مدیریت علمی و 
نگرش سیستمی استوار است اظهار کرد: مدیریت علمی به این معناست که تمام 
تصمیمات و سیاست گذاری ما براساس کار تخصصی و علمی باشد و اعتقاد ما بر 

این است که ارگان های تخصصی این اقدامات را انجام دهند.
وی با تأکید بر حمایت مدیریت عالی استان از ارگان ها و نهادهای فعال تخصصی 
خاطرنشان کرد: تفکر و نگرش سیستمی و هماهنگ و تعامل سازنده و ایجاد 
هماهنگی بین تمام ارگان هایی که عامل توسعه استان هستند از دیگر اولویت های 
ما است. استاندار قم بر ضرورت کاهش اختلافات و تعارض منافع بین نهادهای 
مختلف تأکید کرد و افزود: استفاده از تمام ظرفیت هایی که در تمام استان در 
نهادهای مختلف وجود دارد و تعامل با نمایندگان مجلس، نهاد قضائی، علما، 
مراجع تقلید و نخبگان و… از محورهایی است که می تواند عامل رشد و توسعه شهر 
قم باشد. وی با بیان اینکه امروز در استان هماهنگی و همدلی مطلوبی فراهم شده 
است گفت: امروز مدیریت شهری اقدامات قابل توجهی را در نقاط مختلف شهر 

در حال اجرا دارد.
استاندار قم به اجرای پروژه های تفریحی و گردشگری توسط شهرداری اشاره 
کرد و افزود: با توجه به ظرفیت های گردشگری مذهبی که قم دارد و حضور سالانه 
۲۰ میلیون زائر در شهر و جمعیت یک میلیون و ۲۰۰ هزارنفری، نیاز است که 

فضاهای تفریحی و گردشگری در کنار فضاهای فرهنگی و اقتصادی توسعه یابد.
وی بیان کرد: باید تمام خدمات به صورت یکپارچه برای مردم فراهم شود، هم 
نیاز است به اقتصاد و معیشت مردم توجه شود و هم به شادابی مردم و فرهنگ و در 

یک کلام این یعنی تحقق توسعه پایدار.

مدیر منطقه چهار شهرداری قم :

بوستان خضر نبی)ع( افتتاح می شود
مدیر منطقه چهار شهرداری قم از افتتاح و بهره برداری فاز نخست بوستان خضر 

نبی )ع(با اعتباری بالغ بر ۲۵۰ میلیارد ریال خبر داد
مهدی اصفهانیان مقدم با اشاره به بهره برداری از بوستان حضرت خضر نبی)ع( 
اظهار داشت: مجموعه بوستان های۱۰۰۰  هکتاری در قم، نخستین در ایران و 
سومین بوستان بزرگ در جهان محسوب می گردد و در چند روز آینده فاز اول آن به 

بهره برداری خواهد رسید.
وی با بیان اینکه در فاز اول این بوستان که از مجموعه بوستان های ۱۰۰۰ 
هکتاری محسوب می شود بیش از ۱۲ هزار مترمربع زیرسازی و آسفالت انجام شده 
است، ابراز کرد: نصب بیش از ۴۰۰ پایه روشنایی، حدود ۲۰ هزار مترمکعب 
خاک برداری، 6 هزار کامیون خاک ریزی، یک هزار و ۱۰۰ مترمکعب کوددهی و 

۱۰۰۰ مترمربع مکعب ماسه دهی انجام شده است
مدیر منطقه چهار شهرداری قم از کاشت ۳۷ هزار مترمربع از این بوستان با 
درخت و درختچه خبر داد و اضافه کرد: در راستای حفظ منابع آبی و مصرف 
بهینه آب، ۱۸۵۰ متر طول لوله گذاری آب خام در این بوستان انجام شده و 
تمامی سطح کشت که بیش از ۳۷ هزار مترمربع بوده لوله گذاری و توسط 
آبیاری تحت فشار تأمین می گردد وی با اشاره به وسعت این بوستان اذعان کرد: 
بوستان خضر نبی)ع( ۵۰ هکتار است که در فاز نخست آنکه حدود ۲۵ هکتار 
بوده عملیات هایی نظیر سنگ فرش، دیوارکشی، جدول سنگی، لوله گذاری و 
… به اتمام رسیده و به زودی به بهره برداری رسیده و در اختیار شهروندان محترم 

قرار خواهد گرفت.
اصفهانیان مقدم بیان اینکه امروزه فضای سبز به عنوان یکی از شاخص های 
توسعه یافتگی جوامع است تصریح کرد: در سال جاری 6 بوستان در نقاط مختلف 
منطقه چهار احداث و به بهره برداری خواهد رسید و برنامه ریزی شهرداری منطقه 
چهار بر مبنای ایجاد شرایط و فضای مناسب برای گذران اوقات فراغت، بهبود 
وضعیت زیست محیطی و ایجاد شادی و نشاط در بین شهروندان و زائرین حرم 

کریمه اهل بیت )س( است.
 

معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری قم خبرداد:

جایگزینی 2۷۰ دستگاه اتوبوس
 در ناوگان حمل ونقل عمومی 

معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری قم از جایگزینی ۲۷۰ اتوبوس در ناوگان 
حمل ونقل عمومی شهر قم در مدت چهار سال گذشته خبر داد.

عباس ذاکریان با اشاره به اقدامات صورت گرفته در توسعه ناوگان اتوبوس رانی 
شهر قم اظهار داشت: در مدت پنج سال گذشته در چندین مرحله ۱۰۸ دستگاه 
اتوبوس جدید خریداری شده و به تازگی نیز خرید ۵۲ دستگاه قطعی شده که قرار 

است به زودی تحویل شود.
وی با بیان اینکه متأسفانه با کمبود اتوبوس در کشور مواجه هستیم، ابراز کرد: در 
چندسال گذشته ۱۱۳ دستگاه اتوبوس بازسازی اساسی شده است که درمجموع 

بیش از ۲۷۰ دستگاه اتوبوس در این شرایط اقتصادی جایگزین کردیم.
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری قم اضافه کرد: در مرحله نخست برای 
خرید ۵۰ دستگاه اتوبوس اسکانیا برای هر خودرو ۵۰۰ میلیون تومان هزینه شد 
و این در حالی است که برای اتوبوس های جدید هزینه هر اتوبوس ۴.۵ میلیارد 

تومان است.
وی خاطرنشان کرد: اتوبوس هایی که دولت با یارانه به در سال های دور به 
بخش خصوصی تحویل داد هر اتوبوس ۲۰ میلیون تومان تمام شد و اتوبوسی 
که بازسازی می کنیم به ازای هر اتوبوس ۴۰۰ میلیون تومان پرداخت هزینه 

می شود.
ذاکریان ادامه داد: در چند سال گذشته دولت هیچ گاه در بخش حمل ونقل 
عمومی به تعهدات خود عمل نکرده ولی شهرداری جایگزینی را انجام داده است.

با اعتبار ۳۸0 میلیارد تومانی صورت می گیرد:

افتتاح بلوار ومسیر مستقیم تقاطع 
غیرهمسطح شهید آیت الله حکیم

بلوار و مسیر مستقیم تقاطع غیرهمسطح شهید آیت الله محمدباقر حکیم در 
ادامه طرح "قم در مسیر تحول" به بهره برداری می رسد.

به گزارش شهرنیوز، مراسم افتتاح و بهره برداری از بلوار و مسیر مستقیم تقاطع 
غیرهمسطح شهید آیت الله سید محمدباقر حکیم در ادامه اجرای طرح افتتاح، 
بهره برداری و آغاز عملیات اجرایی پروژه های شهری با عنوان “قم در مسیر 
تحول” با حضور شخصیت ها، مسئولان استانی و مدیران شهری به بهره برداری 

می رسد.
بلوار  تا  بلوار شهیدان هاشمی شاهرودی  تقاطع  از  بلوار  این  احداث مسیر 
جمهوری اسلامی به همراه احداث تقاطع غیرهمسطح در بلوار پیامبر اعظم)ص(، 
با تلاش ۱۰۰۰ روزه ی خادمان شهر و هزینه بیش از ۳۸۰ میلیارد تومان اعتبار در 

بخش تملک، آزادسازی مسیر و علمیات عمرانی صورت گرفته است.
عملیات اجرایی ساخت تقاطع بلوار فردوسی و بلوار پیامبر اعظم)ص( با عنوان 
تقاطع غیرهمسطح شهید آیت الله سید محمدباقر حکیم که از شهریورماه ۱۳۹۷ 
آغاز و در حال حاضر نیز با ۱۰ هزار مترمربع عرشه بتنی و ۴۲ هزار مترمربع 
زیرسازی و آسفالت در محدوده تقاطع آماده افتتاح فاز نخست در بازگشائی مسیر 

مستقیم قرار گرفته است.
از اهداف کلان این پروژه می توان به تکمیل شبکه معابر شهری، توزیع ترافیک و 
تکمیل مسیر ارتباطی حلقه ترافیکی فردوسی و ارتباط شریانی مناطق ۴،۱ و ۵ در 
مرحله اول از طریق احداث تقاطع غیرهمسطح و مناطق 6،۲ و ۳ در ادامه مسیر 

این حلقه ترافیکی اشاره کرد.
بارز پروژه تقاطع غیرهمسطح شهید حکیم می توان به  از دیگر ویژگی های 
اولویت تردد عابر پیاده در بلوار پیامبر اعظم)ص( و عدم انقطاع پیاده راه طرفین 

بلوار توسط خروجی ها و ورودی های تقاطع اشاره کرد.

جانشین فرمانده انتظامی استان قم خبرداد:
کشف 31 دستگاه انواع خودرو و موتورسیکلت سرقتی 

جانشین فرمانده انتظامی استان قم از کشف ۸ دستگاه انواع خودروی سبک و ۲۳ دستگاه موتورسیکلت 
خودرو در قم خبرداد .  سرهنگ بهادر اسماعیلی  با اعلام این خبر اظهار داشت: در راستای مطالبه به حق 
شهروندان،جلب رضایت عمومی و به منظور ارتقاء توان عملیاتی ،کشف وسایل نقلیه مسروقه در دستور 
کار پلیس قم قرار گرفت. وی افزود: با پیگیری های مستمر و انجام کار اطلاعاتی و اخذ استعلامات از 
سامانه شماره گذاری، دو دستگاه خودرو پژو ۴۰۵ ، یک دستگاه خودرو ۲۰6 ، دو دستگاه خودرو پراید و 
دو دستگاه خودرو پیکان مسروقه و ۲۳ دستگاه انواع موتورسیکلت مسروقه ، شناسایی و کشف شد و به 
مالباختگان تحویل شد. جانشین فرمانده انتظامی استان قم گفت: از همکاری صمیمانه مردم قدردانی 
و اعلام می کنیم پیشگیری از جرائم، برخورد با سارقان و جلب رضایت عمومی مردم، از اهداف پلیس در 
اجرای طرح های ارتقاء امنیت اجتماعی است که به صورت ویژه در دستور کار پلیس قرار گرفته است و 
نیروی انتظامی جایی برای جولان دادن سارقان و مجرمان در شهر قم باقی نخواهد گذاشت. سرهنگ 
اسماعیلی افزود: علاوه بر خدمت گذاری شبانه روزی و بی دریغ پلیس،مردم و رانندگان نیز بایستی با 
شناخت و رعایت مقررات راهنمایی و رانندگی و پرهیز از تخلفات و همچنین مجهز کردن خودروی خود به 

تجهیزات ایمنی، زمینه آرامش و آسایش خود و دیگران را فراهم سازند.

مدیرکل تعزیرات حکومتی استان قم خبرداد:

صدور حکم 3,4 میلیاردی برای قاچاقچی پوشاک 
مدیرکل تعزیرات حکومتی استان قم از صدور حکم ۳,۴ میلیاردی برای قاچاقچی پوشاک دراین استان 
خبرداد. مهدی ریاضی درخصوص جزییات این خبراظهارداشت : در حین واژگونی یک دستگاه خودروی 
پژو در اتوبان قم – تهران، مامورین کاشف به محل حادثه اعزام و مشاهده نمودند که خودروی موردنظر از 
خودروهای شوتی یا همان جابجا کننده کالاهای قاچاق بوده که طی بازرسی از خودروی مذکور مشاهده 
شد خودرو، حامل بار پوشاک قاچاق بوده، ضمن اعزام راکب خودروی حادثه دیده به بیمارستان، کالا و 
خودرو توقیف و از این خودرو مقادیر قابل توجهی پوشاک به ظن قاچاق به ارزش ۳,۱۰۵,۴۷۹,۷۷۵ ریال 

کشف و سپس مراتب جهت سیر مراحل رسیدگی به اداره کل تعزیرات حکومتی استان قم ارسال گردید.
مدیرکل تعزیرات حکومتی استان قم افزود: با تشکیل پرونده، شعبه ویژه رسیدگی به تخلفات قاچاق 
کالا و ارز تعزیرات حکومتی قم، پس از بهبودی نسبی متهم، نامبرده احضار و اظهارات استماع و آخرین 
دفاعیات اخذ، لکن به دلیل عجز متهم از ارائه مدارک مثبته، پس از رسیدگی، اتهام قاچاق را محرز و مسلم 
دانسته؛ متهم را علاوه بر ضبط محموله مکشوفه قاچاق به نفع دولت، با احتساب جزای نقدی بدل از 

ضبط خودرو، جمعاً به پرداخت مبلغ ۳,۴۱۰,۰۰۰,۰۰۰ ریال جزای نقدی در حق دولت محکوم نمود.
وی همچنین خاطر نشان کرد: بر اساس قانون، کلیه محمولهِ مکشوفه توسط مرجع کاشف، تحویل اداره 

جمع آوری و فروش اموال تملیکیِ استان گردید.

فرمانده انتظامی استان قم خبرداد:

کشف محموله قاچاق از یک دستگاه خودرو سمند
فرمانده انتظامی استان قم از کشف محموله قاچاق طی بازرسی از یک دستگاه سمند در عوارضی 
"قم-کاشان" خبر داد.  سردار سید محمود میر فیضی اظهارداشت: در راستای تشدید اقدامات مقابله 
ای با پدیده شوم قاچاق، تیم های عملیاتی یگان تکاوری ۱۲۲ فرماندهی انتظامی استان قم در عوارضی 
"قم – کاشان" یک دستگاه سمند حامل قاچاق را توقیف کردند. وی افزود: در ادامه طی بازرسی از خودرو، 
تعداد ۳۱ دستگاه چرخ خیاطی و ۵ دستگاه چرخ سردوز  فاقد مجوز و قاچاق کشف شد. فرمانده انتظامی 
استان قم ادامه داد ، برابر اعلام کارشناسان ارزش تقریبی محموله کشف شده ۳ میلیارد و۵۰۰ میلیون 
ریال بر آورد شده است که در نهایت متهم به همراه پرونده تشکیل شده برای انجام مراحل قانونی تحویل 

مرجع قضائی استان شد.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم:

حال 152 نفر ازبیماران کرونایی وخیم است 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم با اشاره به پذیرش ۱۸۷ نفر مشکوک به کرونا در ۲۴ ساعت گذشته در 

اورژانس قم گفت: ۱۴۵ نفر از این افراد در بخش های درمانی بستری شده اند.
محمد رضا قدیر با اشاره به پذیرش ۱۸۷ نفر در ۲۴ ساعت گذشته در اورژانس مراکز درمانی قم با 
تشخیص احتمالی و مشکوک به کرونا گفت: ۱۴۵ نفر از این افراد در بخش درمانی بیمارستان های قم 
بستری شده اند. رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم با اشاره به اینکه ۱۳۳ نفر از کسانی که در روزهای گذشته 
بستری بودند مرخص شدند، افزود: در حال حاضر ۷۱6 نفر مشکوک به کرونا در بیمارستان های قم 

بستری هستند که حال ۱۵۲ نفر از آنها وخیم است.
وی ادامه داد: متأسفانه در ۲۴ ساعت گذشته ۷ بیمار در اثر کرونا در قم فوت شدند.

مدیر حوزه های علمیه، با اشاره به اینکه قم باید در عرصه های گوناگون به ویژه 
در زمینه رعایت قوانین راهنمایی و رانندگی سرآمد و الگوی سایر شهرها باشد، 
گفت: اصلا پسندیده نیست که قم مانند سایر شهرها و یا پایین تر از آنان در 

رعایت قوانین و مقررات راهنمایی و رانندگی باشد. 
آیت الله علیرضا اعرافی روز شنبه  در دیدار سرهنگ غلامرضا صدفی رئیس 
پلیس راهنمایی و رانندگی استان قم، در این زمینه افزود: این یک مسئولیت 
دینی، شرعی و اخلاقی همه ماست که این فرهنگ عمومی مبتنی بر رعایت 

قوانین و مقررات را در شهر مقدس قم بیش از پیش نهادینه کنیم.
وی همچنین ضمن تقدیر و تشکر از پرسنل راهور قم خاطرنشان کرد: اصلاح 
فرهنگ مربوط به عبور و مرور و کاهش تصادفات یک اصل مهم و اساسی است 

که همه شهر باید نسبت به آن مسئول باشد.
وی افزود: رفت و آمد امن، ساده و راحت یک وظیفه عمومی است که بر عهده 
همه ماست و همه مردم باید به صورت منسجم و هماهنگ نسبت به آن نقش 

آفرینی داشته باشند.

وی با بیان اینکه هر کدام از ادارات کل استان باید یک پیوست راهنمایی و 
رانندگی و آسان سازی عبور و مرور داشته باشند، گفت: بخش های عمومی 
دولت و نهادهای رسمی و ادارات کل وظیفه مهمی در قبال آسان سازی عبور 
و مرور و کاهش خسارات دارند. عضو مجلس خبرگان رهبری افزود: البته در 
کنار این بخش های دولتی، بخش های خصوصی و دستگاه های آموزشی مثل 
حوزه، دانشگاه و آموزش و پرورش نیز مسئولیت دارند، اما در نهایت این خود 

مردم هستند که بیشتر نقش را می توانند ایفا کنند.
ضرورت اصلاح فرهنگ عبور و مرور و کاهش تصادفات 

وی گفت: فرهنگ سازی رعایت قوانین و مقررات امر مهم و لازمی است و هر 
جا حوزه و روحانیت نیز در این زمینه لازم باشد، پای کار خواهد آمد و ظرفیت 
عظیم طلاب و گروه های جهادی و تبلیغی در این زمینه می تواند بسیار کمک 
کار باشد و مردم را بیش از پیش به رعایت این قوانین و مقرراتی که باعث کاهش 

تلفات و خسارات به جان و مال مردم شود، آشناتر کنند.
وی اظهار داشت: مشکل سد معبر که نقش زیادی در ایجاد ترافیک دارد و 
توجه ویژه به پیاده رو و ساخت پارکینگ سه نکته مهم و محوری می باشد که 

کمک زیادی می تواند در این عرصه ایفا کنند.
عضو فقهای شورای نگهبان، داشتن برنامه بلندمدت و برنامه جامع را مهم 
دانست و افزود: راهور استان باید یک برنامه بلندمدت و میان مدت خوبی داشته 
باشد و هدفگذاری کند که مثلا در پنج سال آینده به چه نقطه ای قرار است 
برسد و مثلا رشد تصادفات و فوتی ها را قرار است در چه مدتی کاهش دهد و این 

کار باید به شکل علمی پیش بینی شود و برای آن کار دقیق و برنامه ریزی شود.
در ابتدای این دیدار سرهنگ غلامرضا صدفی رئیس پلیس راهور استان قم 
نیز در گزارشی به بیان فعالیت ها و اقدام های صورت گرفته در پلیس راهنمایی و 

رانندگی استان پرداخت.

آیت الله اعرافی در دیدار رئیس پلیس راهوراستان قم:

قم در زمینه رعایت قوانین راهنمایی و رانندگی الگو باشد


